
In hun onderlinge treffen speelden Hardenberg’85 en Dos’37 met 1-1 gelijk. Door als eerste en tweede in de 
voorrondepoule te eindigen gingen beide teams door.

Woensdag 3 januari 2007

HARDENBERG - HHC, Bergent-
heim, Hardenberg’85, Dedems-
vaart, EMMS en DOS’37 zijn de 
Overijsselse ploegen die zaterdag 
6 januari in de halve finale spelen 
van het Protos-Weering Zaalvoet-
baltoernooi. Samen met 19 andere 
ploegen moeten ze uitmaken wie 
zaterdag 13 januari de opvolger 
wordt van HHC, de winnaar van 
2006.

Het had niet veel gescheeld of 
HHC was al in de eerste ronde ge-
sneuveld. Woensdag 27 december 
speelde de ploeg in sporthal De 
Beek een ronduit teleurstellende 
serie wedstrijden. Met als diepte-
punt een nederlaag tegen Harden-
berg’85, wat voor de ‘kleine ploeg’ 
uit Hardenberg tegelijkertijd het 
hoogtepunt van de avond was. DOS 
uit Vriezenveen en poulewinnaar 
Hardenberg’85 plaatsten zich direct 
voor de volgende ronde, terwijl 
HHC moest afwachten of het tot de 
tien beste nummers drie behoorde. 
Uiteindelijk belandden de HHC-
ers met de hakken over de sloot 
in de kwartfinale. Daarin ging het 
afgelopen zaterdag een stuk beter. 
HHC werd in Emmen (Angelslo) 
poulewinnaar door te winnen van 
Sleen en Twedo en gelijk te spelen 
tegen Mariënberg en Dalen. Met 
zes doelpunten had Lars Offringa 
een groot aandeel in de poulewinst.

Ook Hardenberg’85 mag verder 
voetballen. De ploeg werd in de 
kwartfinale tweede in de poule ach-
ter het ongenaakbare Zuidwolde. 
EMMS Slagharen werd in diezelfde 
poule derde maar mag toch door, 

Nog zes regionale clubs in Protos zaaltoernooi

omdat het flink wat doelpunten 
heeft gemaakt. Poulewinnaars 
Bergentheim en Dedemsvaart zijn 
eveneens een ronde verder. Ber-
gentheim werd eerste in sporthal 
De Slobbe in Vroomshoop (DOS’37 
werd daar tweede) en sv Dedems-
vaart was de sterkste in sporthal 
De Börkerkoel in Westerbork. De 
halve finale wordt zaterdag 6 januari 
gespeeld in sporthallen in Dalen, 
Dedemsvaart, Emmen (Angelslo), 
Hoogeveen en Vroomshoop. Har-

denberg’85 speelt in Dalen tegen 
Raptim, Germani-cus, Erica en 
Zwartemeer, HHC moet het in Em-
men opnemen tegen SVBO, Borger, 
Emmen en ZZVV, Bergentheim is 
in Vroomshoop de tegenstander 
van Zuidwolde, HZVV, Drenthina 
en Beilen, EMMS reist naar De-
demsvaart voor wedstrijden tegen 
Noordscheschut, CEC, Dalen en 
Hollandscheveld terwijl Dedems-
vaart en DOS’37 in Hoogeveen 
spelen tegen De Weide, HODO en 

Stadskanaal.
De eerste wedstrijden beginnen 
om 17.30 uur. Alleen de nummers 
een gaan over naar de grote finale 
op zaterdag 13 januari in sporthal 
Angelslo in Emmen. De nummers 
twee van elke poule krijgen in de 
tussenronde nog een herkansing. 
Deze tussenronde wordt gespeeld 
op woensdag 10 januari in sporthal 
Angelslo in Emmen. De winnaar 
van deze tussenronde plaatst zich 
als zesde voor de finale.

OUD-AVEREEST - Natuurwerk-
groep De Reest heeft zondag 7 ja-
nuari haar traditionele Nieuwjaars-
wandeling op het programma staan. 
Vanuit De Wheem in Oud-Avereest 
kunnen wandelaars vanaf tien uur 
een wandeling door het Reestdal 
maken. De routebeschrijving is 
verkrijgbaar in natuurcentrum De 
Wheem. De korte route heeft een 

lengte van 6 kilometer en gaat 
vanuit De Wheem naar Den Hui-
zen en via De Haardennen terug 
naar Oud-Avereest. Aangelijnde 
honden mogen mee. De route is 
goed begaanbaar, ook bij natte 
weersomstandigheden. De afstand 
van de lange route is ongeveer 18 
kilometer. Deze wandeling gaat via 
Den Westerhuis en de Wildenberg 

naar Den Oosterhuis. Via Den Kaat 
en Den Huizen gaat de route weer 
terug naar De Wheem. Honden mo-
gen op deze route niet mee.

Waterdicht schoeisel is bij nat weer 
een vereiste. Na afloop staat voor 
alle wandelaars warme chocolade-
melk met krentenwegge klaar. Deel-
name aan de wandeling is gratis.

Nieuwjaarswandeling langs de Reest 
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HARDENBERG - De roofvo-
gelquiz in natuurcentrum De Kop-
pel in Hardenberg, die 27 december 
wegens ziekte van de quizmaster 
niet is doorgegaan, wordt nu woens-
dag 3 januari gehouden. Albert Hid-
ding uit Coevorden behandelt dertig 
bekende en minder bekende soorten 
door middel van foto’s, video en 
audio. In het eerste deel van de quiz 
wordt de kennis van de deelnemers 
getest, in het tweede deel komt aan 
bod hoe men vogels kan herkennen. 
Het programma begint om 19.30 
uur en is rond 21.30 uur afgelopen.

GRAMSBERGEN - In oktober 
trad de Zwolse folkformatie Blue 
Dew op in het Vestzaktheater in 
Gramsbergen. Wegens ziekte van de 
leadzanger kon toen het programma 
The long journey home niet uitge-
voerd worden. De overige bandle-
den speelden toen het vervangende 
programma Roasted Barley, maar 
beloofden terug te komen om het 
oorspronkelijke programma te 
spelen, een multimedia voorstel-
ling die Ierse ballads combineert 
met sfeervolle beelden op een groot 
scherm. Dat gebeurt op 5 januari 
vanaf 20.00 uur.

Herkansing vogelquizOpnieuw Blue Dew

Kotermeerstal in plaats van Scheveningen
HARDENBERG - De brandweer 
van Hardenberg is vrijdag 29 de-
cember de grens overgetrokken 
om de brandweer van het Duitse 
Wilsum te assisteren bij een au-
tobrand. Het bleek dat jongelui in 
het bos bij Wilsum aan het crossen 
waren geweest en na afloop de auto 
in brand hadden gestoken.
Een paar uur later werd de brand-
weer van Dedemsvaart gealarmeerd 
voor een gaslek in een woning aan 
de Bartokstraat, waarbij werd ver-

Brandweer blust en redt
meld dat de bewoonster nog in het 
huis aanwezig was. De brandweer 
heeft ervoor gezorgd dat de (bewus-
teloze) bewoonster uit het huis werd 
gehaald. De politie had inmiddels 
de naburige woningen ontruimd. 
Na grondig ventileren konden de 
andere bewoners een half uur later 
weer naar hun huis terugkeren. De 
bewoonsters is naar het ziekenhuis 
in Hardenberg overgebracht. Het 
gaslek bleek achteraf een niet-
afgesloten gaskraan te zijn.

HARDENBERG - Met ingang 
van januari wordt in Hardenberg 
regelmatig een spreekuur voor 
grensgangers gehouden.

Burgers die vragen hebben over 
wonen of werken in Duitsland, 
kunnen op elke laatste maandag 
van de maand tussen 18.00 en 19.00 
uur terecht in het gemeentehuis. 
Een medewerker van Euregio en 

een vertegenwoordiger van de 
Duitse belastingdienst geven daar 
informatie aan grensgangers over 
onder meer belastingen en sociale 
verzekeringen. Daarnaast worden 
twee speciale pensioenspreek- uren 
gehouden met vertegenwoordigers 
van de pensioenorganisaties en 
belastingdiensten. Deze spreekuren 
zijn op 2 april en 1 oktober, telkens 
van 9.30 tot 13.00 uur.

Euregio start spreekuur in Hardenberg 

HOOGENWEG - De Zondags-
school in Hoogenweg heeft waar-
schijnlijk zijn langste tijd gehad. 
Het aantal deelnemende kinderen 
daalt ieder jaar gestaag, zodat 
bestuur en leiding van de Zondags-
school de ouders alvast hebben 
laten weten dat het einde nadert. 
De lessen gaan het komende jaar 
wel door, maar er zal in 2007 geen 
openbare kerstviering meer gehou-
den worden, zoals in 2006 nog wel 
het geval was. Mochten er dit jaar 
geen kinderen meer bijkomen, dan 
zal waarschijnlijk het doek vallen 
voor de school, die inmiddels ruim 
tachtig jaar actief is in Hoogenweg.

Laatste 
kerstviering 
Zondagsschool

BRUCHTERVELD - In april gaat 
de schop in de grond voor de aan-
leg van twee stukken fietspad van 
Bruchterveld naar Hardenberg. Het 
centrum van het dorp krijgt een 
verbinding met de Kuilenweg, die 
op zijn beurt wordt aangesloten op 
het fietspad langs de Duitslandweg. 
Hierdoor kunnen met name scholie-
ren veilig van en naar Hardenberg 
fietsen. Tot april moet nog via de 
Broekdijk worden gereden, een 
weg zonder vrijliggend fietspad 
waar automobilisten regelmatig de 
snelheidslimiet overschrijden.

Veiliger fietsen 
voor scholieren

redactie@sallander.nl

De meest stoere Overijsselaars wonen in Dedemsvaart. In plaatsen als Losser, Denekamp en Tubbergen verruilden 
mensen die fris het nieuwe jaar wilden ingaan hun douchebeurt voor een duik in een overdekt zwembad. Zo niet 
in Dedemsvaart. Daar renden nieuwjaarsdag onder toeziend oog van vele nieuwsgierigen ruim honderd dapperen 
het water in van de Kotermeerplas. ‘Scheveningen is uit, Koter is in’ luidde de leus om mensen het water in te 
lokken. Dit jaar terecht, omdat de nieuwjaarsduik in de Noordzee niet doorging vanwege het weer.
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Woensdag 10 januari 2007

Omdat de Nieuwjaarsbijeenkomst 
in Slagharen werd gehouden waren 
de eerste zinnen van de speech aan 
dit dorp gewijd. “Slagharen heeft in 
de afgelopen jaren de nodige tegen-
slagen gehad, maar er is een veran-
dering zichtbaar. Het Kronkelhonk 
is nieuw, er wordt binnenkort volop 
gebouwd op het terrein van de voor-
malige Bonte Wever, de Rondweg 
wordt aangelegd, de Herenstraat 
onder handen genomen en binnen-
kort volgt opnieuw overleg over de 
toekomst van asielzoekercentrum 
De Eik. Bij dit alles was er een 
belangrijke inbreng van plaatselijk 
Belang Slagharen, een vereniging 
die we trouwens dit jaar opnieuw 
hard nodig zullen hebben. Samen 
met alle verenigingen van Plaatse-
lijk Belang in de gemeente, de ho-
recaondernemers, politie en scholen 
zullen we dit jaar het alcohol- en 
drugsmisbruik gaan aanpakken, met 
de daaraan verbonden risico’s van 
gezondheid en het uitgaansgeweld. 

Veel burgers 
op bezoek bij 
gemeente

De Sunny Side Jazzband vermaakte het publiek tijdens de Nieuwjaarsbijeenkomst in Slagharen.

B&W willen nog dit jaar starten met 
een voorlichtingscampagne en een 
of meer preventieve maatregelen”, 
aldus Meulman.

Ook op het gebied van handhaving 
(kijken of men zich aan de regels 
houdt en desnoods straf uitdelen) 
wil de gemeente de touwtjes strak-
ker aantrekken. Er wordt onder 
meer gedacht aan een bonus-malus-
systeem voor horecaondernemers: 
wie het goed doet krijgt toestem-
ming zijn zaak langer open te hou-
den en wie zich niet aan de regels 
houdt moet eerder sluiten.

Tevreden was Meulman ook over 
de groei van de werkgelegen-
heid. Waar in andere gemeenten 
de laatste jaren een afname van 
bedrijvigheid was te zien, kende 
Hardenberg in 2006 een groei van 
1000 arbeidsplaatsen. “Veel grond 
aan bedrijven verkocht, veel banen 
gerealiseerd en minder mensen in 

HARDENBERG - “Mooie zaal, mooie entourage, mooie mu-
ziek.” Burgemeester Bert Meulman was duidelijk tevreden 
over de nieuwjaarsbijeenkomst van de gemeente Hardenberg, 
woensdag 3 januari in sporthal ‘t Noorderslag in Slagharen. De 
opkomst zal daarbij ook een rol hebben gespeeld. Zo’n 350 be-
zoekers waren op het evenement afgekomen, duidelijk meer dan 
hij verwacht had. Ook zijn Nieuwjaarsspeech was doordrenkt 
van positieve elementen, met hier en daar wel een kritische noot.

De Mariënbergers kregen de prijs 
overhandigd tijdens de gemeen-
telijke nieuwjaarsbijeenkomst in 
Slagharen door sportwethouder 
Douwe Prinsse. Die had samen met 
enkele ambtenaren voor 50 procent 
de winnaars van de sportverkiezing 
bepaald. De andere helft van de 
stemmen was afkomstig van inwo-
ners van de gemeente Hardenberg, 
die in elke categorie (sportman, 
sportvrouw en sportteam) hun 
voorkeur konden aangeven voor één 
van de drie kandidaten die door de 
gemeente waren uitgezocht.
Bij de sportteams was de tweede 
plaats voor de meisjesploeg van 
tafeltennisvereniging Dedemsvaart, 
bestaande uit Amanda van Dijk, 
Chantal Knop en Eline Gras. De 
derde plaats ging naar het stijl-
danspaar Jan-Willem Oosting en 
Heleen Oostenbrink.
De 15-jarige atlete Sanne Woertink 
uit Ane is Sportvrouw 2006 gewor-

Sportprijzen voor Sanne Woertink, Hugo Polman en vv Mariënberg

den. Zij heeft diverse eerste plaatsen 
behaald bij middellange afstand 
lopen, is geselecteerd voor de regi-
oselectie van de C- en B-junioren 
en heeft een 5e plaats behaald bij 
de NK Veldloop voor meisjes. De 
10-jarige Lucie Meerholz werd 
tweede in de categorie Sportvrouw 
2006 voor haar prestaties bij het 
fietscrossen en de 18-jarige Anniek 
ter Haar (skeeleren) werd derde.
De titel Sportman 2006 was voor de 
14-jarige zwemmer Hugo Polman 
uit Dedemsvaart, die het afgelopen 
jaar op diverse afstanden goud heeft 
gewonnen bij het Nederlands Juni-
oren Kampioenschap. De tweede 
plaats was voor de 18-jarige Gary 
Hekman (schaatsen/skeeleren) uit 
Gramsbergen. Darter Maarten Pape 
(16) uit Sibculo werd derde.

Sanne Woertink (r) werd Sportvrouw 2006. Naast haar Anniek ter Haar, die derde werd.

SLAGHAREN - Een terechte overwinning, zo noemde Jaap Nauta, 
oud-voorzitter van de Sportraad en oud-bestuurslid van voetbalver-
eniging HHC, de verkiezing van het eerste team van vv Mariënberg 
tot Sportploeg 2006. “Ach, wat heet terecht, als je appels met peren 
vergelijkt”, relativeerde Jan Breukelman, de trainer die het team in 
korte tijd twee klassen hoger liet voetballen.
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de bijstand. We moeten proberen 
in 2007 minimaal dezelfde score te 
halen.” Kansen voor groei zijn er 
volgens Meulman wel. Zo kreeg hij 
vlak voor de jaarwisseling te horen 
dat WAVIN definitief had besloten 
aan de Kellerlaan in Hardenberg 
een nieuw kantoor en een nieuwe 
fabriek te bouwen (deels een ver-
plaatsing van een te sluiten fabriek 
in Duitsland), die een investering 
vergt van 15 à 20 miljoen euro en 
die extra werk oplevert voor zo’n 
100 personen.

De kritische noot was een dag 
eerder te horen tijdens de nieuw-
jaarsbijeenkomst van het gemeen-
tepersoneel. Er staat in 2007 veel 
te gebeuren, zoveel, dat er geen 
nieuwe grote projecten aangepakt 
moeten worden om te voorkomen 
dat het ambtelijk apparaat overbe-
last raakt. Dit jaar wordt het LOC 
in het centrum van Hardenberg in 
gebruik genomen, net als de brede 
school De Matrix in woonwijk De 
Marslanden, er wordt een gemeen-
tewerf op de Haardijk gebouwd 

HARDENBERG - B&W van Har-
denberg zijn kwaad op de Onafhan-
kelijke Partij Vechtstreek (OPV). 
De OPV had in een brief aan B&W 
(en dus openbaar) vragen gesteld 
over parkeerproblemen in Balk-
brug. Een inwoner van deze plaats 
vraagt al jaren bij politie, gemeente 

College boos over OPV-brief
en justitie om maatregelen tegen 
foutparkeerders. Deze instanties 
hebben al diverse keren uitgelegd 
hoe zij tegen het probleem aankij-
ken, raadscommissies in Avereest 
hebben zich over de zaak gebogen, 
maar er blijft onenigheid bestaan 
over de toepassing van de regels. 

De OPV heeft deze zaak in een brief 
aan B&W aangekaard en daarin 
woorden gebruikt als “de bewoner 
wordt van het kastje naar de muur 
gestuurd, iedere instantie veegt zijn 
stoep schoon, wees eerlijk en open 
en schuif de zaak niet af”. B&W 
vinden deze woorden misplaats, die 

volgens hen gebaseerd zijn op een 
eenzijdig verhaal van één inwoner. 

“Vooral een fractie uit de Raad zou 
het principe van hoor en wederhoor 
moeten toepassen voordat ze con-
clusies trekt. Wij nemen hiervan 
fors afstand en zijn zeker niet van 
plan, zoals u vraagt, de inwoner 
opnieuw te informeren over het 
gemeentelijk beleid”, zo reageert 
het college van B&W.

GRAMSBERGEN - De door 
Sportvereniging Gramsbergen 
gehouden inzamelingsactie van 
lege statiegeldflessen heeft ruim 
800 euro opgebracht. Dat is bijna 
driehonderd euro meer dan het jaar 
ervoor. Speelsters van de twee vrou-
wenteams en het recreatieve elftal 
haalden de flessen op om het voet-
baltoernooi in juni te bekostigen.

Blij met statiegeld

redactie@sallander.nl

en waarschijnlijk wordt De Voor-
veghter uitgebreid en komen er drie 
bioscoopzalen. Meulman: 
“Jammer genoeg heeft de politie 
afgehaakt in de besprekingen over 
de bouw van een nieuwe brand-
weerkazerne in Hardenberg, waar 
ook een politiebureau in gevestigd 
zou worden. Het was me wel wat 
waard geweest als we samen zouden 
optrekken, maar de boekwaarde van 
het huidige politiebureau is nog 
zo groot dat de politie meende te 
moeten afhaken.”



Staatssecretaris Van Geel heeft vo-
rig jaar aangegeven, dat er mogelijk 
naast Borssele een tweede kerncen-
trale gebouwd gaat worden. Veel 
milieupartijen zijn echter fel tegen. 
Om die reden diende GroenLinks-
raadslid Kees Slingerland vorige 
week donderdag tijdens de raads-
vergadering een motie in, waarin 
werd gevraagd Essent duidelijk te 
maken, dat het met de handen van 
een kerncentrale moet afblijven. 
Hardenberg kan dat doen omdat het, 
net als veel gemeenten, aandeelhou-
der is van Essent.
CDA-fractievoorzitter Henk Meu-
link wilde de motie niet steunen. 
Kernenergie is volgens hem een 
volwaardig alternatief voor de 
grote hoeveelheid olie- en gasge-
stookte centrales, die voor veel 
CO2-uitstoot zorgen. “Ik zadel het 
nageslacht liever op met een beetje 
kernafval dan met een stijgende wa-
terspiegel”, vond Meulink. Volgens 

Raad Hardenberg 
niet tegen bouw 
nieuwe kerncentrale
HARDENBERG - Energieproducent Essent mag zich van een 
meerderheid van de Hardenberger gemeenteraad bemoeien met 
de bouw van een nieuwe kerncentrale. Een motie van Groen-
Links om dat tegen te gaan kreeg onvoldoende steun.

Slingerland ging Meulink daarmee 
lijnrecht in tegen het landelijk 
CDA-beleid, maar die opmerking 
was niet correct. Het landelijk 
CDA vindt namelijk dat zolang de 
zoektocht naar duurzame energie 
nog duurt, kernenergie een optie is 
om de CO2-uitstoot te verminderen.

De ChristenUnie stond volkomen 
achter het CDA-standpunt. Raadslid 
Klaas Mulder had, zo zei hij, weinig 
toe te voegen aan de woorden van 
Meulink. “De energievraag groeit, 
daar kunnen we nu niet aan vol-
doen. Kernenergie is waarschijnlijk 
nodig.” Volgens de indiener van 
de motie ging Mulder daarmee 
lijnrecht in tegen het landelijk CU-
beleid. Een correcte opmerking, 
omdat de landelijke ChristenUnie 
als actiepunt heeft, dat er geen nieu-
we kerncentrale moet komen zolang 
er geen duurzame en betrouwbare 
oplossing is gevonden voor de vei-

ligheids- en afvalproblematiek. 
CU-raadslid Mulder had daar lak 
aan. “We moeten ons daar niet mee 
bemoeien, het energiebeleid wordt 
landelijk gemaakt en niet door 
Essent. We moeten de kabinetson-
derhandelingen maar afwachten.” 
Zijn  partijgenote Martina Grim-
merink wilde ook een duit in het 
zakje doen door op te merken, dat 
de CU de motie niet steunde omdat 
het energieprobleem niet op het 
bordje van de gemeente ligt. Daar 
kon Slingerland echter een afdoend 
weerwoord op geven.
“Het ligt wel op ons bordje omdat 
wij aandeelhouder zijn en zodoende 
Essent duidelijk kunnen maken dat 

we niet willen dat deze maatschap-
pij zich met de bouw van een kern-
centrale bezighoudt. En inderdaad 
kunnen wij niet het energiebeleid 
bepalen, maar we kunnen ons wel 
laten horen.”
Behalve CDA en CU was ook de 
VVD tegen de motie. Slingerland 
werd wel gesteund door de OPV 
(“er zijn betere alternatieven”), 
OpKoers (“we zijn niet principi-
eel tegen maar vinden het afval-
probleem te groot”) en de PvdA 
(“zolang er geen oplossing is voor 
het afvalprobleem is kernenergie 
niet verantwoord”), maar die steun 
was niet genoeg om de motie aan 
te nemen.

De kerncentrale in Borssele krijgt mogelijk een ‘collega’. De fractie van 
GroenLinks in Hardenberg wil niet dat Essent zich met de bouw bemoeit, 
maar kreeg onvoldoende steun van de andere partijen.

Vorig jaar al stelde de Harden-
berger gemeenteraad een subsidie 
van 85.000 euro beschikbaar. Naar 
verwachting kan de skeelerbaan nog 
dit jaar gerealiseerd worden door 

Skeelerbaan in zicht

Werkelijkheid
Vorige week dinsdag ver-
telde CDA-leider Henk 
Meulink nog, dat een tweede 
kerncentrale in Nederland 
nodig was. Warmte-kracht 
als energiebron, door GL-
raadslid Kees Slingerland 
genoemd, was te onbedui-
dend om toegepast te wor-
den. Vier dagen later stond 
in het voormalige gerefor-
meerde lijfblad Trouw te le-

zen, dat Nederlanders een HR-ketel 
hebben bedacht, die ook elektriciteit 
opwekt. Dit jaar nog testen, volgend 
jaar in productie. Binnen 5 jaar is 
de meerprijs terugverdiend en het 
energieverbruik per huishouden met 
20 procent gedaald. Het resultaat 
voor heel Nederland: zes miljoen 
ton CO-2 uitstoot per jaar minder. 
De werkelijkheid is verrassender 
dan we zelf kunnen bedenken.

Woensdag 17 januari 2007

HARDENBERG - Vogelkenner 
Kees van Kleef geeft 23 januari in 
natuurcentrum De Koppel in Har-
denberg een lezing over het inven-
tariseren van roofvogels.
Aan de hand van een fotopresen-
tatie worden de deelnemers mee-
gevoerd in de geheimen van het 
inventariseren, met name op land-
goed De Groote Scheere. De lezing 
begint om 20.00 uur en eindigt rond 
21.30 uur.

Lezing over roofvogels

ijsvereniging ‘Ons Genoegen’ uit 
Gramsbergen. Op het terrein van 
de huidige natuurijsbaan in Grams-
bergen is een multifunctionele en 
regionale skeelerbaan gepland. De 

GRAMSBERGEN - De aanleg van een skeelerbaan in Gramsbergen 
is een stap dichterbij gekomen, nu de provincie Overijssel een subsidie 
van 125.000 euro heeft verleend.

HARDENBERG - In de strijd om 
de (voorlopige) zesde plaats in de 
Eerste Divisie A moesten de dames 
van volleybalvereniging Kangeroe 
uit Hardenberg hun meerdere erken-
nen in Eagle’s Eye uit Abcoude. Na 
een overdonderende start van de 
gasten in de eerste set herstelde de 
thuisploeg zich in het verloop van 
de wedstrijd, maar de Hardenberger 

Nieuwe speeltijd nog niet succesvol

dames konden niet voorkomen dat 
Eagle’s Eye met een verdiende 1-3 
overwinning naar huis ging.
Het besluit van het bestuur van 
Kangeroe, om de wedstrijden van 
Dames-1 te verplaatsen van 17.00 
naar 19.00 uur, heeft derhalve nog 
niet veel uitgehaald. Het bestuur 
had deze maatregel genomen om 
spelverdeelster Sandra Berger 

ter wille te zijn, die door nieuwe 
werkomstandigheden niet meer 
om 17.00 uur aanwezig kan zijn. 
Aangezien zij in het team een dra-
gende rol heeft, voelde het bestuur 
zich genoodzaakt deze maatregel 
te nemen. Het gevolg is wel dat 
wedstrijden van de jeugd worden 
verplaatst van ‘s morgens naar het 
eind van de middag.

multifunctionele baan zal bij vorst 
ook gebruikt worden als ijsbaan. De 
baan wordt dan voorzien van een 
geringe hoeveelheid water, waar-
door schaatsen veel sneller mogelijk 
is dan op de huidige natuurijsbaan.  

Het plan voorziet verder in de 
aanleg van voorzieningen voor 
beachvolleybal en jeu de boules op 
het binnenterrein. Ook is de baan 
geschikt voor wielertrainingen.

Lelystad was uitgekozen omdat 
daar een speciaal bouwproject voor 
jongeren is gerealiseerd. In deze 
polderstad zijn 24 zogenoemde 
‘spaceboxen’ geplaatst van elk 25 
m2. Dat zijn energiearme woningen 
in blokvorm, in totaal zes rijen in 

De Veste wil spaceboxen als 
huisvesting voor jongeren
HARDENBERG - Woningcor-
poratie De Veste wil plannen 
ontwikkelen om huisvesting 
voor jongeren te realiseren in 
Hardenberg en Dedemsvaart. 
Dat is het resultaat van het 
bezoek dat onder meer raads-
leden, jongerenwerkers, jon-
geren en woningcorporatie De 
Veste op 8 december hebben 
gebracht aan Lelystad.

twee lagen. Elke woning heeft een 
keukenblok, een douche en een 
toilet, terwijl de rest één ruimte is. 
De woning beschikt dus niet over 
een aparte slaapkamer. De huurprijs 
bedraagt in Lelystad 275 euro.

De Veste wil het initiatief nemen om 
een aantal van deze boxen te plaat-
sen in Dedemsvaart en Hardenberg, 
als aanvulling op de krappe markt 
voor jongerenhuisvesting. De wo-
ningcorporatie zal om te beginnen 
in overleg moeten met verantwoor-
delijk wethouder Douwe Prinsse om 
een geschikte bouwplaats te vinden. 
Prinsse was zelf deelnemer aan het 
werkbezoek en ziet mogelijkheden 
om dit concept in Hardenberg en 
Dedemsvaart toe te passen.
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GRAMSBERGEN - Organist Harm 
Hoeve uit Rouveen geeft zaterdag 
27 januari een concert in de Boom-
hofkerk in Gramsbergen. Hij zal 
voor de pauze onder meer enkele 
koraalbewerking laten horen en 
de Sabeldans van Katsjaturian. Na 
de pauze staan werken van Hän-
del, Boellee en Guilmant op het 
programma, waarna als slot een 
compositie van de organist zelf 
wordt gespeeld. Het concert begint 
om 20.00 uur.

Hoeve in Boomhofkerk

HEEMSE - Gebouw De Aerninck-
hoff bij de hervormde kerk in 
Heemse zal tijdens de Statenverkie-
zing in maart geen dienst meer doen 
als stembureau. Het grootste deel 
van de stemmers was afkomstig 
uit de wijk De Marslanden. Daar 
komt een nieuw stembureau in de 
brede school De Matrix. De overige 
stemmers kunnen terecht in gebouw 
De Esch bij de gereformeerde kerk. 
Beide stembureaus tellen straks 
ruim 1300 potentiële kiezers.

Nieuw stembureau

HARDENBERG - De concerten 
van Popkoor Swingtime in theater 
de Voorveghter op 9 en 10 maart 
gaan niet door. De organisatie van 
Swingtime heeft daartoe besloten. 
Wie al een kaartje heeft gereser-
veerd, ontvangt thuis bericht over 
het inwisselen van de kaartjes. 

Swingtime zegt af

SCHUINESLOOT - Basisschool 
De Wegwijzer in Schuinesloot 
heeft vorige week gevierd, dat de 
leerkrachten Lidy Wolterink en 
Dirk-Jan Tempelman 25 jaar in 
het onderwijs werkzaam waren.

De jubilarissen werden op school 
verrast met een lied en  een uit-
gebreide brunch, aangeboden en 
verzorgd door de collega’s. Voor 
de leerlingen was er ‘s middags 
een theatergroep aanwezig, die hen 
het theaterstuk Mowgli aanleerde. 
Na de generale repetitie werd er 
gezamenlijk gegeten, waarna de 
voorstelling werd opgevoerd voor 
de jubilarissen, hun gezinnen en de 
ouders van de leerlingen.

Feest op De Wegwijzer



Gevoelens
Woensdag 24 januari 2007

Hardenberg is 1 januari aan 
een ramp ontsnapt. En daar 
moet niet te lichtvaardig 
over worden gedacht. Dus 
geen lullige stukjes in kran-
ten over nut en noodzaak 
van de inzet van ambtenaren 
tijdens de jaarwisseling, 
maar enkele vetleren me-
dailles uitdelen. Weliswaar 
is het aantal meldingen van 
vernielingen toegenomen, 

en ook is het schadebedrag onge-
veer gelijk aan voorgaande jaren, 
maar wat als de drie gemeentearbei-
ders niet op pad waren geweest in 
de Oudejaarsnacht? Wat, om maar 
een voorbeeld te noemen, had er 
niet allemaal kunnen gebeuren als 
het drietal niet de putdeksels had 
teruggeplaatst die door opgeschoten 
jongeren waren verwijderd? Goed, 
er kan geen waterdicht bewijs wor-
den geleverd dat de inzet van de drie 
medewerkers tot minder schade en 
minder ongelukken heeft geleid, 
maar het gevoel overheerst dat hun 
aanwezigheid heeft gewerkt. En 
dus doen we het nog een keer, zegt 
de gemeente. Kijk, dat is zoals het 
hoort: beleid maken op basis van 
gevoelens. Toch zou ik nog graag 
een stapje verder willen gaan. Kun-
nen we in het vervolg niet alleen op 
gevoelens afgaan, maar misschien 
ook waarzeggers, kaartlezers, pis-
kijkers en glaasjesdraaiers inscha-
kelen? Dan hebben we tenminste 
een stevige basis om gemeentelijk 
beleid vast te stellen.

HARDENBERG - De gemeente Hardenberg heeft 
vorige week dinsdag tien inwoners een bedankje 
overhandigd in de vorm van een cadeaubon en een 
bos bloemen. Samen met nog zo’n kleine 1600 per-
sonen hebben zij afgelopen najaar een enquête van 
de gemeente ingevuld over veiligheid.

De tien zijn willekeurig uit de grote stapel getrokken. 
Alle deelnemers samen zorgden ervoor dat burge-

Bloemetje voor deelnemers enquête

meester Bert Meulman tevreden was: “Meer dan 80 
procent van de inwoners van deze gemeente voelt zich 
nooit onveilig. Dat is een hoog percentage, dat je niet 
zo gauw in andere gemeentes vindt.” Het gaat hierbij 
echter wel om een gemiddelde, want met name inwo-
ners van Dedemsvaart voelen zich niet altijd prettig 
door de rondhangende jeugd. In andere dorpen zorgt 
het ontbreken van verlichting bij sommigen een gevoel 
van onveiligheid.

Onder toeziend oog van de koningin en enkele raadsleden kregen tien inwoners van de gemeente Hardenberg 
een bedankje voor het invullen van een enquête .

Hennepkwekerij 
ontmanteld
BERGENTHEIM - In een pand 
aan de Sportlaan in Bergentheim 
zijn woensdagochtend drie hen-
nepkwekerijen ontmanteld. In de 
drie kwekerijen stonden samen 
zo’n 650 planten opgesteld. De 
stroom werd, zoals gebruikelijk, 
buiten de meter om geleid. Zowel 
de planten als de kweekapparatuur 
zijn vernietigd. Tegen de eigenaars 
is proces-verbaal opgemaakt.

Brandweer redt 
varkens
OUD-BERGENTHEIM - Een 
brandweerploeg uit Bergentheim 
heeft dinsdag 16 januari tientallen 
varkens gered. De dieren waren 
door roosters gezakt en in de gier-
kelder beland. De mest, die bijna 
anderhalve meter hoog stond, moest 
eerst worden weggepompt, voordat 
er geborgen kon worden. Van de 59 
dieren wisten de brandweerlieden 
er, na een anderhalf uur durende 
reddingsoperatie, 44 levend uit de 
gierkelder te redden.

Excursie Collendoorn
HARDENBERG - IVN Hardenberg 
houdt zondag 28 januari een excur-
sie over de voormalige vuilstort in 
Collendoorn en door het bijbeho-
rende bos. Het thema is Collen-
doorn in de winter. Deze excursie 
wordt geleid door IVN-gids Wiebe 
Tolman. De start is om 14.00 uur op 
de parkeerplaats aan de Kerkdijk in 
Collendoorn. De excursie duurt tot 
ongeveer 16.00 uur. Voor leden van 
het IVN en Landschap Overijssel is 
de excursie gratis, anderen betalen 
een kleine vergoeding.

Greijdanus College wil 
nieuwbouw
HARDENBERG - Als het Alfa 
College deze zomer verhuist naar 
het nieuwe OLC aan de Parkweg 
in Hardenberg, komt het huidige 
schoolgebouw aan de Marslaan 
niet leeg te staan. Het gaat namelijk 
tijdelijk onderdak bieden aan het 
Greijdanus College. Deze school 
voor voortgezet onderwijs gaat 
(deels) nieuw bouwen op de huidige 
plek aan de Burgemeester Schuite-
straat. Overigens is de school op 
zoek naar nog meer vervangende 
ruimte, omdat niet alle leerlingen 
een plek kunnen krijgen in de ex-
Alfa gebouwen.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg vindt dat de inzet van 
drie medewerkers van de buiten-
dienst tijdens de jaarwisseling een 
succes was. Het drietal moest alleen 
al door hun aanwezigheid vernie-
lingen en ongelukken voorkomen.
Uit de evaluatie blijkt volgens de 
gemeente dat dit extra toezicht heeft 
gewerkt. Waar de medewerkers 

Nog veel schade tijdens jaarwisseling
aanwezig waren was het rustig. 
Daarnaast hebben ze onder meer 
15 putdeksels teruggeplaatst die 
verwijderd waren en 2 kliko’s van 
de brandstapel gered.

Ondanks het extra toezicht is er tij-
dens de jaarwisseling toch nog voor 
29.000 euro aan schade ontstaan 
door vernielingen aan lichtmasten 

(19 stuks), verkeersborden (135 
stuks) en afvalbakken (16 stuks). 
Voorgaande jaren lagen de scha-
debedragen tussen de 30.000 en 
35.000 euro. Bewijs dat er door de 
aanwezigheid van de medewerkers 
minder is vernield kan niet geleverd 
worden, zegt de gemeente, maar het 
‘gevoel’ overheerst dat de aanpak 
heeft gewerkt. Om die reden wordt 
de proef dit jaar herhaald.

Uit inventarisatie van de schade is 
gebleken, dat het aantal meldingen 
van vernielingen is toegenomen. 
De meeste schade is ontstaan in 
Hardenberg (58 meldingen) en De-
demsvaart (38 meldingen). Sibculo 
eindigde op een kwalijke derde 
plaats met 12 meldingen.

HARDENBERG - Met ingang van 
dit jaar mogen inwoners van de ge-
meente Hardenberg 8 keer per jaar 
hun grof tuinafval gratis aanbieden 
op de vuilstort Het Bovenveld. 
B&W hebben dat geregeld op 

Gratis tuinafval storten aandringen van de gemeenteraad. 
Het aanbieden kan in het voorjaar 
op de zaterdagen 24 maart, 7 april, 
21 april en 5 mei. In het najaar kan 
dat op de zaterdagen 6 oktober, 20 
oktober, 3 november en 17 novem-
ber. Die dagen is Het Bovenveld 
geopend van 9.00 tot 16.00 uur.
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Start campagne CU
HARDENBERG - De start van de 
verkiezingscampagne van de Chris-
tenUnie in Overijssel vindt plaats 
op zaterdag 10 februari om 14.00 
uur in theater De Voor-veghter 
in Hardenberg. Eerste Kamerlid 
Eimert van Middelkoop, fractie-
voorzitter Johan Oldenburger en 
ook de nieuwe lijstrekker Marjan 
van der Bent staan als sprekers op 
het programma. Na het officiële ge-
deelte vindt er een sportief moment 
plaats, waarbij voor het oudste lid 
van de ChristenUnie Overijssel een 
speciale rol is weggelegd.

Grotere zandput
COLLENDOORN - De zandwinput 
van de firma Roelofs aan de Lug-
gersweg in Collendoorn is vrijwel 
uitgeput. Het bedrijf wil daarom de 
locatie uitbreiden in noordwestelij-
ke richting ter grootte van zo’n vier 
hectare. De bestemming agrarische 
doelen moet nog wel veranderd 
worden in zandwinning, maar daar 
wil de gemeente Hardenberg wel 
aan meewerken.

Geen Marijkelaan 36p
SLAGHAREN - De huidige be-
woners zijn tegen, de toekomstige 
bewoners zijn voor het hernumme-
ren van woningen aan de Prinses 
Marijkelaan in Slagharen. Op het 
voormalige Bonte Weverterrein 
worden huizen gebouwd, die aan 
de Prinses Marijkelaan staan. De 
gemeente wil niet dat de huisnum-
mers allerlei toevoegingen krijgen 
(Prinses Marijkelaan 36a,b,c enz.) 
maar gaat de panden 36 t/m 90 
hernummeren. Enkele bewoners 
hebben bezwaren ingediend, maar 
die zijn door de Commissie Be-
zwaarschriften verworpen. De be-
woners krijgen een vergoeding om 
de hernummering bekend te maken.

Niet alleen de middenstanders had-
den bezwaar tegen de (te vroege) 
afsluiting van de Havenweg, ook 
de politiek heeft zich met de zaak 
bemoeit. Zo heeft de VVD vorige 
week tijdens de raadsvergadering 
schriftelijk aan B&W gevraagd 
de Havenweg voorlopig niet af te 
sluiten. Door de geplande afsluiting 
van de Havenweg op een eerder 

Bouwen op de Markt mag doorgaan
Havenweg moet voorlopig open blijven

tijdstip dan was afgesproken komt 
het verkeer dat van de westkant naar 
het centrum rijdt in een heel inge-
wikkelde route terecht, meent de 
VVD. Dat leidt volgens de liberalen 
tot problemen met bevoorrading 
en zorgt voor minder winkelend 
publiek. Of de rechter dat ook 
vond is nog niet bekend, omdat 
de motivering van zijn besluit nog 

moet komen. Wel kon hij alvast 
zeggen dat om juridische redenen 
de Havenweg voorlopig niet mag 
worden afgesloten: de gemeente 
heeft namelijk veel te laat een 
verkeersbesluit genomen. Vorige 
week woensdag is het besluit om 
de wegen te sluiten gepubliceerd, 
met de opmerking dat het besluit 
een dag later in werking zou treden. 

HARDENBERG - De gemeente Hardenberg mag van de rechter in Zwolle verder gaan met het bou-
wen van winkels en woningen op de Markt in Hardenberg. En als ‘gebaar’ naar klagende winkeliers, 
die gebrek aan bezoekers en dus minder omzet vrezen, wordt de Havenweg voorlopig niet afgesloten. 
Het verzoek van middenstandvereniging VCH om de bouw stil te leggen is door de rechter niet geho-
noreerd. Dit schrijft de gemeente in een persbericht, dat ook op de gemeentelijke website is te lezen. 
“Volksverlakkerij”, noemt de VCH het persbericht. “Wij hebben helemaal niet gevraagd de bouw stil 
te leggen. Wij hebben gevraagd de Markt en de Havenweg open te houden totdat de parkeergarage 
op de Gedempte Haven klaar is.” Het eerste deel van het verzoek is door de rechter niet gehonoreerd, 
het tweede deel wel. En omdat de gemeente fout zat moet ze de proceskosten betalen.

Volgens de rechter moeten burgers 
zes weken tijd hebben hierop te 
reageren, zodat het besluit pas 28 fe-
bruari in werking kan treden. Dit tot 
grote schrik van bouwontwikkelaar 
Multi Vastgoed, die uitrekende dat 
dit uitstel de onderneming 80.000 
euro gaat kosten. Ook voor de 
nieuwe winkeliers kan het volgens 
Multi Vastgoed problemen ople-
veren omdat hun winkels in 2008 
eerst na het zomerseizoen geopend 
kunnen worden, wat minder omzet 
betekent. De rechtbank was niet ge-
voelig voor dit argument. Omdat de 
gemeente gedeeltelijk fout zat (wat 
in het gemeentelijk persbericht niet 
werd genoemd) moet ze de proces-
kosten betalen en de kosten die de 
VCH heeft gemaakt. 

redactie@sallander.nl



Woensdag 31 januari 2007

HARDENBERG - Het was vorige week woensdag de 
laatste keer dat het Alfa-college in Hardenberg Open 
Huis hield. Tenminste, de laatste keer aan de Marslaan 
in Hardenberg. Over ruim een half jaar wordt het nieuwe 
onderkomen aan de Parkweg in gebruik genomen. De 
opleidingen zullen dan niet veel anders zijn, zodat de 
leerlingen die vorige week een kijkje kwamen nemen 
een goede indruk konden krijgen hoe hun mogelijke 
vervolgstudie eruit zal zien. Overigens zal er misschien 
nog wel eens een Open Dag in het gebouw aan de 
Marslaan worden gehouden, maar dan door het Gre-

Laatste open dag Alfa-college aan Marslaan

ijdanus College, dat vanwege een verbouwing tijdelijk 
onderdak krijgt in het pand dat ooit als huishoudschool 
is gebouwd.
Het is trouwens helemaal het seizoen van de Open 
Dagen. De Nieuwe Veste opent zaterdag 3 februari de 
deuren. Wethouder Liese van Onderwijs zal dan de 
prijswinnaars bekend maken van de fotowedstrijd voor 
leerlingen van basisscholen. Een paar dagen later, op 
woensdag 7 februari, kan AOC De Groene Welle aan 
de Piet Heinstraat worden bezocht, net als het Vechtdal 
College aan de Burg. Schuitestraat in Hardenberg.

HARDENBERG - Voordat het WK 
dammen half mei van start gaat in 
Hardenberg moet er gewerkt wor-
den aan de bouw van een nieuwe 
bioscoop bij theater De Voorvegh-
ter. Tijdens het WK (dat van 11 mei 
t/m 2 juni plaatsvindt in het theater) 
liggen de sloop- en bouwwerk-
zaamheden stil en daarna wordt er 
weer volop getimmerd, gemetseld 
en gezaagd.

Ook het theater zelf wordt dan on-
der handen genomen. Met als doel 
een nieuw theaterseizoen te starten 
in een vernieuwd theater. Dat zijn 
de plannen van het gemeentebe-
stuur voor de komende maanden. 
De gemeenteraad heeft al eerder 

Vernieuwing Voorveghter kost vier miljoen euro
aangegeven dat ze in principe wil 
meewerken aan de uitbouw van 300 
naar 450 stoelen in de grote zaal 
van het theater, de bouw van enkele 
filmzalen waardoor straks plaats is 
voor 350 bezoekers tegen 145 nu, 
het geschikt maken van het oude ge-
deelte van het theater voor verhuur 
en de realisatie van extra foyer-, 
toilet en garderoberuimte. Tot nu 
toe was alleen maar een financiële 
raming bekend, maar vorige week 
hebben B&W de gedetailleerde 
plannen naar buiten gebracht. Voor 
een kleine vier miljoen euro staat er 
straks een culturele voorziening die 
past bij de regiofunctie van Harden-
berg, menen B&W. Het is nu aan de 
raad om de plannen te beoordelen.

En eigenlijk is verantwoordelijk 
wethouder Douwe Prinsse het met 
de briefschrijvers eens. “Inhoude-
lijk was het bericht wel juist, maar 
we hadden moeten toegeven dat 

Wethouder Prinsse erkent fout gemeente
HARDENBERG - “Het had de gemeente gesierd als ze in het persbe-
richt over de afsluiting van de Havenweg in Hardenberg had toege-
geven, dat ze een fout had gemaakt. Wij vinden het vervelend dat het 
college in het persbericht de schijn wekt, dat ze door de rechter in het 
gelijk is gesteld. De rechter heeft echter gezegd dat de onduidelijkheid 
over de afsluiting aan de gemeente is te wijten en heeft de gemeente 
veroordeeld tot het betalen van de proceskosten.” Dat schrijft de CDA-
fractie in een brief aan het college.

de rechter ons op een fout heeft 
gewezen. Als je een weg fysiek wilt 
afsluiten, bijvoorbeeld met hekken, 
gelden er andere regels dan wanneer 
je met verkeerslichten of verkeers-

borden wilt werken. In het laatste 
geval kun je een verkeersbesluit 
nemen dat meteen na publicatie 
in werking kan treden. Maar ga je 
een weg echt afsluiten dan hebben 
de burgers zes weken tijd om te 
reageren. Het had ons inderdaad 
gesierd als we die fout hadden 
toegegeven en het persbericht an-
ders hadden opgesteld. Ik heb mij 
onvoldoende met de breedte van 
de boodschap bezig gehouden, dat 
wil ik wel erkennen”, aldus Prinsse. 
De gemeente moet nu een nieuw 
besluit nemen om fysieke afsluiting 
mogelijk te maken.

Het CDA had zich trouwens over 
meer zaken niet erg geamuseerd. 
Ten eerste voelt de partij zich door 
B&W met een kluitje in het riet 
gestuurd, toen in december over de 
afsluiting van de weg vragen waren 
gesteld. Het college uitte geruststel-

lende woorden, die volgens het 
CDA achteraf niet terecht waren. 
In de tweede plaats is het CDA te-
leurgesteld over de manier waarop 
B&W de zaak hebben behandeld. 
Er was al meer dan een jaar bekend 
dat de Havenweg afgesloten zou 
worden, en toch is tot het laatste 
moment gewacht om een verkeers-
besluit te nemen. En tenslotte vraagt 
de partij zich af hoe nu, door ingrij-
pen van de rechter, de Havenweg 
wel opeens open kan blijven terwijl 
voorheen gezegd werd dat het niet 
mogelijk was. “Enige vorm van 
zelfkritiek had ruimte geschapen 
naar alle partijen om weer in goede 
harmonie met elkaar verder te gaan. 

De CDA-fractie gaat ervan uit dat 
het college zijn uiterste best zal 
blijven doen om het Masterplan tot 
een geweldig succes te maken”, zo 
eindigt de brief aan B&W.

redactie@sallander.nl

Handelsvereniging 
wil einde maken 
aan verdeeldheid
HARDENBERG - Het bestuur 
van de Handelsvereniging Har-
denberg wil een einde maken aan 
de verdeeldheid onder de mid-
denstanders. De saamhorigheid 
neemt al jaren af, en de bestuurs-
functies zijn lang vacant.

Volgens het bestuur een kwalijke 
zaak, nu er zoveel nieuwe winkels 
worden gebouwd op en rond de 
Markt in Hardenberg. Voorkomen 
moet worden dat daar een eigen 
winkeliersvereniging ontstaat, die 
eigen activiteiten ontwikkelt, zo 
schrijft het bestuur in de uitnodiging 
aan de leden voor een vergadering 
op 21 februari. “We zijn nu nog te 
verdeeld en niet sterk genoeg om op 
die ontwikkeling in te spelen. Het 
is vijf voor twaalf, maar nog niet te 
laat.” Tijdens de ledenvergadering 
wordt de beleidsnotitie 2007-2010 
besproken. Hierin staan veel be-
langrijke zaken op het gebied van 
bestuurszaken en activiteiten, zegt 
het bestuur, vandaar dat een drin-
gende oproep op de leden wordt 
gedaan aanwezig te zijn “teneinde 
de neuzen weer dezelfde kant op te 
krijgen.”

HARDENBERG - Met ingang van dit jaar is er een andere boswachter 
te gast in natuurcentrum De Koppel om vragen van bezoekers te beant-
woorden. Boswachter Nico Arkes zal voortaan het spreekuur op woensdag 
bemannen. De eerste keer is dat op woensdag 7 februari, vanaf 14.00 uur. 
Een andere wijziging is, dat dit jaar vooral onderwerpen aan de orde worden 
gesteld, die interessant zijn voor volwassenen.

© Roel Gritter
De leerlingen van de opleiding Consumptieve Techniek hoefden zich niet te vervelen. Ze maakten hapjes voor 
honderden bezoekers en daarnaast een complete maaltijd voor 150 medewerkers.

Nieuwe boswachter in De Koppel

Er rest nog een tekort op de begro-
ting van een kleine 60.000 euro. 
Dit bedrag wordt opgebracht door 
zelfwerkzaamheid en acties van het 
stichtingsbestuur. Daarnaast hoopt 
het bestuur nog op bijdragen van 
enkele cultuur- en welzijnsfond-
sen. De verbouwing is nodig om 
de sociale ontmoetingsplek van 
het dorpshuis te versterken. De 
bouwwerkzaamheden beginnen in 
de laatste week van februari. Om 
bestaande activiteiten door te laten 
gaan wordt er in fases gebouwd. Na 
de verbouwing verhuist de biblio-
theek vanuit het huidige pand aan 
de Parallelweg naar het dorpshuis. 
De bewoners willen aan het bibli-
otheekwerk andere vormen van 
dienstverlening koppelen, zoals een 
loketfunctie voor ouderen, diensten-
ruilbeurs en internetcafé. Er is een 
werkgroep in het leven geroepen 
die de aanvullende voorzieningen 
gaat uitwerken.

Dorpshuis 
Kloosterhaar 
over vier weken 
onder het mes
KLOOSTERHAAR - De ver-
bouw van het dorpshuis ’t 
Haarschut in Kloosterhaar 
gaat door. Dit heeft het be-
stuur van de stichting die het 
dorpshuis exploiteert besloten, 
nadat subsidies zijn toegezegd 
door de Europese Unie van 
bijna 82.000 euro en de provin-
cie Overijssel en de gemeente 
Hardenberg, die beide bijna 
57.000 euro betalen.

HARDENBERG - Ommen en 
Hardenberg zijn de eerste twee 
gemeenten in Nederland, die het 
begeleiden van SW-ers (mensen 
die in een sociale werkplaats mogen 
werken) hebben uitbesteed aan een 
particulier bedrijf. Tot nu toe ge-
beurde dat door speciale bedrijven 
voor SW-ers zoals Larcom, maar 
de particuliere markt kan nu ook 
proberen de SW-ers bij een bedrijf 
te detacheren of onder toezicht 
beschermd te laten werken. In het 
geval van Ommen en Hardenberg 
gaat het om 20 personen die op een 
wachtlijst staan, dus het inschake-
len van een particulier bedrijf gaat 
niet ten koste van Larcom, dat net 
aan het opkrabbelen is na enkele 
moeilijke jaren. De twee gemeenten 
hebben in oktober het werk aanbe-
steed. Er is 56 keer om het bestek 
gevraagd en uiteindelijk hebben 
8 bedrijven een offerte ingediend. 
Uiteindelijk is met Transfera uit 
Almelo een contract afgesloten 
tot en met eind 2008, met het echt 
deze overeenkomst met twee jaar 
te verlengen.

Particulier bedrijf 
helpt SW-ers 

DE KRIM - De flitspalen langs de 
Hoofdweg in De Krim worden door 
de gemeente Hardenberg overge-
dragen aan het Bureau Verkeers-
handhaving van het Openbaar 
Ministerie (BOVM). Die instantie 
zal de palen daarna weer gebruiks-
klaar maken. Tot nu toe werkt het 
materiaal vanwege vernielingen 
niet. Herstellen kost de gemeente 
ongeveer 10.000 euro. Door de 
palen weg te geven kan dit bedrag 
bespaard worden. Zodra de flitspa-
len zijn overgedragen zal BOVM 
het materiaal voorzien van digitale 
apparatuur om de snelheid van weg-
gebruikers te meten. De provincie 
is, als eigenaar van de weg, bezig 
met plannen om de entree van De 
Krim duidelijker aan te geven, zodat 
weggebruikers fysiek ervaren dat 
ze in snelheid terug moeten van 80 
naar 50 km per uur.

Flitspalen vernieuwd
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DEDEMSVAART - In de Turf-
schuur van de historische vereni-
ging Avereest is maandag 29 janu-
ari de cursus “Taal en cultuur van 
Noordoost-Overijssel” afgesloten 
met het uitreiken van certificaten 
aan de veertien deelnemers.

Deze cursus, die voor de tweede 
keer werd gegeven, is bedoeld om 
zowel nieuwkomers als mensen 
die in de streek geboren en getogen 
zijn, inzicht te geven in de taal, de 
cultuur en de geschiedenis van de 
regio. De acht lessen van de cursus 
zijn gegeven op verschillende aan-

Diploma voor cursisten Taal en 
cultuur van Noordoost-Overijssel

sprekende locaties in de gemeente 
Hardenberg: in Dedemsvaart bij 
de kalkovens, in Slagharen in het 
Oale Meestershuus, in Balkbrug 
bij de molen, in Gramsbergen in 
het Infocentrum Vechtdal en in Har-
denberg in de Historiekamer. Iedere 
les bestond uit twee delen: voor de 
pauze stond de taal centraal van de 
lesplaats van die avond en daarna 
werd de geschiedenis behandeld of 
een ander interessant aspect van de 
plaats. Voor het taalkundige deel 
van de cursus was als cursusleider 
Geert te Velde aangetrokken, docent 
Nederlands aan de lerarenoplei-

ding van Windesheim in Zwolle. 
Hij is oorspronkelijk afkomstig 
uit Dedemsvaart en spreekt de 
taal van de streek. Gastdocenten 
uit verschillende plaatsen vulden 
steeds het historische deel van de 
cursusavond of vertelden, zoals 
tijdens de laatste cursusavond, over 
streektaalliteratuur.
De cursus is opgezet door een 
werkgroep die bestaat uit verte-
genwoordigers van de historische 
verenigingen van Avereest, Slagha-
ren, Gramsbergen en Hardenberg, 
het Deltion College en de stichting 
IJsselacademie.

In de laatste les werd het werk van dialectschrijver behandeld, zoals de gedichten van Hendrik van Laar uit 
Lutten. Cursist Jan Willem van Lingen had zich voor die gelegenheid in een oud kostuum van Van Laar gestoken.

© Roel Gritter

Hardenberg heeft een prijs 
gewonnen. Het is de meest 
ondernemersvriendelijke 
gemeente van Noord-Over-
ijssel. Dat gebied wordt 
gevormd door zo’n 10 ge-
meenten, waarvan 7 geen 
biet uitvreten en 3 aardig 
aan de weg timmeren. En 
Hardenberg dus het beste. 
Da’s mooi, natuurlijk. En dat 
vindt de verantwoordelijk 

ambtenaar ook. Net zoals iedereen 
die een prijs krijgt zegt hij, dat de 
prijs een beloning is voor de inzet 
van de winnaars, maar ook een sti-
mulans voor hen om nog beter hun 
best te doen. Maar levert het ook 
wat op, behalve de eer? Jazeker, 
een doorzichtig kunstvoorwerp 
van kunststof met ingegoten een 
ets van twee dansende figuren. 
De kunstenaar had blijkbaar meer 
moeite met het bedenken van wat 
het moest voorstellen, dan met het 
maken van het ding. Uiteindelijk 
werd bedacht dat het materiaal, 
de doorzichtige kunststof dus, de 
open bedrijfscultuur symboliseert. 
Maar wat fantaseer je nou voor 
die dansende figuren? Welnu, dat 
symboliseert de samenwerking 
tussen gemeente en bedrijven en 
het zoeken van oplossingen als 
er problemen zijn. Wat dat laatste 
met dansen te maken heeft snap ik 
niet, misschien een tip dat u moet 
zwaaien en zwieren als u er even 
niet uitkomt. Afijn, iedereen weer 
tevreden. De kunstenaar is zijn ding 
kwijt, Hardenberg mag een jaartje 
glimmen van trots en de hofnar 
heeft weer even mogen aantonen 
dat kunst en uitleg niet samengaan. 
Daarom graag binnenkort nog zo’n 
prijs, want een avondje lachen is 
gezond in deze donkere maanden.

HARDENBERG - Van 23 t/m 25 
april draait de milieufilm ‘An In-
convenient Truth’ van Al Gore in De 
Voorveghter in Hardenberg. 

Deze film van de voormalige Ame-
rikaanse vice-president is bedoeld 
om de mensheid bewust te maken 
van de gevaren van het broeikasef-
fect en de smeltende poolkappen. 
Voorveghter, Wavin, Rabobank en 
Beter Wonen werken samen om de 
vertoning mogelijk te maken. Zij 
zijn hiervoor benaderd door Groen-
Links-raadslid Kees Slingerland. 
De filmvertoning is vooral bestemd 
voor de jeugd uit Hardenberg en 
omgeving. Diverse scholengemeen-
schappen zijn daarom benaderd om 
met hun leerlingen te komen. Er 
zijn al toezeggingen gedaan, zodat 
in ieder geval gerekend kan worden 
op een aantal van 1600 leerlingen 
die de film gaan bekijken.

Voorafgaand en na afloop van de 
film wordt de jeugd benaderd om 
na te denken over het thema milieu. 
De jongeren worden opgeroepen 
actief een bijdrage te leveren aan 
oplossingen. Zo zal er een speciale 
website ontwikkeld worden waarin 
zij de mogelijkheid krijgen om hun 
ideeën te plaatsen.

Kunst

Edah wordt Jumbo
HARDENBERG - De Edah-su-
permarkt in Hardenberg wordt een 
Jumbo winkel. De supermarktketen 
uit Veghel heeft deze winkel, samen 
met die in Rijssen en Weert, onlangs 
overgenomen van de Sligro Food 
Group. De overname zal verder 
geen gevolgen hebben voor de be-
trokken medewerkers. Zij komen 
in dienst van Jumbo supermarkten. 
Binnenkort worden de winkels 
opgebouwd naar de Jumboformule. 
Naar verwachting zal de heropening 
van deze drie nieuw Jumbowinkels 
nog dit voorjaar plaatsvinden.

SCHUINESLOOT - Streekbe-
lang De Belt-Schuinesloot wil 
dat de gemeente Hardenberg 
van de Hoogeveenseweg in 
Schuinesloot een 60 km weg 
maakt.

In mei wordt de weg door de provin-
cie overgedragen aan de gemeente, 
ongeveer op hetzelfde moment dat 
de rondweg om Slagharen gereed is. 

Hoogeveenseweg moet veiliger worden
Die rondweg wordt een 60 km weg, 
net als het verlengde van de Hooge-
veenseweg, de Riegshoogtendijk in 
Drenthe. Wethouder Jannes Janssen 
heeft volgens Streekbelang gezegd, 
dat ook de weg langs hun dorp 
wordt ingericht als een 60 km weg, 
maar dat het nog wel een aantal 
jaren kan duren voordat het zover is.

Streekbelang meent echter dat was 
beloofd dat dit tegelijk met de aan-

leg van de rondweg zou gebeuren. 
Via een brief aan de gemeenteraad 
probeert Streekbelang te bereiken, 
dat pogingen worden ondernomen 
de wethouder op andere gedachten 
te brengen. “Wij hebben het idee dat 
men zich in Hardenberg niet goed 
realiseert dat de kruisingen met de 
Hoogeveen-seweg als zeer onveilig 
worden ervaren. Hopelijk kunnen 
we er samen voor zorgen dat die 
weg nog dit jaar een 60 km wordt.”

HARDENBERG - De vier damver-
enigingen in de gemeente Harden-
berg houden een schooldamtoernooi 
om het kampioenschap van de 
gemeente. In maart worden de voor-
ronden gespeeld,  30 mei is de finale 
in de Schakel in Hardenberg. De 
aanleiding voor dit groot opgezette 
schooldamtoernooi is de strijd om 
het Wereldkampioenschappen dam-
men, die van half mei tot half juni 
in Hardenberg plaatsvindt.

Schooldamtoernooi 

Milieufilm voor 
jeugd Hardenberg

REGIO - Gedeputeerde Staten van 
Overijssel steunen een gezamen-
lijk project van twaalf gemeenten 
in de politieregio IJsselland, om 
het alcoholgebruik door jongeren 
in deze regio te matigen. Voor de 
eerste fase van het project stellen 
ze 25.000 euro beschikbaar. Voor de 
uitvoering van maatregelen later dit 
jaar legt de provincie alvast 75.000 
euro opzij.

De problematiek van alcoholge-
bruik door jongeren is zowel lande-
lijk als in Overijssel het afgelopen 
jaar nadrukkelijk op de politieke 
agenda gekomen. Nederlandse jon-
geren drinken veel, vaak en op 
steeds jongere leeftijd alcohol. 

Provincie geeft geld om 
alcoholmisbruik door 
jongeren aan te pakken

Veel professionals die met jongeren 
werken, zoals leraren, politiemen-
sen en jongerenwerkers, worden 
geconfronteerd met de ernstige 
gevolgen van dit overmatige al-
coholgebruik: gezondheidsschade, 
overlast, geweld, verkeersonveilig-
heid en problemen op school (ook 
schooluitval) en thuis.
Twaalf gemeenten, waaronder 
Hardenberg en Ommen, hebben 
een gezamenlijk voorstel gedaan 
voor de aanpak van overmatig al-
cohol gebruik door jeugdigen. Ze 
gaan activiteiten opzetten om het 
alcoholgebruik door jongeren van 
10 tot 24 jaar terug te dringen en 
het thema breed onder de aandacht 
te brengen.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg is woensdag 31 ja-
nuari uitgeroepen tot de meest 
onderne-mersvriendelijke gemeente 
van IJssel-Vecht, waarmee het de 
MKB-Gemeenteprijs 2007 heeft 
gewonnen. De prijs is een initiatief 
van MKB IJssel-Vecht en wordt 
iedere twee jaar uitgereikt. Tijdens 
een ondernemersbijeenkomst  in 
hogeschool Windesheim in Zwolle 
reikte gedeputeerde Carry Abben-
hues de prijs uit aan burgemeester 
Bert Meulman. Naast Hardenberg 
maakten ook de gemeenten Raalte 
en Zwolle kans op de prijs.

Hardenberg 
vriendelijk voor 
ondernemers

HARDENBERG - Woningcorpo-
ratie Beter Wonen biedt drie zwerf-
jongeren een geheel gemeubileerde 
woning in Hardenberg aan. De 
woning wordt in februari door drie 
jongeren in gebruik genomen. Zij 
worden begeleidt door een coach 
van het Leger des Heils. Het bieden 
van onderdak maakt deel uit van het 
project Take Off, dat bedoeld is om 
de jongeren een regulier leven te 
laten leiden. Dat betekent dat ze aan 
werk worden geholpen en dat ze af-
rekenen met schulden, verslavingen 
en andere problemen. Het streven 
is dat de jongeren binnen twee jaar 
een ‘normaal’ bestaan opbouwen.

Steun voor 
zwerfjongeren

Eetstoornissen
HARDENBERG - Het RIAGG 
houdt dinsdag 13 februari van 20.00 
tot 22.00 uur een voorlichtings-
avond over eetstoornissen in de 
bibliotheek in Hardenberg. Er wordt 
informatie gegeven over het herken-
nen van eetstoornissen en mogelijke 
remedies. Geïnteresseerden kunnen 
zich opgeven bij Wilma de Iongh 
van het Cursuscentrum RIAGG in 
Zwolle.

Snelheid
HARDENBERG - De politie gaat 
nog even door met het controleren 
van de snelheid op de Hessenweg 
in Hardenberg. Sinds in okto-
ber met de controles is gestart is 
de gemiddelde snelheid nog niet 
echt gedaald. Die blijft namelijk 
steken op 34,5 km/uur. Wel is de 
verkeers-intensiteit met 25 procent 
afgenomen, wat betekent dat het 
sluipverkeer afneemt. De controles 
worden tot en met april gehouden.

redactie@sallander.nl

Optreden Aalt Westerman

GRAMSBERGEN - Streektaalzan-
ger Aalt Westerman uit Nieuwleu-
sen treedt zaterdag 10 februari op in 
het Vestzaktheater in Gramsbergen. 
Hij wordt begeleid door accorde-
oniste Dinie Bijker, met wie hij 
samen het Vechtdal Duo vormt. Het 
optreden begint om 20.00 uur.

Uitbreiding Ponypark City

COLLENDOORN - Het aantal re-
creatiewoningen in Ponypark City 
in Collendoorn wordt met 24 stuks 
uitgebreid. Op het terrein wordt ook 
een multifunctionele activiteitenhal 
gebouwd. De uitbreiding is moge-
lijk doordat de gemeente Harden-
berg wil meewerken aan vrijstel-
ling van het bestemmingsplan. De 
uitbreiding moet klaar zijn voordat 
het toeristenseizoen 2008 begint.
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Leiders/Lijders
Wie heeft nou de beste 
camping van de hele wereld 
en omstreken: Ommen of 
Hardenberg? Camping De 
Vechtstreek in Hardenberg is 
uitgeroepen tot Beste Cam-
ping van het jaar 2007 door 
de ANWB. En dus kwam 
burgemeester Bert Meulman 
op bezoek, om de winnaar te 
feliciteren. Verdraaid, moe-
ten ze in Ommen hebben 

gedacht, maar dat kunnen wij ook. 
Ommen bezit namelijk de Beste 
Eurotopcamping 2007, camping 
De Beerze(r) Bulten. Ook uitge-
roepen door de ANWB.  En dus 
moest daar ook de burgemeester op 
bezoek. Vorige week is de nieuwe 
burgervader Gerrit Jan Kok naar 
Beerze afgereisd om net als zijn 
Hardenberger collega de winnaar te 
feliciteren. Ach ja, je hebt leiders en 
volgers, zelfs in burgemeesterland.

Leiders kunnen ook veranderen in 
lijders. Dat lieten de eigenaars van 
discotheek Podium in Hardenberg 
zien. Uitgeroepen worden tot De 
Beste Discotheek van Midden-
Nederland was niet genoeg, dat 
moest beter en vooral chiquer. 
Volgens de kabelkrant had ‘de di-
recteur’ gezegd (even tussendoor: 
als je eigenaar van een haringkar 
bent laat je je dan ook directeur noe-
men?), die directeur had dus gezegd 
tijdens het bezoek van B&W eind 
januari dat het wat minder lomp 
moest worden, vandaar dat Podium 
drastisch was verbouwd, met andere 
muziek, andere uitstraling, andere 
gasten. De tent is nog geen maand 
open en nu wordt alles weer terug-
gedraaid, omdat de gasten vrijwel 
massaal wegblijven. Dus weer een 
discobus in plaats van Volvo’s en 
BMW’s voor de deur, en weer patat 
en een frikadel in plaats van olijven 
en garnalen. En vooral weer Jantje 
Smit op de draaitafel, want daar 
houdt dat ‘lompe volk’ nogal van. 
In een paginagrote advertentie geeft 
de directie toe dat ze zich, ondanks 
jarenlange ervaring, verkeken heeft 
op het uitgaanspubliek en vraagt ze 
of de discotheekgangers alsjeblieft 
weer terug willen komen. Dat heet 
niet op je knieën door het stof, maar 
op je buik.

MARIËNBERG - De dorpen Ma-
riënberg en Beerzerveld zijn één 
kern, hoewel ze in twee gemeenten 
liggen. Dat vinden althans B&W 
van Hardenberg. Aanleiding voor 
die uitspraak was een vraag van 
VVD-er Albert Schipper tijdens 
de raadsvergadering van vorige 
week.

Schipper had verontwaardigde te-
lefoontjes gehad van inwoners van 
Mariënberg, die vonden dat zij het 
eerst in aanmerking moesten komen 
voor één van de bouwkavels die 
binnenkort worden uitgegeven en 
dan pas anderen. In de folder die 
enige tijd geleden is gepubliceerd 
werd alleen Mariënberg genoemd, 
in een persbericht van de gemeente 

Zorgen over 
stank mestfabriek
DE KRIM - De VVD en OpKoers.
nu maken zich zorgen over moge-
lijke overlast die een mestfabriek 
in De Krim kan opleveren. Op het 
terrein van de vroegere aardappel-
meelfabriek Onder Ons wordt een 
fabriek gebouwd door Orga Plus, 
waar mest wordt omgezet in kor-
rels. Met kans op een insectenplaag 
of stankoverlast, meenden Annie 
Kelder (OpKoers) en Petra Baarslag 
(VVD) tijdens de raadsvergadering 
van januari. Zij waren blij met de 
werkgelegenheid die de fabriek de 
inwoners van het kanaaldorp biedt, 
maar wilden van B&W weten of 
er snel kan worden ingegrepen als 
er daadwerkelijk overlast ontstaat. 
Volgens wethouder Jannes Janssen 
is alles goed geregeld in de milieu-
vergunning van het bedrijf. “Mocht 
het bedrijf zich niet aan de regels 
houden die in de vergunning staan, 
dan zal worden ingegrepen. Dat 
staat niet in de vergunning, omdat 
dat niet mag, maar we zijn wel be-
voegd om sancties op te leggen als 
het niet goed gaat”, aldus Janssen.

stond later Beerzerveld erbij ge-
noemd. CDA-raadslid Miny Lohuis 
had dezelfde telefoontjes gehad. 
“Waarom niet eerst mensen een 
kans bieden die sociaal/economisch 
gebonden zijn aan Mariënberg en 
de kavels die overblijven aanbieden 
aan mensen die sociaal/economisch 
gebonden zijn aan Beerzerveld”, zo 
vroeg ze aan verantwoordelijk wet-
houder Douwe Prinsse. Die vond 
dat de twee dorpen als één geheel 
gezien kunnen worden, hoewel ze in 
twee gemeenten liggen. “De men-
sen maken van dezelfde voorzie-
ningen gebruik, hebben samen één 
voetbalclub en gaan naar dezelfde 
kerk. Of de gemeente Ommen ook 
zo handelt weet ik niet. En eigenlijk 
vind ik dat ook niet interessant. Wij 

willen het op deze manier doen.”
PvdA-er Rein Jonkhans had ook 
zo zijn bedenkingen. “We zouden 
deze manier van kaveltoewijzing 
evalueren als alle dorpen aan de 
beurt waren geweest. Die evaluatie 
moet nog plaatsvinden, maar nu 
al wordt het beleid veranderd. Dat 
hoort niet zo.” 

Hoe Prinsse daarna ook probeerde 
uit te leggen dat er geen ander beleid 
wordt gevoerd (“we doen het overal 
op dezelfde manier, alleen zien wij 
hier twee dorpen als één geheel”), 
het lukte hem niet tot de raadsleden 
door te dringen. Tijdens de laatste 
raadsvergadering van februari zal 
daarom over dit onderwerp opnieuw 
gedebatteerd worden.

Mariënberg en Beerzerveld 
volgens B&W één kern

Alleen voor vrouwen

HARDENBERG - OpKoers.nu 
maakt zich zorgen om de fiscale 
boetes die voetbalclubs boven het 
hoofd hangt. De politieke partij 
vraagt zich af of de clubs (eerst 
de hoofdklassers en daarna waar-
schijnlijk de andere verenigingen) 
wel op de hoogte zijn van de regels 
van de belastingdienst. In vragen 
aan B&W schrijft de partij, dat 
ze graag wil weten of clubs in de 
gemeente Hardenberg behoefte 
hebben aan ondersteuning door 
deskundigen. Daarnaast wil Op-
Koers weten of B&W bereid zijn 
de helpende hand te bieden.
In hun beantwoording schrijven 
B&W dat ze die helpende hand 
wel willen bieden, maar dat die niet 
nodig is. Er is maar één club die in 
de hoofdklasse uitkomt, namelijk 
HHC, en die is samen met andere 
clubs al bezig de fiscale problemen 
aan te pakken.

OpKoers wil hulp 
voor sportclubs

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - “Leuk om uit 
te proberen, testen of je het kunt, 
iets doen omdat er in Hardenberg 
niet zoveel te beleven valt voor 
jonge vrouwen.” Drie meiden met 
drie redenen om de eerste Ladies 
Night voor jonge vrouwen te hou-
den in theater De Voorveghter in 
Hardenberg, op vrijdag 9 maart.

Lisette Euverman, Noraly Haring 
en Kim Runhaar buigen zich over-
dag in Zwolle over boeken die te 
maken hebben met hun studie: 
respectievelijk commerciële eco-
nomie, toerisme en maatschappelijk 
werk. ‘s Avonds zijn ze regelmatig 
te vinden in theater De Voorveghter, 
waar ze een bijbaantje hebben in het 
horecagedeelte van Jan Hofsink. 
“En die heeft ooit een maand of drie 
geleden gevraagd of we ‘iets’ op 
poten wilden zetten. Dat ‘iets’ is een 
Ladies Night geworden, voor jonge 
vrouwen van 18 tot ongeveer 40 
jaar. Via contacten in Zwolle heb-
ben we daar een voorbeeld kunnen 
bekijken. Daarna zijn we eens bij 
elkaar gaan zitten om te bedenken, 
wat we in Hardenberg zouden kun-
nen gaan doen. Vervolgens hebben 
we enkele ondernemers benaderd 
die regelmatig in de Voorveghter 
komen en ook zij kwamen met tips 
en ideeën”, vertelt Kim Runhaar. 

“En die ondernemers kenden weer 
andere ondernemers die op hun 
beurt weer andere geïnteresseerden 
wisten. Tja, en zo is het balletje 
gaan rollen.”

Al die ideeën hebben geresulteerd 
in een programma met onder meer 
een gratis buikdansles en stands met 
nuttige informatie over producten 
als make-up, kleding en eten. Verder 
wordt er een échte ladies movie 
vertoond: Music and Lyrics, met in 
de hoofdrollen Hugh Grant en Drew 
Barrymore. Daarnaast staan op het 
programma een loterij en een work-
shop ‘Street-dance for adults’ van 
dansschool Erik (uiteraard zonder 
Erik zelf). De film wordt in de grote 
zaal van de Voorveghter gedraaid, 
“want gelet op de reacties denken 
we dat er wel 250 personen op af 
komen”, menen de drie organisa-
trices. De kaartverkoop (een tientje 
per stuk) begint 23 februari.

Noraly Haring, Lisette Euverman en Kim Runhaar organiseren een Ladies Night in De Voorveghter.
© Roel Gritter

HARDENBERG - Een kunstzin-
nige bijdrage van bouwbedrijf 
Trebbe zou de gemeente Har-
denberg niet afslaan. De bouwer 
van het LOC aan de Parkweg in 
Hardenberg zou op die manier 
het gat kunnen vullen dat is 
ontstaan, na het afvallen van een 
gegadigde voor het plaatsen van 
een kunstwerk in de aula van het 
LOC.

Vorige maand hebben vier kunste-
naars hun schetsopdrachten getoond 
aan de kunstcommissie die beslist 
over de opdrachten. Met drie wordt 
verder gegaan, namelijk met Maria 
Roosen, die glazen bollen op drie 
wanden van het gebouw wil plaat-

sen, met Martijn Sandbergen, die 
een kunstwerk in de vorm van een 
hek wil aanbrengen langs het Mulo-
pad en met Michiel Kluiters, die 
denkt aan het plaatsen van plasma-
schermen bij de hoofdingang. Over 
het idee van de vierde kunstenaar, 
die de aula moest verfraaien, was de 
kunstcommissie minder te spreken. 
Het kunstwerk dat vroeger aan de 
gevel van de technische school 
was bevestigd (die school stond 
op de plek waar nu het LOC wordt 
gebouwd) krijgt ook een plekje in 
het nieuwe gebouw. Voor kunst in 
het LOC is een bedrag van 325.000 
euro beschikbaar. Veruit het groot-
ste deel hiervan wordt betaald door 
de provincie Overijssel.

Veel kunst in nieuwe LOC

De plannen voor ‘terrein Bruins’ 
(naast het station en tegenover de 
flats aan de Lage Gaardenstraat in 
Hardenberg) worden gewijzigd. Het 
was de bedoeling om er woningen en 

Geen kantoren bij station Hardenberg
kantoren te bouwen, maar dat laatste 
gaat niet meer door. Er is momenteel 
erg weinig vraag naar kantoren, zodat 
nu wordt gedacht aan sociale woning-
bouw, zowel huur als koop.

Jongerenwerk 
op laag pitje
 
HARDENBERG - Het college van 
B&W van Hardenberg is druk in 
overleg met opbouwwerk De Stuw 
over continuïteit van het jeugd- en 
jongerenwerk. In korte tijd zijn 
drie jongerenwerkers naar elders 
vertrokken, waardoor veel activi-
teiten voor jongeren niet kunnen 
doorgaan, meent de PvdA-fractie 
in de gemeenteraad, die daarover 
aan de bel heeft getrokken bij B&W.

Wethouder Jannes Janssen gaf 
tijdens de raadsvergadering van 
vorige week aan, dat het probleem 
nog groter is geworden doordat ook 
een stagiaire die met hulp het Kron-
kelhonk in Slagharen draaiende 
hield is vertrokken. Volgens Janssen 
is de personele invulling een zaak 
van De Stuw, maar is de gemeente 
bij de zaak betrokken omdat de 
Stuw diensten moet leveren aan de 
gemeente. “Deze week worden sol-
licitatiegesprekken gehouden, zodat 
hopelijk op korte termijn alle pro-
jecten weer worden opgepakt en alle 
jongerencentra volledig geopend 
zijn. Door het vertrek is er echter 
ook winst te behalen, omdat het 
jongerenwerk nu beter aangepakt 
kan worden.”

Op dit moment is jongerencentrum 
Ojeesee in Hardenberg beperkt 
open, alleen voor bands die willen 
oefenen en voor activiteiten op aan-
vraag. Een datum voor een herstart 
kon de wethouder niet geven, omdat 
dat afhangt van de snelheid waar-
mee de vacatures kunnen worden 
opgevuld.
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Ludieke PR

Hulpraadslid Jeroen Spoor van de 
OPV heeft op persoonlijke titel 
zijn bedenkingen kenbaar gemaakt 
tegen het plan. Hij vindt dat ook an-
dere transportbedrijven in aanmer-
king hadden moeten komen voor 

Vrachtwagen als reclamezuil
HARDENBERG - De gemeente Hardenberg wil een oplegger van transportbedrijf Brink voorzien van een 
doek met reclame. Op het doek komen foto’s van Hardenberg en de leus ‘Hardenberg, kloppend hart van 
Noordoost-Overijssel’. Op die manier zal de vrachtwagen dagelijks op de Nederlandse wegen de naams-
bekendheid van Hardenberg vergroten, zo is de verwachting. Het is de bedoeling een overeenkomst voor 
een periode van drie jaar aan te gaan. Het ontwerpen en het maken van de zeildoeken kosten 6500 euro. 
Daarnaast moet 2000 euro per jaar worden betaald voor het schoonmaken van de oplegger.

het dienen als rijdende reclamezuil. 
Bovendien vindt hij de schoon-
maakkosten nogal hoog. “Dit is 
net zo’n raar promotieverhaal als 
stoelen huren op de nieuwe tribune 
van HHC”, meent Spoor, die dan 

ook zijn partijgenoot Amsink en 
andere oppositiepartijen heeft ge-
adviseerd hierover vragen te stellen 
aan B&W. Volgens wethouder Joost 
Liese is er geen sprake van het voor-
trekken van de firma Brink, zoals 

wordt gesuggereerd. “Het idee is 
zomaar ontstaan, tijdens informele 
contacten. Iemand bij de gemeente 
kwam met een idee, waarop Brink 
spontaan medewerking toezegde. 
Ik vind dat je elkaar de ruimte moet 
geven om ludieke acties te beden-
ken, anders verdwijnt de creativiteit 
en spontaniteit. Het is wat anders 
als je anderen in hun rechten zou 
aantasten, maar daar is in dit geval 
geen sprake van”, aldus Liese.

WK Dammen gebruikt elektronische damborden

HARDENBERG – Het Wereld Kampioenschap 
Dammen, dat 11 mei van start gaat in Harden-
berg, beleeft een wereldprimeur. Voor het eerst 
wordt bij alle partijen gebruik gemaakt van 
elektronische damborden.

Deze vernieuwing in de damwereld maakt het mogelijk 
dat alle gespeelde partijen wereldwijd via internet, van 
zet tot zet, live kunnen worden gevolgd. Zaterdag zijn 
bij de opening van het jaarlijkse Wildkamp Damtoer-

nooi in Hardenberg voor het eerst de elektronische 
damborden gedemonstreerd. Voor de deelnemende 
dammers verandert er hoegenaamd niets, maar voor het 
publiek op afstand is het een geweldige vooruitgang. 
De voorzitter van het organisatiecomité, Jan Koops 
maakte verder de namen van de deelnemers bekend, die 
zich tot nu tot hebben geplaatst. Daarbij zitten onder 
meer regerend wereldkampioen Alexeï Tsjizjov uit 
Rusland en zijn landgenoten Georgiev en Schwarzman. 
Nederland wordt vertegenwoordigd door meervoudig 
Nederlands kampioen Kees Thijssen.

Hopelijk komt de gemeente 
Hardenberg binnenkort met 
nog een paar leuke PR-ac-
tiviteiten. Teveel Nederlan-
ders hebben nog nooit van 
Hardenberg gehoord en dat 
is jammer, als je gemeente 
voor een aardig deel moet 
teren op de zak van toeris-
ten. De plannen om HHC te 
steunen (welke hoofdklas-
ser met Hardenberg in de 
naam hebben we nog meer 

binnen de gemeentegrenzen?) en 
een vrachtwagen als rijdende re-
clamezuil te laten dienen zijn dan 
ook zo gek nog niet. Het gaat in 
verhouding maar om een paar euro 
en die kleine investering zal zich 
naar verwachting dubbel en dwars 
terugverdienen. Ik begrijp dan ook 
niet de kleinzielige, wat zeg ik: de 
bekrompen geluiden om hier tegen 
te zijn. Hoeveel gemeenschapsgeld 
wordt er niet gestopt in sportclubs 
waar ik nooit lid van zal worden, in 
culturele instellingen die ik noot zal 
bezoeken, in aanleg en onderhoud 
van wegen waar ik nooit over zal 
rijden of in zorg die ik nooit (meer)  
nodig heb. Maar mij hoor je daar 
niet over mekkeren. Je weet nu 
eenmaal dat er ook belastinggeld 
gaat naar zaken die je absoluut niet 
raken, maar waar anderen wel van 
profiteren. Gemeente- lijke thee tij-
dens een raadsvergadering bijvoor-
beeld, voor zeurende journalisten. 
Tja, dat heet nou een samenleving.

GRAMSBERGEN - Sportvereni-
ging Gramsbergen is dit jaar belast 
met de organisatie van het voetbal-
toernooi voor mannen en vrouwen 
in de gemeente Hardenberg, de 
zogenoemde Gemeentecup. Voor 
de loting is goochelaar Jan Kosters 
uit Bergentheim ingehuurd. Hij zal 
tijdens een half uur durende show 
de loting verrichten. Kosters stelt 
de poules samen met behulp van 
onder meer balletjes en kaarten die 
hij tijdens zijn acts gebruikt. De lo-
ting, die om 21.30 uur begint, wordt 
verricht in de kantine op sportpark 
‘t Hoge Holt. Belangstellenden zijn 
van harte welkom. De wedstrijden 
om de Gemeentecup 2007 worden 
gespeeld in de laatste week van mei. 
De finale bij zowel de mannen als 
de vrouwen vindt plaats op vrijdag 
1 juni.

GRAMSBERGEN - In het Dorps-
huis in Gramsbergen houdt zor-
ginstelling Carinova donderdag 8 
maart vanaf 20.00 uur een thema-
avond die aansluit bij de landelijke 
campagne ‘Alcohol en opvoeding’. 
Hierin worden de risico’s van alco-
holgebruik op jonge leeftijd onder 
de aandacht gebracht. Tijdens deze 
bijeenkomst kunnen ouders kiezen 
uit een drietal workshops over al-
cohol en opvoeden. Er is een work-
shop voor ouders met kinderen tot 
12 jaar, een workshop voor ouders 
met kinderen in de leeftijd van 12 
t/m 16 jaar en een workshop voor 
ouders met kinderen vanaf 16 jaar. 
Voor de jongeren zal er een grote 
bus worden voorgereden van het 
Consultatiebureau voor Alcohol 
en Drugs (CAD). Hier kan men 
terecht met vragen. In de bus zijn 
straathoekwerkers van de gemeente 
Hardenberg aanwezig om vragen te 
beantwoorden.

REGIO - De Provincie Over-
ijssel kan wijze lessen trekken 
uit de verkoop van de aande-
len Wavin. Dat is de uitkomst 
van het onderzoek, dat op 
verzoek van Provinciale Sta-
ten is uitgevoerd door bureau 
Berenschot.

De Provincie en enkele gemeenten 
verkochten in 2005 de Wavin-
aandelen voor 75 miljoen euro. 
Een jaar later bleken de aandelen 

Terechte kritiek op verkoop aandelen Wavin
veel meer waard te zijn, wat tot 
kritische artikelen in de pers leidde. 
Hierop namen Provinciale Staten in 
oktober een motie van Wil Jaegers 
uit Lutten aan, die opdracht gaf 
voor een onderzoek naar de gang 
van zaken rond de verkoop van de 
aandelen. Uit het rapport blijkt dat 
de provincie in 2005 niet slecht 
heeft onderhandeld, maar dat ze 

HARDENBERG - Wie een mooie 
foto heeft van zijn dorp, vlek of 
gehucht kan die naar de gemeente 
Hardenberg sturen voor plaatsing in 
een nieuwe toeristische gids. Om-
dat de informatie over toeristische 
plekken en evenementen volgens de 
gemeente nogal verspreid worden 
aangeboden, wordt het tijd voor 
een bezoekersgids met evenemen-
tenkalender, die de gemeente gaat 
uitgeven. De bedoeling is dat recre-
anten door het lezen van de gids een 
herhalingsbezoek aan Hardenberg 

Hulp voor toeristische bedrijven
gaan brengen.
Tijdens bedrijfsbezoeken door ver-
tegenwoordigers van de gemeente 
is enkele keren kenbaar gemaakt, 
dat de toeristenbranche behoefte 
heeft aan zo’n gids. Omdat de 
ondernemers zelf geen initiatieven 
op dit gebied ontplooien, gaat de ge-
meente nu het voortouw nemen. De 
gids wordt in een oplage van 27.000 
exemplaren verspreid bij diverse 
toeristische uitgifteplekken, zoals 
campings en VVV-kantoor. De 
kosten bedragen zo’n 15.000 euro.

Historische Vereniging 
kiest nieuwe voorzitter
HARDENBERG - De Historische 
Vereniging Hardenberg houdt dins-
dag 27 februari haar jaarvergade-
ring. Dat gebeurt vanaf 20.00 uur 
in gebouw De Schakel. De leden 
kunnen zich onder meer uitspreken 
over het voorstel om Rieks Bulthuis 
de opvolger te laten worden van ex-
voorzitter Harm Hoving.
Na de pauze zal Sieny Kampman-
Veldsink vertellen over het leven 
van Clara Feyoena van Raesfeldt, 
dichteres van Heemse, van wie 
dit jaar de 200e sterfdag wordt 
herdacht.

redactie@sallander.nl

Gramsbergen 
goochelt met 
Gemeentecup

Thema-avond 
over alcohol 
en opvoeden

WINDMOLENS RADEWIJK - Twee jaar geleden heeft de gemeenteraad 
van Hardenberg besloten dat als er ooit windmolens in de gemeente wor-
den gebouwd, ze ten zuiden van Dedemsvaart moeten komen en nergens 
anders. Toch heeft een inwoner van Radewijk officieel gevraagd of hij zes 
windmolens nabij de Klumpersweg in Radewijk mag bouwen. Dat mag 
niet, vindt de gemeente.

In de Voorveghter werd zaterdag de 16e editie gehouden van het Wildkamp Damtoernooi. Voorafgaand werden 
de nieuwe elektronische damborden gepresenteerd die gebruikt worden tijdens het WK Dammen 2007.

HARDENBERG - Het Kameropera 
Festival 2007 kan rekenen op een 
financiële bijdrage van de gemeente 
Hardenberg ter grootte van 7500 
euro. Dat is net zoveel als twee 
jaar geleden, toen in Hardenberg, 
Zwolle en Kampen de eerste editie 
van dit festival heeft plaatsgevon-
den. In theater De Voorveghter, 
Odeon Zwolle en de Stadsgehoor-
zaal Kampen zullen in april 50 

REGIO - Vanaf medio februari 
vindt er in Salland een proef plaats 
met chipkaartbetaling in het open-
baar vervoer. In eerste instantie 
door testreizigers, in een latere fase 
krijgen houders van een jaarabon-
nement een uitnodiging om aan de 
pilot deel te nemen. 
Het officiële startschot voor deze 
proef is vrijdag in Raalte gegeven, 
omdat deze plaats centraal ligt in 
het testgebied.  Het is de bedoeling 
dat vanaf 1 januari 2008 iedereen 
met de chipkaart kan betalen in de 
bussen in Noordoost-Overijssel, 
Salland, IJsselmond en Zwolle.

zich wel beter had moeten laten 
informeren. Door een te afwach-
tende houding hadden de andere 
partijen een informatievoorsprong, 
aldus bureau Berenschot. Volgens 
de onderzoekers moet de provincie 
meer actie ondernemen als zich 
nog eens zo’n situatie voordoet en 
ze moet regels vaststellen voor het 
kopen en verkopen van aandelen.

© Roel Gritter

Festival Kameropera op herhaling
voorstellingen worden gegeven. 
De foyers van de theaters worden 
omgetoverd in festivalcafés, waar 
artiesten en publiek elkaar kunnen 
ontmoeten en waar surpriseacts 
worden opgevoerd. Verder staan 
Open Dagen op het programma 
en worden schoolvoorstellingen 
gehouden. De eerste editie was 
volgens de organisatoren een groot 
succes, met zo’n 7000 bezoekers.

SLAGHAREN - In het Kronkel-
honk in Slagharen wordt zaterdag 
24 februari een kinderdisco ge-
houden met als thema Circus. Er 
wordt onder meer opgetreden door 
de Kinderraad van Slagharen. De 
organisatoren hopen dat de kinderen 
verkleed komen als clown, tijger 
of jongleur, als het maar te maken 
heeft met het thema Circus. De 
disco wordt gehouden van 19.30 
tot 21.30 uur. De toegang is gratis.

Kinderdisco Slagharen

Startschot proef 
chipkaart in Salland
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Betrouwbaar
Volgens Hendrik Jan Am-
sink, raadslid voor de OPV, 
is de gemeente Hardenberg 
niet erg betrouwbaar. Amb-
tenaren en bestuurders kun-
nen namelijk niet rekenen. 
Zij schrijven: 80 x 300 = 
30.000. En de OPV gaat uit 
van: 80 x 300 = 24.000. Je 
hoeft geen bijspijkercursus 
van de PABO gevolgd te 
hebben om te weten dat 

Amsink gelijk heeft. Als je niet 
kunt rekenen, hoe kun je dan een 
betrouwbaar exploitatieoverzicht 
geven van de kosten en baten van 
de nieuwe Voorveghter? Amsink 
kreeg geen antwoord op zijn vraag, 
maar werd een beetje als komiek 
afgeschilderd. “Waar het om draait 
is het maken van een politieke keus 
om wel of niet voor uitbreiding van 
het theater te kiezen”, zei wethouder 
Joost Liese. Hij had gelijk. Maar 
was het nou niet beter geweest 
om even uit te leggen hoe men 
aan dat getal van 30.000 bezoe-
kers is gekomen, terwijl er maar 
80 theatervoorstellin-gen worden 
gegeven? Had men niet beter even 
kunnen uitleggen dat er ook andere 
evenementen zijn (podiumavon-
den van scholen, damtoernooien), 
waardoor dat bezoe-kersaantal 
wordt verklaard? Door dat niet te 
doen blijft de indruk bestaan, dat 
ambtenaren en bestuurders natte 
vingerwerk leveren.

Niet alleen de gemeente moet be-
trouwbaar zijn, ook anderen die in 
het politieke en bestuurlijke spel 
een rol spelen moeten met betrouw-
bare, correcte gegevens voor de dag 
komen. “Projectontwikkelaar RoTij 
heeft sinds de jaren ’90 grond in 
Bruchterveld in bezit. Wij hebben 
die grond nodig voor een fietspad 
en dus mag RoTij in ruil enkele 
woningen bouwen in Mariënberg, 
Gramsbergen, Balkbrug en nog 
een paar plaatsen”, vertelde burge-
meester Bert Meulman tijdens de 
raadsvergadering. Niet waar, zei 
een belangstellende op de publieke 
tribune. Die grond is toen aan de ge-
meente aangeboden, maar die wilde 
niet kopen. RoTij heeft vervolgens 
nog maar een paar jaar geleden de 
grond gekocht, met de bedoeling 
te bouwen als Bruchterveld zou 
uitbreiden of de grond als ruilobject 
te gebruiken. Je wordt gewoon voor 
de gek gehouden, en inwoners van 
Mariën-berg zijn daarvan de dupe 
doordat ze nu niet zelf goedkoop 
kunnen bouwen, maar duur moeten 
kopen. Op de vraag of hij bewijzen 
op papier had werd ontkennend 
gereageerd. Waardoor zijn opmer-
kingen niet meer waard zijn dan 
een ordinair roddel- en achterklap-
verhaal. 

Tenslotte nog even een opmerking 
over RTV Oost. Toen de raad 
dinsdag besloot geld voor De 
Voorveghter uit te trekken schreef 
de redactie van de Dedemsvaartse 
Courant nog dezelfde avond op de 
internetsite dat de raad “gisteren 
positief had beslist”. Het bericht 
was eigenlijk voor woensdag be-
doeld, vandaar het woord ‘gisteren’. 
Bij de kabelkrant van RTV Oost 
werd het bericht vrijwel letterlijk 
gejat (niemand was bij de verga-
dering aanwezig), alleen van het 
woord ‘gisteren’ werd het woord 
‘maandag’ gemaakt. Weten zij veel 
wanneer de raad van Hardenberg 
vergadert. Zonder bronvermelding 
berichten jatten en ze nog fout 
interpreteren ook. Dat is nog eens 
onbetrouwbaar.

HARDENBERG - Het bereiken van het hoogste punt van gezondheidscentrum De Schans in de Hardenberger 
wijk Marslanden is vrijdag gevierd met het hijsen van vlaggen, het oplaten van ballonnen en het drinken van een 
glas champagne. In het centrum is over enkele maanden plaats voor de huisartsen Van Oosterhout (Hardenberg-
centrum) en Jongeneel/Hulscher (Hardenberg-Baalder), die te weinig ruimte hebben op hun huidige stek. Verder 
komt er in het pand een keur aan medische diensten als fysiotherapie, apotheek, thuis- en kraamzorg, Riagg en 
logopedie. In drie bouwlagen is er in totaal 2100 vierkante meter beschikbaar voor de verschillende deelnemers.

Hoogste punt De Schans bereikt

© Roel Gritter
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MARIËNBERG - De nieuwe wo-
ningen die in Mariënberg worden 
gebouwd zijn in eerste instantie 
bedoeld voor inwoners van Ma-
riënberg. Pas als niet alle kavels 
worden verkocht zijn anderen 
aan de beurt, om te beginnen de 
inwoners van Beerzerveld. Deze 
wijzigingen in de plannen van 
B&W zijn een gevolge van een 
motie van de VVD die vorige 
week door een raadsmeerderheid 
is aangenomen.

Het college wilde inwoners van 
Mariënberg en Beerzerveld gelijk-
waardig laten meeloten, omdat het 
de beide dorpen als één geheel ziet, 

Mariënberg voor de Mariënbergers
ondanks dat ze tot verschillende 
gemeenten behoren. De VVD vroeg 
in een motie dat te wijzigen en ook 
voorzitter Hofman van Plaatselijk 
Belang had daar op aangedrongen 
tijdens zijn inspreekbeurt. Burge-
meester Meulman, die de vakan-
tiehoudende wethouder Prinsse 
verving, begreep dat niemand po-
sitief was over het oorspronkelijke 
voorstel van B&W. “Hoewel B&W 
bevoegd zijn de uitgifte van kavels 
te regelen, is het wel politiek handig 
als dit in overleg met de gemeen-
teraad gebeurt. Wethouder Prinsse 
heeft zich, overigens met de beste 
bedoelingen, in de voet geschoten. 
Dat wij als college niet helemaal 

goed hebben nagedacht over de 
zaak geef ik toe”, was de reactie 
van Meulman. Het VVD-voorstel 
om Mariënbergers voorrang te ge-
ven werd dan ook zonder morren 
aanvaard.

Tweede motie
Een tweede motie van de VVD, 
waarin werd gevraagd de claim op 
enkele kavels van bouwbedrijf Ro-
Tij af te pakken, werd niet zonder 
meer geaccepteerd. “RoTij heeft 
grond in Bruchterveld die wij nodig 
hebben voor een fietspad. In ruil 
mag RoTij in enkele dorpen kavels 
kopen. Dat is jammer voor mensen 
die zelf willen bouwen in plaats 

van een huis kopen, maar als we 
die oplossing niet kiezen raken we 
het fietspad wellicht kwijt”, aldus 
Meulman. Nadat de VVD de motie 
had gewijzigd, door B&W te vragen 
zich in te zetten voor het verplaatsen 
van de bouwclaim naar plaatsen als 
Dedemsvaart en Hardenberg, was 
een raadsmeerderheid wel voor 
het nieuwe voorstel. De VVD een 
beetje schoorvoetend (“Prinsse had 
helemaal geen bouwclaim in Ma-
riënberg mogen toestaan, hij wist 
dat daar mensen al heel lang bezig 
waren met bouwplannen”) en het 
CDA als enige tegen, omdat men 
het onderhandelen over bouwgrond 
een zaak van B&W vindt.

HARDENBERG - Het is nog niet 
eens zo lang geleden dat politieke 
partijen hun verzet tegen een be-
paalde ontwikkeling opgaven, als 
ze door hadden dat tegenstribbelen 
zinloos was. Sinds de komst van 
enkele eenmanspartijen in de raad 
is dat veranderd.

Zo is er enkele jaren geleden be-
sloten dat er gebouwd gaat worden 
in het centrum van Hardenberg. De 
OPV heeft zich daar altijd tegen 
verzet, maar kreeg niet genoeg me-
destanders. In plaats van akkoord 
te gaan met het beschikbaar stellen 
van geld om verder te kunnen met 
de plannen, zoals in het verleden 
altijd gebeurde, blijft de OPV zich 
tegendraads opstellen. Vorige week 
stemde deze partij dan ook tegen 
het beschikbaar stellen van een 
werkbudget om het Masterplan 
Centrum af te maken. CDA-raadslid 
Dogger schoot dat in het verkeerde 
keelgat. “Wilt u dan dat er een 
bouwput blijft liggen?”, vroeg hij 
aan Amsink van de OPV. Die kwam 
niet veel verder dan het herhalen 
van de opmerking dat zijn partij 
tegen de bouwplannen was en dus 

OPV gedraagt zich als Tegenpartij
ook tegen het beschikbaar stellen 
van een werkbudget. “Ik snap dat 
wel”, zo probeerde Schipper (VVD) 
de boel te stangen. “De lijn van de 
OPV is duidelijk en consistent, als 
je eenmaal tegen hebt gestemd blijf 
je dat volhouden.” Het werkbudget 
kwam er natuurlijk wel, met alleen 
de OPV als tegenstemmer.

Hetzelfde gedrag vertoonde deze 
partij bij het beschikbaar stellen 
van geld voor de verbouw van 
theater De Voorveghter. Alle par-
tijen waren voor, alleen Amsink 
stemde tegen. Dat had overigens 
IJzerman van de Christen Unie ook 
nog even overwogen, omdat zijn 
partij niet wil dat de gemeente bi-
oscoopruimten bouwt in het nieuwe 
theater, die vervolgens door een 
exploitant worden gehuurd. Niet, 
omdat bioscoopbezoek niet door de 
beugel kan, zoals enkele mensen op 
de publieke tribune dachten, maar 
omdat de CU vindt dat een bioscoop 
bouwen geen gemeentelijke taak 
is. “We kunnen daarom tegen het 
hele plan stemmen, of we kunnen 
akkoord gaan en tegen de bouw 
van bioscoopzalen stemmen. In dat 

laatste geval heb je lege ruimtes in 
het gebouw waardoor de exploitatie 
te duur wordt. We moeten echter 
realistisch zijn. De bioscoopzalen 
vervullen een dubbele rol, omdat 
ze ook als overloop voor het theater 
gebruikt kunnen worden. Vandaar 
dat de Christen Unie voorstander 
is van de plannen”, aldus IJzerman. 
Alleen de OPV stemde uiteindelijk 
tegen, zodat binnenkort begonnen 
zal worden met de uitbreiding van 
het theater.

HARDENBERG - Op het Wilhel-
minaplein in Hardenberg wordt 
tijdelijk een blauwe zone voor 
parkeren ingesteld. Dit heeft de 
gemeente Hardenberg in overleg 
met de Handelsvereniging besloten. 
Deze situatie blijft bestaan totdat de 
parkeervoorziening op de Gedemp-
te Haven klaar is. Vanaf dan wordt 
de blauwe zone weer opgeheven en 
moet er weer betaald worden voor 
parkeren op het Wilhelminaplein.

Wilhelminaplein 
tijdelijk blauwe zone

Kruising bij De 
Boshoek moet veiliger
HARDENBERG - Petra Baarslag 
van de VVD en Bert van Faassen 
van het CDA hebben B&W ge-
vraagd extra aandacht te schenken 
aan de kruising N34 - Hessenweg, 
bij sportpark De Boshoek. “Doordat 
de afritten op de N34 zijn wegge-
haald ontstaan hier soms levens-
gevaarlijke situaties. Verkeer dat 
vanuit de tunnel komt en linksaf 
wil slaan naar het sportpark blok-
keert de rijbaan. Achteropkomend 
verkeer heeft dit vaak te laat in 
de gaten, waardoor vaak hache-
lijke situaties ontstaan”, zo laten 
ze B&W weten. Omdat de N34 
geen gemeentelijke weg is zal het 
nog wel even duren voordat een 
definitieve oplossing gevonden is. 
Tot die tijd zou men knipperlichten 
en signaalpalen kunnen plaatsen, zo 
opperen de twee raadsleden.

Windturbines bij 
bedrijventerrein
HARDENBERG - Op ambtelijk 
niveau wordt in het gemeentehuis 
in Hardenberg gedacht aan het 
plaatsen van windturbines op 
bedrijventerrein Broeklanden. 
Dat is een volgende stap in de 
gemeentelijke plannen om meer 
duurzame energie op te wekken. 

In december 2005 heeft de gemeen-
teraad gekozen voor uitstel van het 
plaatsen van maximaal 8 windtur-
bines in Dedemsvaart-Zuid. Ge-
hoopt werd dat door nieuwe tech-
nische ontwikkelingen het plaatsen 
van windturbines overbodig zou 
zijn. Begin 2008 zal bekeken moe-
ten worden of van afstel ook echt 
uitstel moet komen, of dat er toch 
windturbines worden geplaatst. On-
dertussen wordt al nagedacht over 
eventuele volgende stappen, zoals 
het plaatsen van windturbines bij 
bedrijventerreinen.

Woningen boven 
Actionwinkel
HARDENBERG - Boven de Ac-
tionwinkel aan de Markt in Har-
denberg wil eigenaar Veneberg 
zeven appartementen bouwen in 
de voormalige magazijnruimte van 
het pand. In de bouwverordening 
staat echter dat bij elke woning 
voldoende parkeerruimte aange-
legd moet worden. Die ruimte is 
bij het pand niet aanwezig, zodat 
er eigenlijk geen appartementen 
gebouwd kunnen worden. Om dit 
probleem op te lossen verplicht de 
gemeente Veneberg per apparte-
ment een abonnement af te nemen 
in de parkeerkelder van het nieuwe 
LOC aan de Parkweg.
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Vermaak

Gedeputeerde Carry Abbenhues (l) kwam met een gevulde portemonnee 
naar Hardenberg om oude industrieterreinen op te knappen. Geert 
Rolleman (Wavin) heeft wel ideeën hoe ze van het geld
kan afkomen. © Roel Gritter

Het is nog net geen Olym-
pische sport, maar dat zal 
vast en zeker niet lang meer 
duren. Lokale politici op het 
hakblok leggen is namelijk 
een aangenaam tijdverdrijf. 
In Hardenberg gebeurt dat 
regelmatig, maar je boft 
pas echt als je in Ommen 
woont. Daar zijn de politici 
waarschijnlijk het mafst van 
heel Overijssel. Het plaatsje 

wil namelijk drie fulltime wethou-
derszetels, net zoveel als het ruim 
drie keer grotere Hardenberg. En 
de provincie heeft vorige week nog 
toestemming gegeven ook. Want 
ja, Ommen heeft het zo druk met 
al die toeristen en de uitbreiding 
van woon- en werklocaties kost 
ook zoveel denkwerk. Hersencellen 
zijn in Ommen blijkbaar schaars, 
vandaar drie wethouders, verdeeld 
over vier partijen. Opvallend? Om-
dat nu vier partijen willen regeren 
in plaats van drie en elke partij een 
wethouder wil leveren? Tja, dat zou 
zo maar kunnen. Maar gelukkig 
doorziet niemand die truc. D66 (1 
zetel) en de LPO (5 zetels) sput-
terden wel wat tegen, maar dat zijn 
nieuwlichters, die willen niet dat 
Ommen zich als een 19e eeuwse 
gemeente gedraagt. Gewoon een 
zielig prutsverhaal ophangen bij 
Gedeputeerde Staten, daar zetten 
ze hun handtekening onder het plan 
omdat ze liever geen gedonder in 
de keet willen en uiteindelijk blijft 
alles zoals het was, zodat Ommen 
rustig verder kan dutten. Jammer 
dat een paar jaar geleden die fusie 
tussen Ommen en Hardenberg niet 
is doorgegaan. Dan had je nu op 
verjaardagsfeestjes nog veel meer 
kans op een avondje onbedaarlijk 
plezier.

HARDENBERG - Marathon-
schaatser Erik Hulzebosch uit 
Loozen is één van de deelnemers 
aan het SBS-programma So You 
Wannabe a Popstar.

Vanaf vrijdag 16 worden elf beken-
de Nederlanders omgeschoold tot 
een echte popster. De BN-ers, die 
niet of nauwelijks kunnen zingen, 
treden in een wekelijkse strijd live 
op en proberen zo de harten van de 
kijkers te veroveren. De jury, onder 
voorzitterschap van Henkjan Smits, 
en de kijkers thuis bepalen wie er 
definitief afvalt in de sing off op 
zaterdag. Naast Hulzebosch beho-
ren oud-minister Hilbrand Nawijn 
en de presentatoren Jochem van 
Gelder en Nelleke van der Krogt tot 
de deelnemers. De wekelijkse show 
wordt gepresenteerd door Gerard 
Joling en Nance.

HARDENBERG - De industrieter-
reinen Bruchterweg en Nieuwe 
Haven in Hardenberg krijgen een 
flinke opknapbeurt. Donderdag 1 
maart werd het startsein gegeven 
door gedeputeerde Carry Abben-
hues in de filmzaal van de Wavin. 

“In Overijssel willen we een goede 
werkgelegenheid in een mooie, 
groene provincie, daarom knappen 
we zoveel mogelijk van onze oude 
bedrijventerreinen op, in plaats van 
steeds maar nieuwe aanleggen”, 
vertelde Abbenhues. Om dat te 
bereiken had ze een flink bedrag 
aan subsidie meegenomen, namelijk 
540.000 euro. De gemeente Harden-
berg betaalt een even groot bedrag. 
Voor dat geld wordt de riolering 
vernieuwd, er komen groene entrees 
waardoor de terreinen er weer netjes 
zullen uitzien en de wegen worden 
verbeterd. Een deel van het geld 
wordt voor iets nieuws gebruikt, 
namelijk een geluidsonderzoek. 
Bedrijven hebben te maken met ge-
luidsregels, waardoor ze soms in de 
knel komen als ze willen uitbreiden. 

Opknapbeurt industrieterreinen
Dit onderzoek, waarmee Harden-
berg landelijk voorop loopt, moet in 
kaart brengen waar nog wel uitbrei-
ding mogelijk is of waar maatrege-
len genomen moeten worden om de 

bedrijven van dienst te kunnen zijn. 
De eerste zichtbare vernieuwingen 
zullen over een maand of twee te 
zien zijn, omdat dan daadwerkelijk 
de schop de grond in gaat.

HARDENBERG - Opbouwwerk 
De Stuw krijgt 4.000 euro van de 
gemeente Hardenberg om de taken 
over te nemen van de wijkvereni-
ging Baalder. Het bestuur van de 
vereniging heeft enkele maanden 
geleden de handdoek in de ring 
gegooid, omdat geen nieuwe vrij-
willigers gevonden konden worden 
voor het bestuur en commissies. De 
gemeente vindt echter de wijkvoor-
ziening zo belangrijk dat aan De 
Stuw is gevraagd te onderzoeken, 
of een ‘doorstart’ gemaakt kan 
worden. Dat onderzoek is naar 
verwachting eind mei gereed. Tot 
die tijd neemt De Stuw de taken van 
het bestuur van de wijkvereniging 
op zich.

Omdat de inkomsten van de wijk-
vereniging lager uitvallen dan was 
gedacht (minder horeca-inkomsten, 
minder activiteiten, geen bijdrage 
van leden en sponsoren) is een 
tekort ontstaan van 4.000 euro. De 
gemeente zal dit tekort aanvullen, 
zo hebben B&W besloten.

HARDENBERG - Sportpark De 
Boshoek in Heemse en het sport-
park Baalderveld in Hardenberg 
krijgen een kunstgrasveld. De 
aanleg is naar verwachting in 
juni, zodat vanaf september 
gebruik gemaakt kan worden 
van de velden. De beide velden 
kosten samen zo’n 850.000 euro. 
De aanleg is nodig omdat HHC en 
Hardenberg’85 te weinig speel-
velden hebben.

Het kunstgrasveld in Baalderveld 
zal overigens niet alleen door de 
voetbalvereniging worden ge-
bruikt. In de zomermaanden mogen 
buurtkinderen er ook gebruik van 
maken, omdat dan onderhoud wordt 
gepleegd aan het ‘gewone’ grasveld 
dat door de buurt en de voetbalver-
eniging wordt gedeeld.

Na de aanleg van de twee velden 
beschikt de gemeente Hardenberg 
over vijf kunstgrasvelden. Het veld 
van hockeyclub GZG was het eer-
ste, daarna zijn er velden aangelegd 
in Bergentheim (sportpark Mos-
cou) en Hardenberg (sportpark De 
Kruserbrink).  Gramsbergen is de 
volgende in de rij, maar de aanleg 
van een veld op sprotpark ‘t Hoge 
Holt wordt een jaar uitgesteld. Eerst 
was gedacht een ‘normaal’ veld af 
te stoten en er een kunstgrasveld 
voor in de plaats aan te leggen, maar 
door de groei van de plaatselijke 
voetbalvereniging wordt nu eerst 
onderzocht hoeveel velden de club 
nodig heeft, waarna een besluit 
wordt genomen over de inrichting 
van het sportpark.

Extra hulp 
voor Baalder

COLLENDOORN - De achteruit-
gang van woonwijk De Marslan-
den gaat dicht. Deze weg, vanaf 
de Van Coeverdenstraat naar de 
Havermarsweg, wordt regelmatig 
als sluiproute gebruikt terwijl hij 
eigenlijk als fietsroute dienst moet 
doen. Een uitneembare paal moet 
automobilisten dwingen de uitgan-
gen aan de Haardijk te gebruiken. 
De maatregel is mede genomen na 
een verzoek van Plaatselijk belang 
Collendoorn. Overigens wordt over 
enkele jaren een nieuw uitgang aan 
de oostzijde gemaakt, zodat wijk-
bewoners via de Eugenboersdijk, 
de nieuwe tunnel onder de N34 
en de Kellerlaan het centrum van 
Hardenberg kunnen bereiken.

Sluiproute verdwijnt

Erik Hulzebosch 
wordt popster

Meer kunstgras
In die schriftelijke belofte staat 
dat beide partijen vóór 1 juli aan-
geven welke zaken tussen nu en 
2010 worden aangepakt om de 
weg sneller en veiliger te maken. 
De gemeente Hardenberg denkt 
bijvoorbeeld aan een tunnel onder 
de kruising N34/Kellerlaan en de 
aanpak van het probleem bij de 
afslag naar sportpark De Boshoek. 
Ook een veilige oversteek van 
Rheezerveen naar het Staatsbos 

Provincie en gemeente maken 
werk van opwaarderen N34

en een permanente oplossing voor 
de afslag naar restaurant De Gan-
zenhoeve in Holthone staan op het 
wensenlijstje. Waar dat mogelijk is 
zal het weggedeelte ook verbreed 
worden. Tussen de beide nieuwe 
rijbanen komt dan een brede, groene 
strook, zoals ook te zien is op delen 
van de N36 naar Almelo. In die stad 
zit trouwens een verkeersknelpunt 
dat nog eerder wordt opgelost. Met 
een slakkengang door Almelo tuf-

© Roel Gritter
Wethouder Janssen (r) en gedeputeerde Klaassen beloven elkaar schriftelijk de N34 op te knappen.

HARDENBERG - De steeg tussen 
de Voorstraat en het Bouwmanplein 
in het centrum van Hardenberg 
wordt door de gemeente verkocht 
aan Bouwbedrijf Zweers uit Ane. 
Dit bedrijf is eigenaar van enkele 
panden in dit gebied en wil tussen 
het voormalige postkantoor en café 
De Troubadour winkels en wonin-
gen bouwen. Onder het nieuwe 
complex komt een parkeerkelder 
voor de bewoners/winkeliers.

HARDENBERG - Het kost een paar centen, maar dat heb je ook 
wat, moet de provincie Overijssel hebben gedacht. En dus werd 
ruim 12 miljoen euro beschikbaar gesteld voor het opknappen 
en veiliger maken van de N34 tussen de Witte paal en de Drentse 
grens, geld dat afkomstig is uit de erfenis van het Rijk die het 
weggedeelte in januari aan de provincie heeft overgedaan, terwijl 
ook de gemeente Hardenberg er een paar miljoen tegenaan gooit. 
Maar om de weg helemaal super te maken heb je misschien wel 
30 miljoen euro nodig, temperde wethouder Jannes Janssen de 
euforie. Die was een beetje ontstaan nadat gedeputeerde Job 
Klaassen en wethouder Jannes Janssen woensdag in theater De 
Voorveghter elkaar schriftelijk hadden beloofd, nu eens echt 
werk te maken van de wegverbetering.

fen om de A35 te bereiken is eind 
dit jaar verleden tijd, zodat vanuit 
Hardenberg binnen een half uur 
een snelweg kan worden bereikt, 
precies wat de gemeenteraad graag 
wil. Als zo tegen 2018 de N34 van 
Ommen naar Zwolle helemaal klaar 
is (dat wordt een autoweg van 2x2 
stroken met middengeleider, tur-
borotondes, enkele ongelijkvloerse 
kruisingen en een maximum snel-
heid van 100 km per uur) zal ook de 
A28 bij Zwolle binnen een half uur 
bereikt kunnen worden, ondanks 
de verwachte verdubbeling van het 
aantal voertuigen van 15.000 naar 
30.000 dat dagelijks van de weg 
gebruik maakt. VVD-gedeputeerde 
Job Klaassen heeft daarvoor al 50 
miljoen euro op de plank liggen, 
maar zal nog vele tientallen miljoe-
nen extra moeten lospeuteren om 
alles voor elkaar te krijgen.

www.sallander.nl

Bouwmanplein wordt 
verbouwd

redactie@sallander.nl
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Fantasie
E r zijn ambtenaren in 
Hardenberg die best wat 
durven. Tientallen mensen 
hebben geprotesteerd tegen 
de woonflat die bij de prins 
Bernhardbrug wordt ge-
bouwd. Onder meer omdat 
het gebouw niet past bij de 
andere woningen aan de 
Willebrand van Oldenburg-
straat. En wat schrijft een 
ambtenaar over de flat? “De 

bouwstijl is stoer en eigentijds. 
Door de informele maar duidelijke 
gevelindeling voegt het gebouw 
zich gemakkelijk in de omgeving.” 
Is dat nou pesterij? Of heeft hij zo 
maar een paar zinnen uit de recla-
mefolder van de architect overge-
nomen? Ach, een beetje fantaseren 
mag natuurlijk wel, maar dit lijkt 
mij onnodig olie op het vuur gooien.

Nog meer fantasie is te vinden 
in de straatnaamgeving van het 
centrum. Vorig jaar april heeft een 
clubje personen een paar straatna-
men voor het nieuwe centrum van 
Hardenberg bedacht. Een week of 
twee geleden hebben B&W beslo-
ten dat dit voorstel grotendeels kan 
worden overgenomen. En dus komt 
er een Kruissteeg in Hardenberg 
en wordt het kleine stukje straat 
achter bakkerij Olsman en stomerij 
Moderna voortaan Kamerjansteeg 
genoemd. Het nieuwe plein tussen 
de Marslaan en de Bramerstraat wil 
men Van Weve-linckhovenplein 
noemen. Een verkeerde keus, naar 
mijn mening. Niet, omdat men een 
middeleeuwse bisschop vernoemt 
die toevallig op zijn kasteel in Har-
denberg de pijp is uitgegaan, maar 
omdat die naam niet ‘bekt’. Waarom 
wordt er nou nooit over nagedacht 
of een straatnaam wel makkelijk 
uitgesproken kan worden, vraag ik 
mij af. Een beetje streekhistorie bij 
de naamgeving betrekken is niet 
verkeerd, maar hier zijn weer een 
paar overijverige hobbyisten aan het 
werk geweest, die niet door B&W 
zijn gecorrigeerd. Trouwens, niet 
alles wat het clubje bedenkt wordt 
overgenomen. Een paar jaar gele-
den wilde men de adellijke familie 
Van Ittersum benoemen, zoals in 
wel meer Overijsselse plaatsen is 
gebeurd. Maar omdat de laatste 
telg fout is geweest in de Tweede 
Wereldoorlog moest het hele ge-
slacht eronder lijden en werd de 
naam op verzoek van enkele (over)
gevoelige oud-strijders van de lijst 
afgevoerd. Ook bij de namen voor 
het nieuwe centrum zit eentje die 
niet door de beugel kan, namelijk 
Elba. Een stukje straat zou genoemd 
moeten worden naar het ‘eiland’ 
tussen de nieuwe Vecht (gegra-
ven in 1905) en de oude Vecht 
(gedempt in 1933). B&W hebben 
om nog onbekende reden de naam 
afgekeurd. Waarschijnlijk omdat hij 
herinnert aan keizer Napoleon, die 
zijn onderdanen en de overwonnen 
volkeren niet altijd even netjes heeft 
behandeld. Ik vermoed eigenlijk, 
dat een nazaat van een Kozak die 
in Hardenberg is blijven hangen na 
de laatste nederlaag van Napoleon 
in de pen is geklommen om B&W 
duidelijk te maken, dat de naam 
niet door de beugel kan. Onzin? Te 
veel fantasie? Ach, ik vind die gang 
van zaken eigenlijk wel passen bij 
ons dorp.

De kracht van HHC is dat ook 
verdedigers als Roy Jurgens 
regelmatig voorin zijn te vinden.

HARDENBERG - Vele honderden leerlingen van scholen voor voortgezet onderwijs in Noordoost-Overijssel 
hebben vorige week dinsdag de Opleidingenmanifestatie bezocht in het Vechtdal College in Hardenberg. De 
decanen van de scholen, samenwerkend in de stichting BOB, hadden voorlichters uitgenodigd van scholen voor 
middelbaar beroepsonderwijs, hogescholen en universiteiten om informatie over vervolgstudies te geven. ‘s 
Middags en ‘s avonds konden leerlingen en ouders een Opleidingenmarkt in de aula van de school bezoeken. In 
de aula stonden kraampjes van de vervolgscholen en organisaties als CWI (arbeidsbureau), Koninklijke Land en 
Luchtmacht en KLM.

HARDENBERG - In 1956 heeft 
het bestuur van de toenmalige Oud-
heidkamer aan B&W gevraagd, of 
het college oude straat- en buurt-
namen in ere zou willen herstellen. 
In het rijtje namen kwam onder 
meer de naam Elba voor. Dat was 
de naam voor het stuk grond tus-
sen de oude Vecht (tegenwoordig 
Bramerstraat) en de nieuwe Vecht, 
die in 1905 is gegraven. B&W 
hebben toen niet positief op het 
verzoek gereageerd. Nu, meer dan 
50 jaar later, is een nieuwe poging 

HARDENBERG - De beste aan-
val heeft gewonnen van de beste 
verdediging, oftewel de (meestal) 
makkelijk scorende voorhoede 
van HHC heeft zaterdag op 
sportpark De Boshoek de ‘ijzeren 
defensie’ van WHC uit Wezep met 
3-2 verslagen.

Daar leek het aanvankelijk niet op. 
HHC moest vlak voor het begin 
het team omgooien omdat Stefan 
Buitenhuis vanwege een blessure 
afviel. WHC maakte dankbaar ge-
bruik van de verwarring: binnen 5 
minuten liet Jochem de Weerdt de 
0-1 noteren. Ook de volgende tien 
minuten waren voor WHC, maar de 
Wezepers waren nogal slordig in het 

© Roel Gritter

Markt voor scholieren

Ook WHC kan HHC niet stoppen
benutten van kansen en lieten HHC 
terug in de wedstrijd komen. Vanaf 
dat moment had WHC weinig meer 
in te brengen. Kenny Kroeze twee 
keer en Gerben Tieltjes zorgden 
ervoor dat de Harden-bergers met 
3-1 konden rusten. Tussendoor had 
HHC trouwens nog zonder al teveel 
moeite een keer of drie kunnen 
scoren, maar keeper Marcel van 
der Beek en eigen onkunde stonden 
doelpunten van Berger, Offringa en 
Kroeze in de weg.

Ook na de thee mochten de WHC-
ers de handen dichtknijpen dat de 
score niet werd uitgebouwd. Wat 
nonchalance aan HHC-kant bracht 
de spanning nog weer terug. Een 
kwartier voor tijd was het opnieuw 
Jochem de Weerdt die het net wist te 
vinden, maar bij die ene toevalstref-
fer bleef het. HHC kwam niet meer 
in gevaar, maar de ploeg had het 
karwei veel eerder moeten afmaken.

STADSVOGELS - Vogelaars en 
andere geïnteresseerden zijn don-
derdag 22 maart welkom in natuur-
centrum De Koppel in Hardenberg, 
om een lezing over stadsvogels bij 
te wonen van Arend van Dijk. De 
lezing begint om 20.00 uur en duurt 
tot ongeveer 22.00 uur.© Roel Gritter

Oude namen voor nieuwe centrum
gewaagd. Omdat het centrum van 
Hardenberg op de schop gaat en er 
nieuwe straten en pleinen komen, 
moeten er ook nieuwe straatna-
men worden bedacht. Over enige 
maanden moeten bezoekers van 
het centrum hun weg zoeken in de 
Kruissteeg (van de Edah naar de 
Voorstraat), de Kamerjansteeg (ach-
ter bakkerij Olsman) en op het Van 
Wevelinckhovenplein (genoemd 
naar de bisschop van Utrecht die in 
1393 op zijn kasteel in Hardenberg 
is overleden).

Overigens is de naam Elba opnieuw 
van de lijst afgevoerd, net als vijftig 
jaar geleden. Omdat andere straten 
iets langer worden (Marktstraat, 
Smederijstraat) of juist korter 
(Bramerstraat, Badhuisweg) krij-
gen twaalf bewoners een nieuw 
adres. Deze bewoner/winkeliers 
krijgen de kosten die ze moeten 
maken voor het wijzigen van hun 
adressen vergoed. De gemeente 
reserveert hiervoor een bedrag van 
10.000 euro.

HARDENBERG - De eigenaar van 
een perceel grond in Hardenberg-
Baalder heeft bij de gemeente een 
verzoek ingediend, om in de woning 
op dat perceel wanden te verwij-
deren en ventilatieroosters aan te 
brengen. Er is echter één probleem: 
wettelijk gezien staat op het perceel 
geen woning.

‘Spookhuis’ kan niet worden verbouwd
Het stukje grond en de woning zijn 
al bijna dertig jaar onderwerp van 
een strijd tussen de eigenaar (een 
inwoner van Ommen), de buurt en 
de gemeente. De vrijstaande wo-
ning op een van de duurdere kavels 
in Hardenberg is nooit afgebouwd. 
Voor de buurt was deze situatie 
een doorn in het oog. Door een 

juridische truc heeft de gemeente 
twee jaar geleden de bouwvergun-
ning uit 1978 kunnen intrekken. 
Dat besluit is overigens nog niet 
onherroepelijk, omdat de eigenaar 
beroep heeft ingesteld bij de Raad 
van State. Omdat op papier op het 
perceel geen woning staat en er ook 
geen bouwvergunning is afgegeven 
kan het verbouwplan niet worden 
uitgevoerd, meent de gemeente.

HARDENBERG - Het Greijdanus 
College aan de Burgemeester Schui-
testraat gaat de komende jaren flink 
op de schop. Het oudste gebouw, 
uit 1965, wordt vervangen door 
nieuwbouw. B&W willen hiervoor 
een miljoen euro betalen, zijnde de 
helft van de kosten. De andere helft 
betaalt het schoolbestuur. Daarnaast 
worden de noodgebouwen die in 
1992 zijn geplaatst vervangen. 
Verder bestaat de kans dat er één 
gymzaal op het terrein komt. Tot 
nu worden de gymlessen gegeven in 
sporthal De Beek, sporthal De Meet 
en het gymlokaal aan de Parkweg. 
Deze laatste wordt in 2010 gesloopt, 
zodat er dan niet genoeg lokalen 
meer zijn om gymlessen te geven. 
Mocht vóór 1 januari 2008 door de 
gemeenteraad een besluit worden 
genomen over vervanging van 
sporthal De Meet door een nieuwe 
sporthal, dan krijgt de school geen 
nieuw gymlokaal. Als het besluit 
later wordt genomen dan mag er wel 
een gymzaal bij de school worden 
gebouwd. Tenminste, als de raad 
het voorstel van B&W goedkeurt.

Tijdens de ver- en nieuwbouw 
krijgen de scholieren les in de 
voormalige huishoudschool aan 
de Marslaan, dat nu gebruik wordt 
door het Alfa-college. Deze school 
voor middelbaar beroepsonderwijs 
verhuist volgens plan na de zomer-
vakantie naar het LOC op de hoek 
Sportlaan/Parkweg.

Nieuw onderkomen 
voor Greijdanus

BERGENTHEIM - Ondanks dat de 
gemeenteraad van Hardenberg de 
afgelopen twee jaar zo’n vijf keer 
heeft gezegd, dat permanent wonen 
op park Moscou bij Bergentheim 
niet mag, heeft een bewoner van de 
Sportlaan toch een nieuwe poging 
ondernomen. De man wil zij woning 
verkopen en de kiosk bij die woning 
verbouwen tot recreatiewoning. De 
woning wordt te groot, vindt de 
gemeente, zodat je niet meer van 
een recreatiewoning kunt spreken. 
Bovendien heeft de eigenaar vertelt 
dat hij op het nieuwe adres zijn post 
wil ontvangen, zodat de woning 
hoofdverblijf wordt. Het verzoek 
van de Bergentheimer is dan ook 
door B&W afgewezen.

Aanhouder wint 
dit keer niet

www.sallander.nl
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Drie jaar geleden hebben Zanglust 
en Vechtdalscholieren ook al eens 
samengewerkt. Dat is zo goed 
bevallen dat toen een nieuwe uit-
voering van de Matthäus op het 
programma stond meteen aan een 
herhaling werd gedacht. En dus 
zingen 31 maart in de Kandelaar-
kerk in Heemse de leden van de 
oratoriumvereniging samen met 
de sopranen van het Vechtdal Col-
lege. Of eigenlijk met de Soprani 
Collegii Valis Vechtis, want een 
Latijnse naam staat natuurlijk wat 
chiquer. Niet zo vreemd eigenlijk, 
dat sopranen een (bescheiden) rol 
hebben naast het grote koor, want 
dat had Bach zelf ook al bedacht 
voor zijn muzikale visie op het 
lijdensverhaal. Hij was namelijk 
leraar aan een jongensschool en 
liet zijn jongste pupillen meezingen 
in drie koordelen. Omdat het nog 
jonge ventjes waren konden ze nog 
hoog zingen, als sopranen. De drie 
koordelen zijn niet echt moeilijk, 
en dus ook te doen voor minder 
geschoolde zangers. Wat niet wil 
zeggen dat de scholieren niet oe-
fenen. Integendeel, muziekdocent 
Merlijn Kaper (toevallig de zoon 
van Zanglust-dirigent Wolfried 
Kaper) heeft heel wat vrije uren 
van hemzelf en van de leerlingen 
besteed aan het instuderen van de 
partijen. Een enkele keer in het 

Scholieren zingen mee in Mattäus Passion

Scholieren van het Vechtdal College zingen samen met Oratoriumvereniging Zanglust de Mattäus Passion.
© Roel Gritter

muzieklokaal van het Vechtdal Col-
lege, maar vaker nog in de Petrakerk 
vanwege ruimtegebrek op school. 
Voor de koorleden, van klas 1 t/m 
6, geen probleem want ze vinden 
het zingen aardig, de oefenmidda-
gen gezellig en voor een volle kerk 
optreden lijkt ze naast erg spannend 
ook erg leuk.

Tot nu toe hebben de twintig meiden 
alleen nog maar hun eigen partijen 
gehoord en hun eigen koorleden 
gezien. Op de uitvoeringsdag ma-
ken ze aan het begin van de mid-
dag kennis met de andere zangers, 
zangeressen, solisten en muzikanten 
tijdens de generale repetitie. Eerst 
repeteert het orkest, dan koren en 

orkest en tenslotte koren, orkest 
en de zes solisten samen. Vaker 
gezamenlijk oefenen hoeft niet, 
want de professionele muzikanten 
hebben regelmatig met het koor en 
de dirigent gewerkt, zodat ze we-
ten wat ze aan elkaar hebben. Dat 
laatste is trouwens geen overbodige 
luxe, want elke dirigent heeft zo zijn 
eigen visie op de uitvoering van de 
Mattäus Passion. Volgens Zanglust-
dirigent Wolfried Kaper probeerde 
Bach met zijn muziek als het ware 
de tekst uit te beelden. Als er gezon-
gen wordt over druppels olie tijdens 
de zalving van Jezus hoor je, dat de 
fluiten in het orkest de druppels spe-
len. Voor de ongeoefende luisteraar 
misschien niet altijd herkenbaar, 

zodat bij het programmaboekje een 
luisteraanwijzing zit.
Of alle leden van het Soprani Col-
legii Valis Vechtis dat interesseert 
is de vraag. De meesten zien het 
optreden als eenmalig. “Omdat ik 
liever een instrument bespeel”, zegt 
de één. “Omdat ik wel weet dat 
ik niet goed genoeg kan zingen”, 
meent een ander. Wat ze echter 
gratis meepikken is een beetje cul-
turele bagage en een kijkje achter de 
schermen bij een groot kooroptre-
den. Zaterdag 31 maart vanaf 19.30 
uur begint hun ‘hoogtepunt van het 
jaar’, samen met Zanglust, het En-
semble Conservatoir en solisten als 
Simone Riksman en Ira Spaulding.

HARDENBERG - Ja, ze zin-
gen mee in de Matthäüs Pas-
sion omdat ze het leuk vinden 
en nee, ze worden niet als nerds 
gezien door klasgenoten. In-
tegendeel, dat twintig leerlin-
gen van het Vechtdal College 
in Hardenberg zaterdag 31 
maart samen met oratorium-
vereniging Zanglust optreden, 
wordt door hun klasgenoten 
als ‘wel cool’ aangemerkt.

HEEMSE – Basisschool De Vlinder 
in Heemse, het fusieproduct van de 
Sjaloomschool en de Ichthusschool, 
begint het nieuwe schooljaar in het 
gebouw aan de Rembrandtstraat. 
Tijdens een bijeenkomst in restau-
rant De Rheezerbelten kregen de 
ouders te horen dat niet gekozen 
is voor de Sjaloomschool aan de 
Hessenweg als locatie voor de ge-
fuseerde school, zoals het bestuur 
graag wilde, maar voor de locatie 
van de Ichthusschool, wat de voor-
keur was van het gemeentebestuur. 
In het schoolgebouw aan de Rem-
brandtstraat is ruimte genoeg voor 

Vlinder naar Rembrandtstraat
de leerlingen van beide scholen, 
terwijl de Sjaloomschool uitgebreid 
zou moeten worden. Het gemeente-
bestuur heeft al in 2003 laten weten 
dat wanneer het schoolbestuur toch 
voor de Sjaloomschool zou kiezen, 
geen geld beschikbaar zou worden 
gesteld voor uitbreiding van die 
school.

Voor de nieuwe school moet nog 
wel een directeur worden gezocht. 
Tinus Meilink, directeur van De 
Vlinder en daarvoor van de Sja-
loomschool, verkast namelijk naar 
De Akker in Gramsbergen.

SLAGHAREN - Het heeft even ge-
duurd (om precies te zijn: 16 jaar), 
maar eindelijk heeft het kwartaal-
blad van de historische vereniging 
van Slagheren en omstreken een 
naam: de Posthoorn. Genoemd naar 
een familie, een woning, een wijk 
en natuurlijk naar het instrument dat 
als het ware nieuws aankondigde. 
Het eerste nummer van de 17e jaar-
gang is voor het eerst getooid met 
de naam. “In het jubeljaar”, schrijft 
de redactie, want de vereniging en 
het blad mogen dan wel 16 jaar 
bestaan, het verenigingsmuseum 
Het Oale Meestershuus bestaat 
‘nog maar’ 12,5 jaar. En dat wordt 

Kwartaalblad heet voortaan Posthoorn
gevierd. Vrijdag 23 maart geeft het 
Byzantijns Kozakkenkoor uit En-
schede een concert in de RK-kerk 
in Slagharen, waarvoor alle leden 
van de historische vereniging zijn 
uitgenodigd.

In deze eerste Posthoorn staat onder 
meer het slotartikel over een on-
derzoek uit 1954 naar het leven in 
Slagharen e.o. Als aanbeveling voor 
het gemeentebestuur wordt onder 
meer genoemd dat grond beschik-
baar moet worden gesteld voor in-
dustrie en particuliere woningbouw. 
Nu, ruim 50 jaar later, wordt iets 
met die aanbeveling gedaan, door 
het ontwikkelen van het woon- en 
werkgebied Moeshoek.

BERGENTHEIM - In verband 
met de opening van de nieuwe 
bibliotheek in de vroegere Prins 
Bernhardschool in Bergentheim 
(dinsdag 20 maart), hebben de bie-
bmedewerkers een feestprogramma 
bedacht voor de dorpsbewoners.
Kinderen van 3 tot 6 jaar kunnen 
woensdag vanaf 14.00 uur naar het 
poppentheater, voor brugklassers 
wordt donderdag om 19.00 uur de 
film Afblijven vertoond, naar het 
gelijknamige boek van Carry Slee. 
Vrijdag goochelt Jan Kosters vanaf 
16.00 uur voor jongeren van 6 tot 
12 jaar.

GRAMSBERGEN - In het Vestzak-
theater in Gramsbergen wordt vrij-
dag 23 maart voor de tweede keer 
een Gramsberger Avond gehouden. 
Vóór de pauze zijn voordrachten 
te horen, waarvan sommige in 
dialect. Bregje Streutker, Jan Bot-
ter en Cathrien Kats hebben hun 
medewerking toegezegd. Verder is 
streektaalmuziek te horen van Mar-
jon Boonstra en Harrie Snijders. Na 
de pauze gaat het er wat steviger aan 
toe met de jonge regionale bands 
Slanting Ditch en Below the Line, 
die onder meer rock, (Neder)pop 
en blues brengen. De Gramsberger 
Avond begint om 20.00 uur.

Aanleiding voor het maken van 
deze plannen is de groeiende over-
last die vrachtwagens veroorzaken 
in woonwijken. Bewoners van de 
wijk Marslanden hebben onlangs bij 
de gemeente aan de bel getrokken, 
omdat steeds vaker vachtwagens 
‘s nachts worden gestald op het 
naastgelegen bedrijventerrein De 
Haardijk. Als ‘s morgens in alle 
vroegte de vrachtwagens vertrek-
ken is het met de nachtrust van veel 
bewoners gedaan. Op korte termijn 
wil de gemeente dit probleem 
oplossen door het parkeerverbod 
voor vrachtwagens uit te breiden. 
De chauffeurs kunnen tijdelijk 

Parkeerterreinen voor vrachtwagens

hun voertuig op een plek kwijt die 
verder van de woningen is verwij-
derd. Op de lange termijn moet een 
andere oplossing worden gevonden, 
bijvoorbeeld door als gemeente zelf 
parkeerterreinen aan te leggen. 

“Het is tegenover andere vervoer-
ders niet eerlijk als deze individuele 
chauffeurs hun wagens aan de open-
bare weg mogen zetten. Anderen 
hebben flink geïnvesteerd in de 
aanleg van eigen parkeerterreinen 
en zij zouden zomaar hun wagen 
bij de chauffeur voor het huis of 
in de berm kunnen neerzetten”, zo 
redeneert de gemeente.

HARDENBERG - In het gemeentehuis van Hardenberg loopt 
men met plannen rond om zelf parkeerterreinen op bedrijfster-
reinen aan te leggen. Vervoersbedrijven kunnen dan plekken 
huren voor het parkeren van hun vrachtwagens.

Lokale amateurs 
in Vestzaktheater

www.sallander.nl

Feestprogramma
bieb Bergentheim

SLAGHAREN - Er moet even 
gewacht worden met de verdere 
ontwikkeling van het woon- en 
werkgebied De Moeshoek in Slag-
haren. Er zijn namelijk (opnieuw) 
bezwaren ingediend door een in-
woonster tegen de kap van bomen 
op het vroegere Bonte Weverterrein. 
In het dorp wordt nogal geageerd 
tegen deze secretaris van de Over-
ijsselse LPF-fractie (een partij die 
niet meer terugkeert in de provin-
ciale staten). “De LPF zegt op haar 
website dat ondernemers kansen 
moeten krijgen en dat de leefbaar-
heid op het platteland behouden 
moet blijven. Maar zij doet het 
tegenovergestelde, door constant 
bezwaarprocedures op te starten en 
zo de ontwikkeling van infrastruc-
tuur, leefbaarheid en ondernemers 
in Slagharen te dwarsbomen”, luidt 
één van de reacties. Naar verwach-
ting doen Gedeputeerde Staten in 
mei een uitspraak over het bestem-
mingsplan en daarmee over de kap 
van bomen. Vervolgens kan weer 
beroep worden aangetekend tegen 
dit besluit. Als alle bezwaren van 
tafel zijn geveegd kan na de zomer-
vakantie volop worden gewerkt aan 
de ontwikkeling van De Moeshoek.

KLOOSTERHAAR - De tennis-
vereniging van Kloosterhaar krijgt 
voorlopig geen nieuwe banen en 
geen eigen stroomvoorziening. 
Eigenlijk moeten de huidige banen 
worden voorzien van een nieuwe 
toplaag, maar het geld voor de ver-
nieuwing ontbreekt. De gemeente 
Hardenberg wil wel de helft van 
de kosten betalen - in totaal bijna 
40.000 euro - maar er is nergens 
in de begroting rekening gehouden 
met dit bedrag. “We moeten even 
wachten tot de voorjaarsnota klaar 
is, dan weten we ook of er geld 
van 2006 over is”, vertelt wethou-
der Douwe Prinsse. De toplagen 
van de banen moeten vervangen 
worden omdat ze zijn versleten. 
Verder wil de tennisvereniging een 
eigen stroomvoorziening hebben, 
omdat het nu nog kan gebeuren dat 
wanneer er andere activiteiten in 
de omgeving van de tennisbanen 
plaatsvinden (kermis, circus) de 
vereniging geen baanverlichting 
heeft omdat de stroomvoorziening 
niet toereikend is.

Pauze voor Moeshoek

HARDENBERG - In het nieuwste 
nummer van het historisch tijd-
schrift Rondom den Herdenbergh 
staat de Molengoot centraal. Niet 
alleen deze waterleiding in Collen-
doorn, maar ook het stroomgebied, 
het waterschap en het werkkamp 
met dezelfde naam. De vondst 
van de brieven die de joodse Am-
sterdammer Flip Slier tijdens de 
Tweede Wereldoorlog vanuit dit 
werkkamp naar huis stuurde, vorm-
den de aanleiding voor het plaatsen 
van een monument op de plek waar 
het werkkamp stond. Overigens 
wordt binnenkort in Amerika een 
boek uitgebracht met als titel Hid-
den Letters, waarin Flip Slier, het 
werkkamp en de belevenissen van 
enkele Hardenberger joden een 
belangrijke rol spelen. De Tweede 
Wereldoorlog speelt ook een rol 
in de bijdrage over de ‘hongerkin-
deren’ in het kwartaaltijdschrift. 
Verder wordt aandacht besteed 
aan de geschiedenis van camping 
De Vechtstreek en de predikanten 
van Heemse, vanaf de Afscheiding 
tot 1944.

Molengoot centraal

Tennisbanen nog 
niet vernieuwd
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HARDENBERG - Het moest niet 
behandeld worden als een praktisch 
probleem, vond PvdA-raadslid 
Andy de Vos. Zijn vragen tijdens 
de oriënterende raad over het ho-
mohuwelijk gingen meer over de 
principiële kant van de zaak. Toch 
eindigde het ‘standpuntdebat’ met 
een niet-beantwoorde praktische 

Ambtenaren met gewetensbezwaren 
mogen homohuwelijk weigeren
De PvdA in Hardenberg 
heeft moeite met ambte-
naren die vanwege gewe-
tensbezwaren geen homo-
huwelijk willen sluiten. 
De meeste andere partijen 
vinden het geen item.

vraag, namelijk: Wat gebeurt er nou 
als een aanstaand homopaar een 
ambtenaar van de burgerlijke stand 
belt en te horen krijgt “Ik wil jullie 
niet trouwen”?

Een oriënterende raadsvergadering 
is niet bedoeld om een debat te 
voeren, vandaar dat De Vos vragen 
stelde. Aan B&W, maar vooral aan 
de andere politieke partijen. Het 
PvdA-raadslid zat duidelijk in zijn 
maag met het regeerakkoord tus-
sen CDA, PvdA en Christen Unie, 
waarin ruimte wordt geboden aan 
ambtenaren van de burgerlijke 
stand, om vanwege gewetensbe-
zwaren te weigeren een homohu-
welijk te sluiten. Wat vinden B&W 
en de andere partijen daarvan, wilde 
De Vos weten.
Zijn standpunt was duidelijk. Als 

je een homohuwelijk toestaat moet 
je van ambtenaren verwachten, dat 
ze alle huwelijken willen sluiten. 
Uitzonderingen op die regel zijn 
niet meer mogelijk. “Een onaccep-
tabele stap terug in de tijd”, aldus 
Andy de Vos.

Henk Meulink (CDA) vond dat niet. 
“In de gemeente Hardenberg kan 
iedereen trouwen, er is geen sprake 
van discriminatie. Maar het is daar-
naast goed dat hier ruimte is voor 
eerbiediging van de persoonlijke 
levenssfeer. Wie om redenen van 
het geloof of een andere ‘staande 
traditie’ gewetensbezwaren heeft, 
mag weigeren een homohuwelijk 
te sluiten.” Meulink baseerde zich 
onder meer op uitspraken van de 
Commissie Gelijke Behandeling, 
die vond dat een gemeente een 

ambtenaar met gewetens bezwaren 
niet mag ontslaan of afwijzen als 
sollicitant.
De Christen Unie (Grimmerink) 
kon zich wel vinden in de woor-
den van Meulink, terwijl de VVD 
(Schipper) juist blij was met het 
initiatief van de PvdA.

Wethouder Joost Liese kon de raad 
meedelen dat er geen ambtenaren 
zijn die verklaard hebben, dat ze 
geen homohuwelijk willen sluiten. 
“Maar het vermoeden bestaat wel 
dat een aantal daar moeite mee 
heeft”, aldus Liese. Gelet op de 
uitspraak van de Commissie Ge-
lijke Behandeling vinden B&W 
niet, dat ambtenaren gedwongen 
moeten worden alle huwelijken te 
sluiten. “Doe je dat wel dan loop je 
de kans dat je aangeklaagd wordt, 

omdat je dan discrimineert op grond 
van iemands geloofsovertuiging”, 
meende Liese. Het geloof bleek ook 
De Vos bezig gehouden te hebben, 
want hij vond juist dat zijn geloofs-
opvoeding hem tot het standpunt 
had gebracht, de ambtenaren niet 
vrij te laten in hun keuze. “Het 
kernwoord is ‘liefde’, dat verplicht 
hen eigenlijk om iedereen hetzelfde 
te behandelen.”

Hoewel inmiddels wel duidelijk is 
hoe de verschillende partijen den-
ken over ambtenaren met gewetens-
bezwaren krijgt de zaak binnenkort 
wel een vervolg. De PvdA is name-
lijk van plan de zaak opnieuw aan 
de orde te stellen, maar dan tijdens 
de debatraad, zodat er discussies 
kunnen plaatsvinden.

Roel Gritter

HARDENBERG - Tellen blijft moeilijk. Vorige week 
woensdag werd het 50-jarig bestaan gevierd van de 
stichting Nationale Boomfeestdag en haar voorganger. 
In Park Berg en Bos in Apeldoorn is het allemaal begon-
nen, toen op 10 april 1957 bijna 1600 schoolkinderen de 
eerste Nationale Boomfeestdag vierden in de stijl, zoals 
die nu nog gehanteerd wordt. De editie van vorige week 
was dus de 51e en niet de 50e, zoals veel gemeenten en 
deelnemende scholen meldden.
Het zal de leerlingen van CBS De Vlinder in Har-

Leerlingen beplanten Scholtensdijk

denberg-Heemse een zorg zijn geweest: de leerlingen 
hadden op deze eerste lentedag allemaal een schep 
meegenomen om zeventien zilverlindes te planten aan 
de Scholtensdijk, tussen de Twenteweg en notariskan-
toor Welgelegen.
Het planten van bomen is één van de laatste handelin-
gen om de Scholtensdijk weer toonbaar te maken. De 
weg is de afgelopen weken opnieuw geasfalteerd, het 
fietspad is verwijderd en er zijn suggestiestroken voor 
fietsers aangebracht.

HARDENBERG - In het Vechtdal 
College in Hardenberg is woensdag 
gevierd dat de Gymnasiumafdeling 
tien jaar bestaat. Er was voor de 
scholieren een cultureel programma 
georganiseerd rond het thema Klas-
sieke Oudheid. Leerlingen konden 
deelnamen aan workshops muziek, 
mythologie en mimiek. De festivi-

HARDENBERG - De Havenweg 
in Hardenberg is sinds vorige week 
donderdag definitief afgesloten 
voor doorgaand verkeer. Ook de 
parkeerplaatsen op de Markt zijn 
opgedoekt. Het eerste deel van 
parkeergarage de Gedempte Haven 
is dagelijks van 8.00 tot 24.00 uur 
geopend om het gemis te compen-
seren.

HARDENBERG - De nieuwe 
parkeerplaats bij het station in Har-
denberg is nu al te klein. Er wordt 
op een gewone doordeweekse dag 
in de berm geparkeerd en in de 
wijken nabij het station, heeft de 
PvdA geconstateerd. In vragen aan 
B&W wil de partij dan ook weten, 
wie verantwoordelijk is voor de 
parkeerplaats en hoe het probleem 
opgelost kan worden. Volgens de 
PvdA is ook de nieuwe fietsenstal-
ling al te klein, zodat ook daar 
aandacht aan besteed moet worden.

HARDENBERG - In natuurcen-
trum De Koppel in Hardenberg is 
van 15 april t/m 30 juni een kleine 
fototentoonstelling te zien over 
ooievaars. Het betreft foto’s van 
ooievaars die enkele weken geleden 
hun tenten hebben opgeslagen in 
de buurt van De Koppel. Vorig jaar 
heeft het vogelpaar het nest bij het 
natuurcentrum verkend. Wie hiervan 
foto’s op A4-formaat heeft gemaakt 
wordt uitgenodigd contact op te ne-
men met De Koppel.

© Roel Gritter
Leerlingen van De Vlinder hebben samen met wethouder Janssen en notaris Bulthuis zilverlindes gepland aan 
de Scholtensdijk in Heemse tijdens de Nationale Boomfeestdag.

Gymnasium bestaat tien jaar

HARDENBERG - De jaarlijkse 
palmpasenoptocht in Hardenberg 
begint zaterdag 31 maart om 14.30 
uur bij verzorgingstehuis Oostloorn. 
De optocht wordt begeleid door 
draaiorgel De Parel uit Meppel. 
Alle kinderen die meelopen ont-
vangen aan het einde van de tocht 
een attentie.

Havenweg 
definitief dicht

Palmpasenoptocht

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg, Beter Wonen en de 
Stichting Gereformeerde Bouw-
corporatie voor Bejaarden (SGBB) 
laten een onderzoek uitvoeren 
naar de woonwensen van de ou-
dere inwoners van Hardenberg. 
Het onderzoek is specifiek gericht 
op mensen die een koopwoning 
bezitten. Alle oudere huishoudens 
die in een koopwoning in de kern 
Hardenberg wonen ontvangen deze 
week een vragenlijst. De resultaten 
van het onderzoek worden voor de 
zomer van 2007 verwacht. De aan-

Onderzoek naar woonwensen
leiding voor het onderzoek is onder 
meer de vergrijzing die Hardenberg 
te wachten staat. Het onderzoek 
moet antwoord geven op de vraag 
in hoeverre de oudere woningei-
genaars in de kern Hardenberg 
binnen twee jaar willen verhuizen 
naar een huur- of koopappartement 
in Hardenberg, dat geschikt is voor 
senioren. Daarnaast moet duidelijk 
worden aan welke eisen die appar-
tementen moeten voldoen. Naast de 
schriftelijke enquête worden twee 
panelgesprekken gevoerd met ver-
tegenwoordigers van de doelgroep.

Mini-expositie 
over ooievaar  

Meer ruimte voor 
auto’s en fietsen

HARDENBERG - Zo’n 250 leer-
lingen van vijf basisscholen uit 
Hardenberg en Dedemsvaart heb-
ben donderdag, tijdens Wereldwa-
terdag, gewandeld voor drinkwater 
in Kenia. De actie was bedoeld om 
de kinderen te laten ervaren hoe 
het voelt om elke dag kilometers te 
moeten lopen om water te halen, en 
om geld in te zamelen voor zand-

Wandelen voor drinkwater in Kenia 
minder makkelijk dan gedacht

teiten worden donderdag 29 maart 
afgesloten met een toneelvoorstel-
ling voor ouders, leerlingen en do-
centen. Scholieren van het Stedelijk 
Gymnasium uit Utrecht spelen dan 
het toneelstuk Iphigeneia, over ko-
ning Agamem-non die zijn dochter 
moest offeren tijdens de Trojaanse 
oorlog.

dammen. Met behulp van deze dam-
men krijgen 35 families drinkwater 
voor henzelf en voor hun dieren.
De kinderen liepen - soms met 
moeite - zes kilometer met zes 
liter water op de rug. Voor hun 
wandeling hadden ze zich laten 
sponsoren, waardoor de tocht ook 
nog eens ruim zevenduizend euro 
heeft opgebracht.

HARDENBERG - Honkbalvereni-
ging Hardenberg Cubs neemt zater-
dag 14 april officieel de vernieuwde 
accommodatie op sportpark De 
Kruserbrink in gebruik. Het veld 
zal dan ook een naam krijgen. Na 
de openingshandeling wordt vanaf 
15.15 uur een demonstratiewed-
strijd gespeeld tussen het herenteam 
van de Cubs en een regioteam.

Officiële opening 
honkbalveld CubsSLAGHAREN - De tienergroep van 

het Kronkelhonk in Slagharen houdt 
zaterdag 31 maart een Jumpstyle-
party. Van 20.00 tot 23.00 uur kan 
deze nieuwe danssoort beoefend 
worden. Voor de beginnende jumper 
is er een docent aanwezig om deze 
‘springdans’ aan te leren. De entree 
is gratis.

Jumpen in Kronkelhonk

www.sallander.nl
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Kan teveel hardlopen 
schadelijk zijn voor je 
hersens? Ik vraag dit 
omdat ik gelezen heb dat 
atletiekclub Spurt’88 sa-
men met de gemeente 
Hardenberg tegeltjes wil 
laten onthullen door be-
kende topsporters. Geen 
Hall of Fame, maar een 
Walk of Fame. Tegeltjes 
voor sporters die geen 
biet te maken hebben met 

Hardenberg, maar die hier een 
keer een wedstrijdje starten of 
op een andere manier toevallig 
in het dorp zijn. De gemeente be-
taalt hiervoor ook nog eens 7.000 
euro, zogenaamd om Harden-
berg op de kaart te zetten. Ben ik 
de enige die niet gek is geworden, 
of is zo’n verkwisting van geld, 
tijd en energie gebruikelijk?

Een verontruste Hardenberger

Beste verontruste Hardenberger,
Navraag bij een marathonloper 
heeft mij geleerd dat hardlopen 
inderdaad schadelijk kan zijn voor 
je hersens, namelijk als je niet 
genoeg vocht tot je neemt. Maar 
de ambtenaren die deelnemen 
aan het project zijn zeker geen 
hardlopers, zij drinken meer dan 
voldoende en ook zij hebben zich 
achter het plan gesteld. Er moet 
dus iets anders aan de hand zijn. 
Waarschijnlijk ijdelheid. Om trots 
te kunnen zijn op Hardenberg 
(één van de doelstellingen van het 
lokale kabinet) moet iedereen in 
Nederland en ver daarbuiten van 
deze gemeente hebben gehoord. 
Op de kaart zetten, heet dan in 
ouderwets bestuursjargon. Dat het 
plan voor een Walk of Fame niet 
origineel is, niet grappig en niet 
opzienbarend maakt blijkbaar niet 
uit. Dat je je bij de buitenwereld 
onsterfelijk belachelijk maakt, 
door een sporter uit bijvoorbeeld 
Rotterdam of Utrecht een tegeltje 
te laten onthullen in een ‘boeren-
dorp in de uithoek van ons land’, 
komt in hun brein niet op. Als die 
sporter al komt, want wie reist nu 
af naar de rimboe voor een lullig 
tegeltje? Wil je niet met een voor-
raad tegeltjes blijven zitten dan 
moet zo’n sporter hier al toevallig 
aanwezig zijn, zodat je hem kunt 
overvallen om hem vervolgens te 
dwingen een tegeltje te onthullen. 
Of je lokt hem met een zak geld, 
dat kan ook. En de eigen mensen 
dan, zoals de bedoeling is? Zo’n 
sporter moet (semi-)professioneel 
met zijn sport bezig zijn en min-
stens 16 jaar oud. Dus dan kom 
je uit bij het echtpaar Hulzebosch 
(schaatsen) en de zusjes Beltman 
(wielrennen). En dat is het wel 
zo’n beetje. Krijg je dus nog niet 
dat pad tussen de Voorstraatbrug en 
de nieuwe fietsbrug bij theater De 
Voorveghter bedekt met tegels. En 
om nog even op uw laatste vraag 
terug te komen: u bent niet de 
enige die niet gek is geworden. Al-
leen enkele hardlopers en een paar 
ambtenaren wel. En misschien zou 
je kunnen zeggen: het college van 
B&W dat dergelijke kinderachtige 
ideeën goedkeurt. Heel wat andere 
mensen zouden het geld hebben 
besteed aan de Vastenactie, Kerken 
in Nood, Memisa of de nieuwe 
Voedselbank in Hardenberg in 
plaats van deze ijdeltuiterij. Laat 
dat een troost zijn.

Beste Ergee,

Gierzwaluw
HARDENBERG - Johan Tinholt uit 
Dedemsvaart houdt donderdag 12 
april in natuurcentrum De Koppel 
een lezing over de gierzwaluw. De 
twee uur durende presentatie begint 
om 20.00 uur.

Omdat in september de trouw-
zaal in het gemeentehuis wordt 
gesloten en Huize Nijenstede 
als trouwlocatie is afgevallen, 
moest de gemeente Hardenberg 
op zoek naar een nieuwe plek 
om in de kern Hardenberg hu-
welijken te kunnen sluiten. Die 
is gevonden in de vroegere kos-
terswoning bij het witte kerkje 
in Heemse.

HARDENBERG - In september 
wordt de huidige trouwzaal in het 

Oude kosterij wordt nieuwe trouwzaal
gemeentehuis van Hardenberg 
gesloten in verband met de voor-
bereidingen voor de bouw van een 
nieuw gemeentehuis. Vanaf dat mo-
ment kan er in de kern Hardenberg 
alleen nog op vrijdagmiddag in het 
gemeentehuis worden getrouwd 
in de raadszaal. Geen goede plek, 
erkent de gemeente, omdat deze hal 
nog volop wordt gebruikt door amb-
tenaren en bestuurders, wat storend 
is voor een huwelijksceremonie.
Ook omdat Huize Nijenstede in 
Heemse niet meer in gebruik is als 
trouwlocatie sinds het overlijden 
van de eigenaresse moest een al-

ternatief worden gezocht. Hiervoor 
kwam recentelijk de voormalige 
kosterij in Heemse in beeld. Het is 
een gebouw met karakter en met 
een zaal die groot genoeg is voor 
een huwelijksvoltrekking, meent de 
gemeente. Het gebouw heeft geen 
kerkelijke functie meer en kan dus 
als een neutrale trouwgelegenheid 
worden beschouwd. De stoelen, de 
fauteuils, de katheder en de geluids-
installatie uit de huidige trouwzaal 
worden verplaatst naar de nieuwe 
locatie, zodat de kosten voor het 
gebruik van de kosterij minimaal 
zullen zijn.

HEEMSE - Leerlingen van de 
Doekesschool en De Vlinder uit 
Heemse leggen woensdag 11 april 
bloemen bij het monument van Frits 
de Zwerver en de gedenksteen voor 
de verzetsstrijders Arends, Bolks 
en Scheffer. Dat gebeurt tijdens de 
herdenking van de bevrijding van 
Heemse. Ook andere belangstellen-
den worden in staat gesteld bloemen 
te leggen.
De plechtigheid aan de Brandweg 
begint om 14.00 uur met een toe-
spraak en wordt afgesloten met het 
zingen van het Wilhelmus.

Herdenking 
bevrijding Heemse

HHC kwam zaterdag op sportpark 
De Boshoek nog wel goed uit de 
startblokken, maar na kansen voor 
Berger en Tieltjes was het afgelopen 
met de dadendrang van de Harden-
bergers. De duels werden slap aan-
gegaan, de foute passes stapelden 
zich op, er werd slordig verdedigd, 
kortom: het wachten was op een 
doelpunt van de Kampena-ren die 
wel fanatiek om elke bal streden. 
Dat doelpunt kwam er dan ook. 
Twee zelfs, in de eerste helft. Na 35 
minuten scoorde Ömer Özturk en op 

Laatste loodjes beginnen 
zwaar te wegen voor HHC

De grootste kansen waren zaterdag niet besteed aan Stefan Buitenhuis. Zelfs een strafschop werd gemist.

slag van rust wist Rob Kabboord het 
net te vinden. Wat trainer Michel 
Janssen in de rust tegen zijn spelers 
heeft gezegd is niet bekend, maar 
na de thee zagen de 900 toeschou-
wers een heel ander HHC. Na tien 
minuten leek de andere strijdwijze 
succes te hebben. Kenny Kroeze 
werd in het strafschopgebied ge-
vloerd, de DOS-verdediger kon de 
kleedkamer opzoeken en Stefan 
Buitenhuis mocht een penalty ne-
men. Keeper Nick Karel wist echter 
de slecht ingeschoten strafschop te 

HARDENBERG – HHC heeft zijn supporters zaterdag een grote 
dienst bewezen door thuis met 2-1 te verliezen van DOS Kampen. Bij 
winst zouden de Hardenbergers in theorie zonder te spelen op Tweede 
Paasdag het kampioenschap van de Hoofdklasse C in de wacht heb-
ben kunnen slepen. Geen prettig vooruitzicht voor de fans, en ook niet 
voor spelers, staf en bestuur. Door de terechte nederlaag tegen DOS 
kon dit scenario naar de prullenbak worden verwezen. Maar het valt 
te betwijfelen of de spelers het expres hebben gedaan.

keren, zodat HHC nog geen stap 
dichterbij was gekomen. De wissels 
van Janssen (verdedigers eruit en 
aanvallers erin) zorgden wel voor 
chaotische taferelen voor het doel 
van de Kamper goalie, maar suc-
ces was er pas in de 85e minuut via 
Erik Drenthen. Te laat, want DOS 
wist puffend en steunend het einde 
te halen zonder verdere schade op 
te lopen. Ondanks het verlies heeft 
HHC nog steeds 11 verliespunten 
minder dan nummer 2, net als voor 
de wedstrijd. 
Die nummer 2 is nu echter ACV 
uit Assen, dat van achtervolger ON 
Sneek wist te winnen. HHC kan 
op 14 april kampioen worden als 
het van ON Sneek wint en ACV 
niet meer dan één punt haalt tegen 
Genemuiden, maar de mooiste dag 
om het kampioensfeest te vieren is 
zaterdag 21 april, na afloop van de 
wedstrijd HHC-ACV.

HARDENBERG - De provincie 
Overijssel vindt dat de gemeente 
Hardenberg meer ‘goedgekeurde 
asielzoekers’ aan een woning moet 
helpen. De gemeente erkent dat 
er een achterstand is ontstaan in 
het huisvesten van deze status-
houders, maar wast de handen in 
onschuld. “Als de statushouders 

Meer huizen nodig voor asielzoekers
bij de gemeente worden aangemeld 
ontbreekt het hen meestal aan een 
identiteitsbewijs. Zo’n bewijs heb-
ben ze nodig voor zaken als een 
uitkering, verzekering, huur- en 
zorgtoeslag. Als we dan na enkele 
weken het identiteitsbewijs krijgen 
van de immigratie- en natura-
lisatiedienst (IND), hebben de sta-

tushouders in veel gevallen ergens 
anders woonruimte gevonden. Wij 
worden op deze manier de dupe van 
de problemen bij de IND”, meent 
de gemeente.
Pas als de IND haar werk naar 
behoren uitvoert kan de gemeente 
haar taak uitvoeren, “want we 
zijn best bereid om aan onze ver-
plichtingen te voldoen”, schrijft de 
gemeente aan Gedeputeerde Staten 
van Overijssel.

© Roel Gritter

Tegels voor 
toppers
HARDENBERG - In Rotterdam is 
een Walk of Fame waar sterren hun 
handafdruk in een tegel achterlaten. 
Inmiddels beschikt de stad over de 
afdrukken van Anton Geesink, Inge 
de Bruijn, Anky van Grunsven, 
Pieter van den Hoogenband, Fanny 
Blankers-Koen en Bep van Kla-
veren, om er een paar te noemen. 
Dat voorbeeld heeft Hardenberg 
geïnspireerd om net zoiets te doen: 
een tegelpad aanleggen langs de 
Vechtoever in het centrum van Har-
denberg. “Het zet Hardenberg op de 
kaart, want er is geen gemeente in 
Nederland met een Walk of Fame 
voor topsporters”, is de motivatie.

Het initiatief is een co-productie 
van gemeente en atletiekvereniging 
Spurt’88. Zij willen dat Neder-
landse topsporters die internationaal 
hebben gepresteerd (bijvoorbeeld 
Anton Geesink, Inge de Bruijn, 
Anky van Grunsven en Pieter van 
den Hoogenband) een tegel met 
hun eigen naam erin krijgen, als ze 
hem zelf komen onthullen. Het is de 
bedoeling dat de onthulling jaarlijks 
samenvalt met de dag waarop de 
Hardenberg City Run wordt gelo-
pen, dit jaar op 20 april. Verder is 
het de bedoeling dat sporters die in 
Hardenberg een internationale titel 
halen (bijvoorbeeld de wereldkam-
pioen dammen) een tegel onthullen 
en er is de mogelijkheid een tegel 
te laten onthullen door sporters die 
‘toevallig’ in Hardenberg zijn.

Ook sporters uit de gemeente Har-
denberg komen in aanmerking voor 
een tegel. Voor hen geldt als voor-
waarde dat ze minimaal 16 jaar oud 
moeten zijn en dat ze (semi-) pro-
fessioneel met hun sport bezig zijn 
geweest of nog zijn. De voorwaarde 
dat ze ook nog eens iets gepresteerd 
moeten hebben geldt voor deze 
sporters niet. De tegels worden 60 
bij 60 centimeter groot. De kosten 
per tegel bedragen 642 euro. Voor 
de eerste onthulling van 5 tegels, in-
clusief ontwerp, informatiebord en 
feestje voor vips, wordt een bedrag 
van 7.000 euro uitgetrokken.

Sloop zorgcomplex
HARDENBERG - Het gezinsver-
vangend tehuis op de hoek Bruch-
terweg - Burgemeester Schuitestraat 
in Hardenberg (dertig jaar geleden 
in gebruik genomen als De Nijen-
burgh) gaat tegen de vlakte. Ook de 
naastgelegen voormalige boerderij 
wordt gesloopt. Eigenaar Beter 
Wonen zet ervoor in de plaats 36 ap-
partementen voor aangepast wonen

www.sallander.nl
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HARDENBERG - In september 
wordt de huidige trouwzaal in het 
gemeentehuis van Hardenberg 

Oude kosterij wordt nieuwe trouwzaal
gesloten in verband met de voor-
bereidingen voor de bouw van een 
nieuw gemeentehuis. Vanaf dat mo-
ment kan er in de kern Hardenberg 
alleen nog op vrijdagmiddag in het 
gemeentehuis worden getrouwd 
in de raadszaal. Geen goede plek, 
erkent de gemeente, omdat deze hal 
nog volop wordt gebruikt door amb-
tenaren en bestuurders, wat storend 
is voor een huwelijksceremonie.
Ook omdat Huize Nijenstede in 
Heemse niet meer in gebruik is als 
trouwlocatie sinds het overlijden 
van de eigenaresse moest een al-
ternatief worden gezocht. Hiervoor 

kwam recentelijk de voormalige 
kosterij in Heemse in beeld. Het is 
een gebouw met karakter en met 
een zaal die groot genoeg is voor 
een huwelijksvoltrekking, meent de 
gemeente. Het gebouw heeft geen 
kerkelijke functie meer en kan dus 
als een neutrale trouwgelegenheid 
worden beschouwd. De stoelen, de 
fauteuils, de katheder en de geluids-
installatie uit de huidige trouwzaal 
worden verplaatst naar de nieuwe 
locatie, zodat de kosten voor het 
gebruik van de kosterij minimaal 
zullen zijn.

Beste Ergee,

HARDENBERG - De provincie 
Overijssel vindt dat de gemeente 
Hardenberg meer ‘goedgekeurde 
asielzoekers’ aan een woning moet 
helpen. De gemeente erkent dat er 
een achterstand is ontstaan in het 
huisvesten van deze statushouders, 
maar wast de handen in onschuld. 
“Als de statushouders bij de ge-
meente worden aangemeld ont-
breekt het hen meestal aan een iden-
titeitsbewijs. Zo’n bewijs hebben ze 
nodig voor zaken als een uitkering, 
verzekering, huur- en zorgtoeslag. 

Hardenberg moet meer huizen 
leveren voor asielzoekers

Als we dan na enkele weken het 
identiteitsbewijs krijgen van de 
immigratie- en natura-lisatiedienst 
(IND), hebben de statushouders 
in veel gevallen ergens anders 
woonruimte gevonden. Wij wor-
den op deze manier de dupe van 
de problemen bij de IND”, meent 
de gemeente. Pas als de IND haar 
werk naar behoren uitvoert kan 
de gemeente haar taak uitvoeren, 
“want we zijn best bereid om aan 
onze verplichtingen te voldoen”, 
schrijft de gemeente aan GS.

Omdat in september de trouw-
zaal in het gemeentehuis wordt 
gesloten en Huize Nijenstede 
als trouwlocatie is afgevallen, 
moest de gemeente Hardenberg 
op zoek naar een nieuwe plek 
om in de kern Hardenberg hu-
welijken te kunnen sluiten. Die 
is gevonden in de vroegere kos-
terswoning bij het witte kerkje 
in Heemse.

Het stuit mij tegen de borst 
zoals momenteel in Slag-
haren wordt gereageerd op 
het indienen van bezwaren 
tegen bebouwing van De 
Moeshoek. Een bezwaar-
maakster wordt fysiek be-
dreigd (steen door de ruit, 
autobanden lek gestoken), 
terwijl zij zich aan de wet-
telijke regels houdt. Onder-
nemers zijn ‘ziedend’ en de 
druppel die de emmer deed 

overlopen was een artikel in deze 
krant, zo lees ik in De Stentor. Hoe 
kan dit ophouden?

een verdrietige Slagharenaar

Beste Slagharenaar,
Even duidelijk stellen: de vandalen 
zijn de veroorzakers van de ellende 
en niet de indienster van bezwaren. 
Het lijkt wel op een Staphorster 
volksgericht uit de jaren zestig. 
Waarschijnlijk zijn het opgeschoten 
jongelui die zich door hun ouders de 
kop gek hebben laten maken (“dat 
mens zou eens een steen door de 
ruit moeten krijgen”). Zij proberen 
met geweld iemand te dwingen haar 
wettelijk recht op te geven, en dat 
kan natuurlijk niet. Als je echt vindt 
dat het zo niet hoort moet je dus 
bij de makers van de wetten zijn, 
en niet bij de gebruikers. Dat het 
volgens velen niet verstandig is van 
dat wettelijk recht gebruik te maken 
is een andere zaak. Bovendien is het 
ook geen verplichting.
Overigens kan het niet zo zijn dat 
een artikel in deze krant de druppel 
is die de emmer heeft doen overlo-
pen. In het artikel van twee weken 
geleden is namelijk slechts een 
samenvatting gegeven van reacties 
op het oponthoud in de bouwwerk-
zaamheden. En die reacties stonden 
niet in deze krant te lezen, maar op 
de website van De Stentor. Maar 
dit terzijde.

Uw laatste vraag is natuurlijk waar 
het allemaal om draait. De Slagha-
renaars zullen verstandig moeten 
zijn en het geweld afzweren. Een 
afkeurende reactie van de onder-
nemers zou ook kunnen helpen. En 
verder zouden de indieners van de 
bezwaren eens moeten nadenken 
over de kans van slagen van hun 
bezwaren. Wie een beetje weet hoe 
het in Nederland op bestuurlijk 
gebied toegaat weet, dat over enige 
tijd de bomen op De Moeshoek 
zijn verdwenen en dat er tientallen 
bedrijven en woningen zullen staan. 
Je hoeft geen hogere bestuurskunde 
te hebben gestudeerd om dat te 
begrijpen. Koppig de kont tegen de 
krib gooien heeft nog nooit voor een 
bevredigende oplossing gezorgd. 
Maar eerst stoppen met intimidatie 
en vernielingen. Dan pas krijg je een 
basis om verder te praten.
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HARDENBERG – De gemeen-
ten Hardenberg en Ommen wil-
len 385.000 euro hebben van de 
gemeente Twenterand, maar die 
gemeente wil maar zestig procent 
van het gevraagde betalen. De 
gemeenten ‘ruziën’ over de jaarre-
kening 2006 van sociale werkplaats 
Larcom, waar ze alle drie sw-ers aan 
het werk hebben.

Hardenberg en Ommen hebben 
eerst voorgesteld een onafhanke-
lijke scheidsrechter aan te wijzen, 
maar dat heeft Twenterand ge-
weigerd. Vervolgens is bemidde-
ling gevraagd door de Provincie 
Overijssel. maar de poging van 
gedeputeerde Klaasen is op niets 
uitgelopen. Omdat het overleg 
muurvast zit gaan de twee Sal-
landse gemeenten aan de provincie 
vragen een definitief besluit te 
nemen over het geschil. Mocht de 

HARDENBERG – De nieuwe 
voedselbank in Hardenberg, geen 
doorstart van de oude maar een 
nieuw initiatief van allerlei maat-
schappelijke en kerkelijke instel-
lingen, heeft (voorlopig)  geen 
geld nodig van de gemeente. Dat 
antwoordde wethouder Joost Liese 
vorige week tijdens de raadsverga-
dering op vragen van CU-fractie-
voorzitter Mettina Grimmerink. “Er 
is eind maart een gesprek geweest 
met vertegenwoordigers van de 
nieuwe voedselbank. Ze hebben 
toen aangegeven dat ze een stevige 
financiële basis hebben en dat ze het 
zonder gemeentelijke hulp kunnen 
stellen. Er is toen ook afgespro-
ken dat er na de start contact zal 
zijn tussen de voedselbank en de 
gemeentelijke sociale dienst, om 
eventueel hulp te kunnen bieden aan 
de cliënten. Voedselverstrekking 
moet namelijk geen eindeloze zaak 
zijn”, aldus Liese.

© Roel Gritter

HARDENBERG - Van de 1500 basisschoolleerlingen in de gemeente 
Hardenberg die meedoen aan de projecten Kies je Sport en Ken je Kunst, 
hebben zich 350 ingeschreven voor een culturele cursus. Dat zijn er ruim 
200 meer dan vorig jaar. Eén van de culturele organisaties die meedoen 
aan Ken je Kunst is De Muzerie in Hardenberg. De Muzerie heeft dit jaar 
18 verschillende cursussen aangeboden, van dansen tot toneelspelen en 

Spectaculaire groei aantal deelnemers Ken je Kunst
van boetseren tot het bespelen van instrumenten. Vorige week woensdag 
gaf gitaardocent René Overdick een probeerles aan een groepje van acht 
scholieren en één wethouder. Die laatste (Joost Liese) was uitgenodigd 
om nog eens het succes te onderstrepen van deze vorm van kennismaken 
met cultuur.

Provincie moet besluit 
nemen over financiële ruzie

provincie Hardenberg en Ommen in 
het ongelijk stellen dan betalen de 
beide gemeenten het verschil tussen 
vraag en aanbod, “want Larcom 
mag daar niet de dupe van worden”, 
vertelt wethouder Joost Liese van 
Hardenberg. “Maar ik reken op een 
gunstige afloop.”

Voedselbank 
bedruipt zichzelf

BAALDERVELD – Jeugdige spor-
ters in Baalderveld moeten tijdens 
de zomermaanden een andere plek 
zoeken voor hun bezigheden.

Het sportveld naast sportpark Baal-
derveld, in gebruik als trainingsveld 
door Hardenberg’85 en als open-
baar veld door de wijkbewoners, 
is enkele weken niet toegankelijk. 
Het speelveld moet ’s zomers weer 
op krachten komen, maar dat lukte 

Toch hek om openbaar sportveld
tot nu toe niet zo goed omdat de 
jeugd uit de wijk te snel het veld 
in gebruik nam. Een tijdelijk hek-
werk (kosten 2.000 euro) moet hier 
verandering in brengen. Helpt deze 
maatregel niet dan komt er volgend 
jaar een definitief hek, dat alleen 
gesloten zal zijn tijdens de herstel-
periode. De jongeren kunnen dan 
terecht op het nieuwe kunstgrasveld 
op het sportpark, dat in augustus van 
dit jaar gereed moet zijn.

SLAGHAREN - Deze week zijn 
de werkzaamheden begonnen om 
de nieuwe rondweg om Slagharen 
aan te sluiten op de Hoogeveen-
seweg. Hierdoor moet het verkeer 
de komende twee weken over een 
bypass rijden, een tijdelijke weg 
die over het fietspad is aangelegd. 
Omdat hiervoor maar één rijbaan 
beschikbaar is, wordt het verkeer 
met verkeerslichten geregeld.

Bypass Slagharen
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Hardenberg 2034

‘Honkbalstadion’ heet Riverside Park
Na de officiële openingsworp door wethouder Douwe Prinsse - een krappe wijdbal - werd een toost uitgebracht op een bloeiende toekomst van honk- en 
softbalvereniging Hardenberg Cubs. © Roel Gritter

HARDENBERG – Het vernieuwde honkbalveld in Hardenberg heeft sinds 
zaterdag een naam. Na de officiële ingebruikname door wethouder Douwe 
Prinsse werd een naambord onthuld waarop stond te lezen ‘Riverside Park’. 
Nogal logisch, vond men: een veld in het Kruserbrinkpark en dichtbij de 
rivier de Vecht. En aangezien honkbal een grote sport is in de Verenigde 
Staten, staat de Engelstalige naam niet verkeerd. Dat de honkballers van 
de Hardenberg Cubs in hun nopjes zijn met de prachtige accommodatie 
straalde zaterdag van het openingsfeest af. Vooral bij degenen die zich nog 
konden herinneren hoe de vereniging begin jaren ’90 was gestart op een 
hobbelig veldje aan de Europaweg: levensgevaarlijk voor de ledematen 
van de spelers, maar ook levensgevaarlijk voor de voorbijgangers, die de 
ballen soms letterlijk om de oren vlogen. De verhuizing naar sportpark 
De Kruserbrink was al een verbetering, maar ideaal was de plek nog niet. 

Pas nadat bekend werd dat het sportpark geen plaats hoefde te maken 
voor woningen of kantoren kon actie worden ondernomen om de accom-
modatie te verbeteren. Samen met de gemeente Hardenberg en ‘buurman’ 
korfbalvereniging Juventa werd een vernieuwd sportpark ontworpen, 
met een kunstgrasveld voor de korfballers en een up-to-date veld voor de 
honkballers.
“Wat nog ontbreekt is een eigen kleedaccommodatie met clubgebouw”, 
vertelde wethouder Prinsse zaterdag. “De plannen zijn er al, en er is door 
de gemeenteraad ook al geld voor gereserveerd, maar de korfbal- en de 
honkbalvereniging zullen zelf de handen uit de mouwen moeten steken. 
Ik weet echter dat beide clubs niet weg lopen voor wat extra werk, zodat 
de volgende fase in de vernieuwing van het sportpark vast niet lang op 
zich zal laten wachten.”

HARDENBERG - Wat ga je met 
het extra dividend van vier ton 
doen, dat je als gemeente krijgt 
na de mogelijke fusie tussen ener-
gieleveranciers Essent en Nuon? 
Oppotten, menen B&W. Nee, 
gebruiken voor energiebesparende 
middelen, vindt het CDA. Tijdens 
de oriënterende raadsvergadering 
van vorige week dinsdag kwam 
CDA-raadslid Henk Dogger met het 
voorstel elk Hardenbergs gezin een 

CDA wil spaarlampen cadeau doen
paar spaarlampen cadeau te doen, 
als de fusie doorgaat en als de ge-
meente extra geld krijgt. Geen gek 
idee, vonden de andere partijen in 
eerste instantie, maar ze zetten wel 
een paar vraagtekens bij het plan: 
wat gaat de actie kosten, moet je 
iedereen lampen geven of alleen de 
minima, ga je niet de huid verkopen 
terwijl de beer nog geschoten moet 
worden? Volgens Dogger had zijn 
voorstel niets te maken met minima-
beleid, maar met het vergroten van 
het milieubewustzijn. “Het gaat er 
niet om of iemand wel of niet zo’n 
lamp kan betalen, het gaat erom 

dat de mensen beseffen dat een 
spaarlamp beter is voor het milieu. 
Je bereikt door dit voorstel met 
relatief weinig geld een grote groep 
mensen”, was zijn motivatie om niet 
voor een andere actie te kiezen. “En 
het milieu kan niet wachten op onze 
trage manier van handelen. Wach-
ten tot er een eventueel landelijk 
verbod op gloeilampen komt duurt 
te lang.” Omdat hij niet bij elke 
partij en ook niet bij het college van 
B&W meteen de handen op elkaar 
kreeg voor zijn initiatief, beraadt 
het CDA-raadslid zich nog op het 
indienen van een definitief voorstel.

www.sallander.nl

Eigenlijk ziet dat beeld van 
Hardenberg in 2034 er nog 
niet zo gek uit. U hebt dat 
zelf kunnen zien als u de 
huis-aan-huis verspreide 
poster hebt bekeken. Zon-
netje, strand langs de Vecht 
bij de ingang van de voor-
malige haven, een straat-
muzikant, of eigenlijk: een 
strandmuzikant die voor 
wat vrolijke deuntjes zorgt. 
Kortom: het ideale vakan-

tiegevoel van velen. De gemiddel-
de dagtemperatuur van 42 graden 
is wel wat aan de hoge kant, maar 
je hoort van al die mensen die Tu-
nesië, Marokko en Algerije hebben 
bezocht “dat de hitte daar anders 
aanvoelt, minder drukkend”. Dat 
moet dus te doen zijn. Een min-
puntje is wel dat Hardenberg on-
geveer 490.000 inwoners telt, maar 
ach, dat is nog maar de helft van het 
Amsterdam van nu en ook heel wat 
minder dan al die badplaatsen aan 
de Turkse en Spaanse kust. Daar 
staan dan wel heel wat voordelen 
tegenover. Met zoveel inwoners is 
HHC tegen die tijd een profclub, 
zodat je leuke derby’s hebt tegen 
FC Twente en Heracles. Vervui-
lende industrie is er niet, want heel 
Hardenberg leeft van het toerisme. 
Gedoe over teveel winkels in het 
centrum behoort eveneens tot het 
verleden, want iedereen voelt op 
z’n klompen aan dat er veel meer 
middenstanders moeten komen. 
Eigenlijk kan het vanaf 2034 al-
leen maar beter gaan. De randstad 
is in zee verdwenen, zodat er geen 
fileproblemen meer zijn. Je familie 
en kennissen wonen in de buurt, 
zodat reizen tot een minimum 
wordt beperkt. En dus ook de scha-
delijke CO2-uitstoot. De zon levert 
zoveel energie dat er geen olie- of 
kolengestookte energiecentrales 
nodig zijn. Ook dat vermindert de 
luchtvervuiling, de opwarming van 
de aarde en het aantasten van de 
ozonlaag. Zomerse vliegvakanties 
die nu voor veel vervuiling zorgen 
zijn voorbij, want je kunt gewoon 
thuis vakantie houden. Eigenlijk is 
de boodschap vrij simpel: ga niet 
naar de film An Inconvenient Truth, 
laat de aarde maar flink opwarmen, 
zorg ervoor dat je in het hoge deel 
van Nederland zit als de rest van 
het land in zee verdwijnt, bereid 
je voor op een baantje in de toeris-
tenindustrie, steek ondertussen je 
kop in het zand en ga rustig zitten 
wachten op 2034. Dat moet toch 
niet zo moeilijk zijn, is het wel?

HARDENBERG - Niet verliezen 
van ON Sneek, dat was het devies 
van HHC afgelopen zaterdag. Bij 
winst of een gelijkspel werd de 
concurrentie op afstand gehouden, 
zodat de Hardenbergers zaterdag 21 
april op sportpark De Boshoek het 
kampioenschap kunnen vieren in de 
wedstrijd tegen ACV Assen.

De HHC-supporters hielden zelfs 
met meer rekening: door zelf te win-
nen van ON en door verlies van de 
achtervolgers had afgelopen zater-
dag al het kampioenschap gevierd 
kunnen worden. Om het zekere voor 

Winnen in plaats van rekenen
het onzekere te nemen waren ze 
daarom met flink wat bussen naar 
Sneek gereden. Hun optimisme 
kreeg echter na drie minuten al een 
flinke deuk. De na een dopingaf-
faire weer in genade aangenomen 
Chalong de Bruin zette de Snekers 
op voorsprong, waarna de ploeg 
achterover kon leunen om de Har-
denbergers op te vangen. Hoewel 
HHC optisch een overwicht kreeg 
en ON steeds meer onder druk zette, 
waren de beste kansen toch voor de 
Snekers. Trainer Michel Janssen 
begreep dat hij iets moest doen om 
HHC weer nieuw elan te bezorgen. 

Door de inbreng van Koen Otten 
en Erik Drenthen veranderde de 
speelwijze. Met succes, want in 
de 82e minuut wist Erik Drenthen 
HHC verdiend op gelijke hoogte te 
brengen. Een 1-1- stand die ondanks 
een hectische slotfase tot het eind op 
het scorebord bleef staan.
Komende zaterdag kunnen de 
HHC-supporters de rekenmachines 
thuislaten. Wat de concurrentie ook 
doet, het maakt niet uit. HHC moet 
‘gewoon’ winnen van ACV, waarna 
de tientallen vaten bier aangeslagen 
kunnen worden voor het kampi-
oensfeest.

GRAMSBERGEN - Het traditi-
onele Gramsberger Koninginne- 
concert wordt zaterdag 28 april 
gehouden in de Boomhofkerk in 
Gramsbergen. Ab Weegenaar, vaste 
organist van de Bovenkerk in Kam-
pen, bespeelt het orgel en Tonnie 
Kievits, musicus bij het Gelders 
Orkest, speelt trompet. Op het pro-
gramma staan stukken voor orgel 
en trompet van onder meer Händel, 
Lindberg, Stanley en Lorelli. Verder 
is het programma doorspekt met 
Vaderlandse Liederen. Het concert 
begint om 20.00 uur.

Koninginneconcert 
in Boomhofkerk

HARDENBERG - Het samen-
werkingsverband Euregio houdt 
maandag 23 april van 18.00 tot 
19.00 uur een spreekuur voor 
burgers in het gemeentehuis van 
Hardenberg.

Inwoners van de gemeente kunnen 
hier terecht met vragen over ver-
huizing naar Duitsland, werken en 
studeren in het buurland en sociale 
verzekeringen zoals AOW, WAO, 
zorgverzekering en pensioen. Voor 
het beantwoorden van vragen over 
zaken als Duitse belastingen is een 
vertegenwoordiger van het Finan-
zamt aanwezig.

Euregio-spreekuur

Nieuwe tennistrainer
SLAGHAREN - Tennisvereniging 
Slagharen heeft met ingang van 
1 april een nieuwe trainer. Het is 
de 36-jarige Hardenberger Peter 
Muller, die de maand ervoor ook 
als nieuwe trainer van tennisver-
eniging Gramsbergen kon worden 
gepresenteerd.

HARDENBERG - Vorige week 
zijn twee Toeristische Overstap-
punten (zogenoemde TOP’s) in de 
gemeente Hardenberg officieel in 
gebruik genomen. Dat gebeurde 
door burgemeester Bert Meulman. 
Bij een TOP kunnen recreanten hun 
auto parkeren en van daaruit diverse 
fiets- en wandelroutes volgen. De 
TOP’s zijn geplaatst bij natuurcen-
trum De Koppel in Hardenberg-
centrum en natuurcentrum De 
Wheem in Oud Avereest.

Toeristische 
overstappunten in 
gebruik genomen



maar omdat HHC ‘vergat’ te sco-
ren had het zomaar gelijk kunnen 
komen via een verdwaalde ACV-
goal. De Harden- berger defensie 
verdedigde echter geconcentreerd, 
gaf geen kans weg en zorgde daar-
mee voor voldoende vertrouwen in 
een succesvolle afloop. Toen Kenny 
Kroeze een klein half uur voor tijd 
opnieuw het net had gevonden was 
het duidelijk: HHC werd zaterdag 
21 april 2007 kampioen.

Na het laatste fluitsignaal werd dat 
onderstreept door een geweldig 
feest op het veld, vervolgens in 
het centrum van de stad waar de 
ploeg werd gehuldigd door het ge-
meentebestuur en tenslotte weer op 
sportpark De Boshoek, waar tot in 
de kleine uurtjes werd gevierd dat 
trainer Michel Jansen in vijf jaar tijd 
een ploeg heeft opgebouwd die te-
recht kampioen van de Hoofdklasse 
C is geworden. Met dank aan be-
stuur en de tientallen vrijwilligers, 
die dat mogelijk hebben gemaakt. 
En dat mag ook wel eens worden 
gezegd.

“HHC is de absolute favoriet”, 
stond zaterdag in het wedstrijdblad 
van de Hardenbergers te lezen. 
“Maar deze mening is vooral geba-
seerd op de stand. Toch is dat een 
beetje misleidend, want HHC is 
niet zoveel beter dan de stand doet 
vermoeden.” Waar die uitspraak 
op gebaseerd is, is een raadsel. Op 
de laatste wedstrijden misschien, 
toen de machine wat stroever ging 
lopen. Maar eigenlijk is HHC het 
hele seizoen wèl de betere ploeg 
geweest, met soms wat geluk 

Woensdag 18 april 2007

Geld voor hospice
HARDENBERG - Modezaak Veu-
rink uit Hardenberg heeft vorige 
week 4.000 euro geschonken voor 
de inrichting van een hospice aan de 
Jan van Arkelstraat in Hardenberg. 
Het geld is een deel van de omzet 
die de modezaak vorig jaar heeft 
gemaakt tijdens de viering van het 
25-jarig bestaan. Het hospice is 
bedoeld voor mensen die het liefst 
zelf thuis willen sterven, maar dat 
door omstandigheden niet kunnen.

KLOOSTERHAAR - OBS Can-
tecleer in Kloosterhaar houdt don-
derdag 26 april haar tweejaarlijkse 
grote schoolavond. Het feest wordt 
gehouden in een grote feesttent op 
het terrein van het zwembad. Op het 
programma staat de schoolmusical 
‘Een feest van kleur’, waaraan alle 
schoolkinderen zullen deelnemen. 
De grote schoolavond begint om 
19.00 uur en duurt tot ongeveer 
21.00 uur afgelopen. De entree is 
gratis.

Olympia’s Tour
HARDENBERG - De wielerwed-
strijd Olympia’s Tour doet dit 
jaar twee dagen Hardenberg aan, 
namelijk op donderdag 17 mei 
(Hemel-vaartsdag) en op vrijdag 
18 mei. Donderdag finishen de 
renners op de Europaweg na de 
etappe Heerenveen-Hardenberg. 
Diezelfde dag volgt de individuele 
tijdrit van 17 kilometer richting 
Brucht en Bergentheim. Vrijdag 18 
mei is Hardenberg startplaats van de 
etappe naar Son en Breugel.

Voedselbank
HARDENBERG - De nieuwe voed-
selbank in Hardenberg zoekt nog 
een bestuurslid uit het bedrijfsleven. 
Ook worden vrijwilligers gevraagd 
die uitvoerend werk willen doen. 
Binnenkort wordt bekend gemaakt 
waar en wanneer de voedseluitgif-
tes zullen plaatsvinden, maar wie 
zich alvast wil aanmelden voor de 
ontvangst van een pakket kan op 
werkdagen tussen 13.00 en 16.00 
uur contact opnemen met het secre-
tariaat van Humanitas (tel. 615002).

Vrijwilligersprijs 2007 
voor  IVN-Hardenberg
HARDENBERG - IVN-Hardenberg 
heeft de vrijwilligersprijs 2007 van 
landschap Overijssel gewonnen. 
Voorzitter Wiebe Tolman mocht vo-
rige week donderdag de prijs in ont-
vangst nemen tijdens de Kapavond, 
de slotavond van het winterseizoen 
vrijwillig landschapsbeheer. IVN-
afdeling Hardenberg staat al jaren 
op de lijst met genomineerden voor 
de eervolle prijs, die bestaat uit een 
keramiek van kunstenares Marry 
Algra uit Dalfsen en een oorkonde.

Kampioenen, olé, olé

HARDENBERG - De lichting 2004 is blijkbaar een erg goede 
geweest. In dat jaar promoveerden drie clubs naar de Hoofd-
klasse C, en alle drie zijn inmiddels kampioen geworden. Eerst 
Excelsior uit Rijssen, vervolgens Oranje Nassau uit Sneek en 
sinds zaterdag HHC uit Hardenberg. Dat de Hardenbergers 
dit seizoen het kampioenschap zouden vieren stond al een 
poosje vast. Alleen de datum was nog niet bekend. Afgelopen 
zaterdag stond de thuiswedstrijd tegen ACV op het pro-
gramma. Een moeilijke tegenstander, verwachtte menigeen. 
Daarvan bleek echter niets. HHC won met 2-0, maar was 
zoveel beter dan de tegenstander dat de uitslag eigenlijk veel 
hoger had moeten uitvallen.

De alcohol vloeide rijkelijk na afloop van de kampioenswedstrijd. Aanvoerder Gerard Kocks mocht een magnum champagne ontkurken.
© Roel Gritter

Woningen naast Elzenhof
HARDENBERG - De OPV-
fractie maakt zich zorgen over 
de bouw van woningen naast 
basisschool De Elzenhof in Har-
denberg-Baalder. De partij denkt 
dat de woningen zo dicht bij de 
school worden gebouwd, dat er 
weinig speelruimte overblijft. 
Daarnaast wordt gevreesd voor 
geluidsoverlast voor de toekom-
stige bewoners.

B&W van Hardenberg delen die 
zorg niet. “We verwachten dat begin 
2008 met de ontwikkeling van acht 
starterwoningen wordt begonnen. 
Maar hoe het plan wordt ingevuld 

is nog niet bekend, zodat we ook 
nog niet weten hoeveel ruimte er 
overblijft tussen de school en de 
woningen. Mocht er ruimte over-
blijven aan de schoolzijde, dan kan 
de school deze grond aankopen. 
Overigens blijft er altijd genoeg 
speelruimte aanwezig rond het 
schoolgebouw. En wat de overlast 
betreft: de nieuwe bewoners weten 
dat ze naast een school gaan wonen, 
waar af en toe activiteiten worden 
gehouden die voor wat ongemak 
kunnen zorgen. Maar omdat ze dat 
weten als ze de woning kopen kun 
je niet meer van overlast spreken”, 
aldus B&W.

Kleur in Kloosterhaar

Anne van der Meiden 
gastspreker Oranjeviering

HARDENBERG - Zondag 29 april, 
één dag voor Koninginnedag, staat 
muziek centraal tijdens een speciale 
Oranjeviering in Hardenberg. Dat 
gebeurt in een tent aan de Vecht-
oevers. Gastspreker is de bekende 
dominee Anne van der Meiden. Hij 
zal zowel in het Nederlands als in 
het Twents dialect twee lezingen 
verzorgen. Tijdens de viering, die 
om 16.00 uur begint, wordt opgetre-
den door muziekvereniging Kunst 
Na Arbeid, jeugdkoor Animato en 
de Gospelsingers uit Mariënberg. 
De lezingen van Anne van der Mei-
den hebben als titel ‘Op zoek naar 
collectiviteit’. Er wordt geld ingeza-
meld ten behoeve van de organisatie 
Child Care Afrika, die kinderen in 
Afrika helpt bij het bevorderen van 
zelfredzaamheid. Het sluitstuk van 
de viering, rond de klok van 17.30 
uur, vormt het Wilhelmus.
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HARDENBERG - De Ommer en 
de Hardenberger afdeling van de 
PvdA zijn gefuseerd. Ommen be-
sloot daartoe al enige tijd geleden, 
Hardenberg nam vorige week het 
besluit.

De reden voor de fusie is het gebrek 
aan actieve kaderleden. Vooral in 
Ommen, maar zo langzamerhand 
ook in Hardenberg. De fusiebe-
sprekingen zijn gestart op verzoek 
van het landelijk partijbestuur. 
Overigens zal niet alles samen 
worden gedaan. In de nieuwe 
PvdA-afdeling is namelijk wel een 
scheiding aangebracht ten aanzien 
van de gemeenteraadsfracties. Elke 

Nieuwe PvdA-afdeling raadsfractie zal verantwoording 
blijven afleggen aan de eigen ge-
meenteleden. Het nieuwe bestuur 
bestaat uit vijf leden uit Hardenberg 
en twee uit Ommen.

aan haar zijde, en met soms een 
gelijkwaardige tegenstander (Be 
Quick tijdens de wedstrijd in Har-
denberg), maar ‘het voetballend 
vermogen’ van de Hardenbergers 
bleek telkens zoveel beter, dat er 
toch echt wel een gat gaapt tussen 
HHC en de rest. Zaterdag was het 
niet anders. Binnen tien minuten 
hadden de Hardenber-gers drie 
keer paal en lat geraakt. ACV kon 
daar weinig meer tegenover stellen 
dan wat hang-, duw- en trekwerk. 
Doelpunten leverden de aanval-

lende acties van HHC echter niet op. 
En daarmee werd meteen weer eens 
duidelijk waar het dit seizoen aan 
heeft geschort, namelijk doelpunten 
maken en concentratie. HHC heeft 
weliswaar de meeste goals van alle 
ploegen gescoord, maar dat hadden 
er, gezien de potentie van de ploeg, 
veel meer moeten zijn. Ondanks een 
voorhoede met kanjers als Berger, 
Kroeze, Tieltjes en (af en toe) 
Drenthen liet het scorebord in veel 
wedstrijden een te geringe voorde-
lige marge zien. En als het dan eens 
lekker liep, zoals in de wedstrijd 
tegen Genemuiden, waarin de Har-
denbergers simpel uitliepen naar 
3-0, moest er aan het eind nog vol 
gas worden gegeven omdat men de 
tegenstander de ruimte had geboden 
langszij te komen.

Zaterdag bleek ACV niet bij machte 
het HHC moeilijk te maken. Pas na 
40 minuten produceerden de Asse- 
naren het eerste schot op doel. Daar-
voor had HHC via Kenny Kroeze 
een voorsprong genomen. Ook in 
de tweede helft liet ACV niets zien, 
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Hardenbergers kunnen niet omgaan 
met veranderingen. Denk maar aan 
het gemopper op de transformatie 
van het centrum, aan het links laten 

liggen van discotheek Podium na 
de forse vernieuwing, en aan de 
mensen die zeggen dat ze de ergee-
column hebben gemist. Dat laatste 
klopt namelijk niet, alleen was de 
kop van Albert Hahn sinds januari 
vervangen door een verticale tekst 
in diapositief. Of zoiets.

De laatste keer dat er een opmerking 
over werd gemaakt was afgelopen 
vrijdag, door een ontvanger van een 
koninklijke onderscheiding. Eén 
van de drie. Slechts drie. Net als 
verleden jaar. Voor een gemeente 

met de omvang van Hardenberg zou 
je veel meer medailles verwachten. 
Ja maar, wordt dan tegengeworpen, 
tussendoor worden er ook wel lintjes 
uitgereikt. Klopt, maar dat gebeurt 
in andere gemeenten natuurlijk ook. 
Is het dan zo dat we in Hardenberg 
niet actief genoeg zijn op vrijwil-
ligersterrein? Lijkt mij niet. Menig 
club, instelling of vereniging zou 
al lang het loodje hebben gelegd, 
als niet vele tientallen mensen 
onbetaald hun ziel en zaligheid 
erin hadden gelegd. Volgens mij is 
het valse bescheidenheid. Zo van: 

“Ach, ik heb weliswaar veertig jaar 
onbetaald werk geleverd aan vele 
clubs, scholen, kerkelijke instellin-
gen en verzorgingstehuizen, maar 
dat zou iedereen hebben gedaan.” 
Wat natuurlijk niet waar is, anders 
zouden niet steeds meer clubs don-
kere wolken op zich af zien komen 
door de verminderde belangstelling 
voor vrijwilligerswerk. Eigenlijk 
mag de gemeenschap wel wat trot-
ser zijn op de mensen die veel tijd 
en energie besteden aan diezelfde 
gemeenschap, zonder dat daar 
een geldelijke beloning tegenover 

HARDENBERG - Vrijdag 27 april zijn in theater De Voorveghter in 
Hardenberg drie inwoners van de gemeente namens koningin Beatrix 
koninklijk onderscheiden door burgemeester Bert Meulman. Wil Jae-
gers uit Lutten werd Ridder in de Orde van Oranje Nassau. Jannes 
Smit uit Dedemsvaart en Freek Gerrits uit Hardenberg werden Lid 
in de Orde van Oranje Nassau.

Wil Jaegers, voormalig directeur van de school voor speciaal basisonder-
wijs De Vonder in Slagharen, kreeg zijn lintje onder meer vanwege zijn 
inzet voor het speciaal onderwijs en zijn werk voor de gemeenteraad van 
Hardenberg en Provinciale Staten. Jannes Smit staat bij zijn dorpsgenoten 

Drie lintjes in Hardenberg

Wil Jaegers (l), Freek Gerrits (m) en Jannes Smit vieren het krijgen van een onderscheding met een glaasje oranjebitter. © Roel Gritter

vooral bekend als ‘de meester van de zondagsschool’, een functie die hij 
ruim 45 jaar heeft vervuld. Ook op andere kerkelijke terreinen en in onder-
wijsbesturen is Smit zeer actief geweest. Freek Gerrits ontving de onder-
scheiding onder meer vanwege zijn verdiensten voor kleindiervereniging 
Pels en Pluim, het CNV, enkele onderwijsinstellingen, de gereformeerde 
kerk en het IVN.
De drie Hardenbergers behoren tot de groep van 253 inwoners van Overijs-
sel die een lintje hebben ontvangen. Twee van deze decorandussen kregen 
hun lintje uit handen van de Commissaris van de Koningin, namelijk oud-
burgemeester James van Lidth de Jeude van Deventer en oud-burgemeester 
Arend ten Oever van Ommen.

staat. Ook vergeleken met kleinere 
buurgemeenten komt Hardenberg er 
maar bekaaid van af. In Ommen zijn 
dit jaar negen lintjes uitgereikt, in 
Dalfsen twaalf en Twenterand zelfs 
zestien! Volgend jaar dus minimaal 
tien koninklijke onderscheidingen 
in Hardenberg. Of helemaal stop-
pen, dat is misschien nog beter. 
Dan is het verschil ook verdwenen 
tussen iemand die ridder wordt 
omdat-ie toevallig aardig piano kan 
spelen, en iemand die veertig jaar in 
z’n eentje een hele club draaiende 
houdt en ‘slechts’lid wordt.

DE KRIM - Raadslid Klaas Mulder 
van de ChristenUnie maakt zich 
zorgen over het parkeren bij het 
zwembad in De Krim. Nu al wordt 
er tijdens warme zomerdagen dub-
bel geparkeerd langs de Hoofdweg 
en soms wordt zelfs de uitgang van 
de brandweer geblokkeerd. Dit pro-
bleem zal alleen maar groter worden 
als het nieuwe bedrijvenpark groeit, 
dat pal naast het zwembad ligt. Op 
termijn moet er een ontsluitings-
weg voor noodgevallen komen, 

HARDENBERG - Het aantal inzendingen voor de Frits de Zwerverprijs 
heeft een dramatisch dieptepunt bereikt. Slechts tien jongeren in de leeftijd 
van 14 t/m 18 jaar hebben de moeite genomen, een opstel in te leveren 
bij de IJsselacademie. Vorig jaar werden nog 39 werkstukken ingestuurd. 
Zoals elk jaar beweert de jury dat de kwaliteit van de inzendingen wel ‘be-
duidend hoger’ is dan het jaar ervoor. Die jury, onder voorzitterschap van 
Jan Slomp (zoon van Frits de Zwerver), maakt donderdag 3 mei om 15.30 
uur de namen van de prijswinnaars bekend. Dat gebeurt in de trouwzaal 
van het gemeentehuis in Hardenberg.

Parkeerproblemen bij zwembad
die uitkomt op de toegangsweg 
naar het zwembad en de uitrit van 
de brandweer. Mulder wil graag 
een parkeervoorziening op het 
bedrijventerrein, zodat de ver-
keersproblemen worden opgelost. 
Volgens wethouder Douwe Prinsse 
bezit de gemeente Hardenberg nog 
een stuk grond dat direct aan het 
bedrijventerrein grenst. Hij zegde 
toe, te onderzoeken of op dit stuk 
grond parkeerplaatsen aangelegd 
kunnen worden.

HARDENBERG - Woningcorporatie Beter Wonen stopt met het zelf 
doen van onderhoudsklussen aan haar huurwoningen. De timmerlieden en 
schilders van vroeger hadden al plaatsgemaakt voor allround onderhouds-
medewerkers, maar met ingang van vorige week is al het onderhoudswerk 
overgenomen door bouwbedrijf Van Dijk. De medewerkers van Beter 
Wonen zijn gedetacheerd bij Van Dijk Bouw, maar blijven wel herkenbaar 
als Beter Wonen-klussers.

Weinig inzendingen voor Frits de Zwerverprijs

Beter Wonen besteedt onderhoud uit
HARDENBERG - De fietsbrug 
van Hardenberg-Marslanden naar 
Hardenberg-centrum is vóór 1 juli 
klaar, er zijn geen fouten gemaakt 
in het ontwerp en de brug gaat niet 
meer kosten dan was begroot. Dat 
antwoordde wethouder Jannes Jans-
sen vorige week dinsdag tijdens de 
raadsvergadering op vragen van 
GroenLinks-raadslid Kees Slinger-
land. Het raadslid had gehoord dat 

Fietsbrug over de Vecht is op tijd klaar
er een fout was gemaakt, omdat de 
brug niet goed aansluit op ‘t Holt, 
de weg over de Vechtdijk.
“Dat is bewust gebeurd”, vertelde 
Janssen, “want het waterschap 
wilde dat de brug als het ware zou 
leunen op de dijk. Om de brug en 
de weg op elkaar te laten aansluiten 
zal het hoogteverschil worden weg-
gewerkt door een plateau. Auto-
mobilisten zullen daardoor moeten 

afremmen. Een goede zaak, want 
de gebruikers van de brug hebben 
voorrang. En zo ga je het sluipver-
keer ook tegen.”

Overigens is ‘t Holt sinds deze week 
afgesloten voor het verkeer, omdat 
de brug en het voet- en fietspad naar 
De Marslanden worden afgewerkt. 
De afsluiting duurt naar verwach-
ting tot 18 mei.

DE KRIM/GRAMSBERGEN - De 
openingsdatum van zwembad On-
der Ons in De Krim is verschoven 
van 1 mei naar 17 mei. Reden van 
deze verschuiving is een technisch 
mankement aan de verwarmings-
ketel. Het is niet mogelijk de ketel 
te repareren, met als gevolg dat 
deze gesloopt en vervangen moet 
worden. De werkzaamheden gaan 
twee weken in beslag nemen. Na 
deze werkzaamheden duurt het nog 
drie dagen voordat het zwembad 
haar deuren kan openen, omdat 
de watertemperatuur op 23 graden 
gebracht moet worden. Ter compen-
satie voor de abonnementhouders 
zal het seizoen worden verlengd van 
2 naar 16 september. 
In Gramsbergen is het zwembad 
wel geopend, zelfs een paar dagen 
eerder dan gepland. De laatste 
weken is de bestrating rondom het 
instructiebad vervangen. Daarnaast 
is dit jaar de tegelrand rondom het 
grote bassin gerepareerd. Direct 
na afloop van het seizoen wordt de 
rest van het bad voorzien van nieuw 
straatwerk.

Kapotte ketel 
vertraagt opening

Ook herdenking 
werkkampen
KLOOSTERHAAR - De groe-
pen 7 en 8 van obs Cantecleer in 
Kloosterhaar zullen ook dit jaar 
direct betrokken zijn bij de doden-
herdenking in hun dorp. Op 4 mei 
verzamelen de kinderen zich bij 
het door de school geadopteerde 
Albertus Weertsmonument voor de 
jaarlijkse herdenking. De herden-
king, waaraan ook het Klooster-
haarse muziekkorps Crescendo zijn 
medewerking verleent, bestaat uit 
enkele toespraken, het voordragen 
van gedichten en het leggen van 
kransen. Om 20.00 worden er twee 
minuten stilte in acht genomen, 
waarna het Wilhelmus zal worden 
gespeeld. Voor het eerst zullen ook 
de monumenten voor de Joodse 
werkkampen Kloosterhaar en Bal-
derhaar in de herdenking worden 
opgenomen. Zo rond kwart over 
acht gaat groep 8 naar de monu-
menten aan de Groenedijk en de 
Verlengde Broekdijk. Deze extra 
herdenking zal eens in de vijf jaar 
worden gehouden.

redactie@sallander.nl
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Er is blijkbaar iemand bij de ge-
meente Hardenberg die gehoord 
heeft van het franse begrip ‘lieux 
de mémoires’, oftewel ‘plaatsen 
van herinnering’. Erg in de mode, 
de boeken over historische plekken 
vliegen als zoete broodjes over de 

toonbank. Nou hebben we in Har-
denberg bijna geen plaatsen van 
herinnering meer over, dus wil je 
iets laten zien dan moet dat met veel 
fantasie, oftewel met kunst en het 
internet. En dus heeft de gemeente 
een kunstenaar opdracht gegeven 
zoiets te ontwikkelen.

De eerste gebeurtenis die op stapel 
staat is de Grote Brand van Harden-
berg van 8 mei1708,  volgend jaar 
drie eeuwen geleden. Ter introduc-
tie is een website gemaakt: www.
aaltjekraak.nl. “Precies een jaar 
voor het eeuwfeest worden er in 
Hardenberg een aantal bordjes ge-
plaatst die naar deze site verwijzen. 

In het komende jaar is te volgen hoe 
het programma voor de herdenking 
op 8 mei 2008 vorm krijgt”, no-
teerde de kunstenaar nog op 4 mei. 
Misschien heeft hij alle taal- en stijl-
fouten inmiddels verwijderd, zodat 
de tekst iets anders kan luiden. Maar 
let even op het woord ‘eeuwfeest’. 
Je zet de hele stad in de fik, maakt 
vele tientallen mensen dakloos, 
veroorzaakt een grote economische 
schade en na drie eeuwen gaan ze 
naar aanleiding van deze ramp een 
feestje vieren. Gaan we straks dan 
ook de ondergang van de Titanic, 
de Slag bij Verdun of dodenher-
denking ‘vieren’? Of mag dat al-
leen bij gebeurtenissen van lang 

geleden, die  ver van ons afstaan. 
Het verhaal van Aaltje Kraak staat 
aan de basis van een Hardenberger 
mentaliteitsgeschiedenis, schrijft de 
gemeente. “Die geschiedenis ken-
merkt zich door het spanningsveld 
tussen bouw en sloop, vernieuwing 
en onttakeling. Dit spanningsveld 
is nog altijd voelbaar in de manier 
waarop Hardenberg zich vandaag 
de dag ontwikkelt tot een stad met 
regiofunctie.”

Dat zal wel, maar ik snap daar geen 
bal van. Voor welke mentaliteitsge-
schiedenis is drie eeuwen geleden 
dan een basis gelegd? Dat wordt er 
niet bij verteld. En is dat alles alleen 

veroorzaakt door een toevallige 
brand? Waarom wordt trouwens 
de stadsbrand van 1497 niet als 
uitgangspunt genomen? Toen is na-
melijk helemaal niets van het stadje 
overgebleven en moest alles weer 
worden opgebouwd. Maar goed, het 
is kunstenaarsgeleuter, natuurlijk, ik 
begrijp dat wel. En dat zo’n prettig 
gestoord iemand ook maar wat doet 
om aan z’n gemeentelijke centen te 
komen, is ook niet verwonderlijk. 
Maar zou dat eens een keer zonder 
dat hoogdravende, nietszeggende, 
onzinnige gezwam kunnen waar-
mee zulke projecten altijd worden 
gepresenteerd? Een spanningsveld 
dat voelbaar is? M’n grootje.

De prijzen werden donderdag in de 
trouwzaal van het gemeentehuis in 
Hardenberg uitgereikt door burge-
meester Bert Meulman. Traditie-
getrouw gingen ze naar “leerlingen 
van scholen met een reformatori-
sche inslag” uit West-Overijssel, 
zoals voorzitter Slomp dat noemde. 

De eerste prijs was voor de 18-ja-
rige Carolien Jonker uit Kampen. 
Vorig jaar werd ze nog derde. De 
winnaar van verleden jaar, Eddy 
Aangeenbrug (17) uit Emmeloord, 
belandde dit keer op de tweede 
plek. De derde prijs kende de jury 
toe aan Jaap Bosman, 15 jaar, uit 
Gene-muiden. Bertine Würsten 
uit Zwartsluis kreeg een eervolle 
vermelding voor haar verhaal, dat 

Opnieuw West-Overijsselse 
winnaars Frits de Zwerverprijs
HARDENBERG - En weer kwam geen enkele prijswinnaar van de 
Frits de Zwerverprijs uit Hardenberg. Sterker nog, de jury heeft 
nog nooit tijdens haar zeven jarig bestaan een inzending gehad van 
een school uit Hardenberg. Om een beetje moedeloos van te worden, 
meende juryvoorzitter Jan Slomp. Ook het aantal deelnemers (slechts 
tien) was geen reden voor uitbundigheid. Maar dat alles weerhoudt de 
organisatie er niet van komend jaar opnieuw aandacht te vragen voor 
deze opstel- en essaywedstrijd.

eigenlijk buiten de prijzen viel 
omdat het geen relatie met de 
Tweede Wereldoorlog had  En zo 
kregen vier van de tien inzenders 
een prijs. ‘Slechts’ tien, tegenover 
vorig jaar zo’n veertig. “Maar dat 
beeld was vertekend, omdat toen 
hele schoolklassen meededen”, 
vertelde juryvoorzitter Slomp. Hij 
vroeg zich wel af hoe het komt dat 
zo weinig jongeren aan de wedstrijd 
hebben meegedaan. “Verflauwt de 
aandacht, of sprak het thema van dit 
jaar niet aan, is het soms niet ‘cool’ 
om mee te doen of hebben docen-
ten te weinig tijd of zin om hun 
leerlingen enthousiast te maken? 
Voorlopig gaan we echter door, 
zodat ook volgend jaar opstellen en 
essays kunnen worden ingeleverd.”

Carolien Jonker was zichtbaar verguld met haar prijs. © Roel Gritter

HARDENBERG - Er zijn de af-
gelopen maanden heel wat routes 
onderzocht, maar uiteindelijk 
hebben B&W van Hardenberg 
een keus gemaakt: om het oos-
telijk centrum van Hardenberg-
stad te ontlasten wordt een weg 
aangelegd van de kruising Witte 
de Withstraat met de Stations-
straat via de Gramsbergerweg 
naar de Parkweg.

Om deze weg aan te kunnen leggen 
is het nodig, dat de panden Grams-

B&W kiezen traject voor 
ontsluitingsweg Nijenstede 

Aan de ingang van de Gramsbergerweg staat links de tot woonhuis verbouwde voormalige marechausseekazerne. 
De twee huizen die naast deze woning staan moeten plaats maken voor de nieuwe weg. © Roel Gritter

bergerweg 8 en 12 worden gesloopt. 
Volgens B&W de beste keus, omdat 
bij andere tracés beddenhuis Hoorn 
en café Brinkman gesloopt zouden 
moeten worden, of er zou te wei-
nig ruimte over blijven tussen de 
nieuwe weg en de naastgelegen 
woningen. Dat zou niet alleen 
duurder worden maar ook minder 
veilig voor fietsers, blijkt uit een 
onderzoek dat de gemeente heeft 
laten verrichten door een extern 
bureau. De nieuwe weg begint bij 
de Witte de Withstraat, loopt voor 

een klein deel over de Gramsber-
gerweg, buigt na de voormalige 
marechausseekazerne af naar links 
en loopt vervolgens oostelijk van 
de begraafplaats over het terrein 
van de voormalige Gamma. De 
weg sluit via een rotonde aan op de 
Parkweg, ter hoogte van de ingang 
naar Modehuis Veurink.

Het voorstel van B&W wordt 22 
mei door de gemeenteraad bespro-
ken. Naar verwachting wordt de 
weg in de loop van 2009 aangelegd.

HARDENBERG - De nieuwe par-
keerplaats voor gratis parkeren in 
Hardenberg wordt definitief aange-
legd naast de brandweerkazerne aan 
de Europaweg. Tot voor kort waren 
op die plek volkstuintjes in gebruik, 
maar die zijn inmiddels opgezegd 
en verwijderd. Er is straks ruimte 
voor zo’n 125 auto’s, die langdu-
rig, gratis en zonder parkeerschijf 
gestald kunnen worden.

Vanwege de verkeersveiligheid 
krijgt de Europaweg een extra op-
stelvak van en naar het nieuwe par-
keerterrein. Op het terrein kunnen 
dan ook de auto’s worden gestald 
door degenen die nu “illegaal-
legaal” gebruik maken van het par-
keerterrein bij het NS-station. De 

Minder parkeerproblemen bij station
PvdA-fractie heeft daar onlangs in 
de gemeenteraad aandacht voor ge-
vraagd. Het terrein is soms overvol, 
zodat op stoepen en groenstroken 
wordt geparkeerd. Omdat het ter-
rein van de NS is kan de gemeente 
weinig aan de overlast doen. Bij 
de aanleg van het terrein is met de 
NS de afspraak gemaakt dat ook 
niet-treinreizigers van het terrein 
gebruik kunnen maken, totdat dit 
problemen oplevert. In dat geval zal 
de NS met slagbomen gaan werken. 
Verwacht wordt dat door de aanleg 
van het nieuwe parkeerterrein aan 
de Europaweg de druk op het NS-
terrein wordt verminderd.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg gaat alle eigen voertui-
gen voorzien van een GPS-systeem. 
Niet, om de weg te zoeken of om de 
chef te laten zien waar zijn werkne-
mers zitten, maar om de belasting-
dienst ter wille te zijn. 

Door een nieuwe belastingmaatre-
gel moet de werkgever sinds vorig 
jaar bewijs leveren hoeveel kilome-
ters de dienstauto is gebruikt voor 
het werk en hoeveel voor privéza-
ken. Een bureaucratische maatregel 
die de gemeente veel werk, tijd en 
energie kost. Een simpel verbod 
om de auto niet privé te gebruiken 
is volgens de belastingdienst niet 
voldoende, omdat zij ervan uitgaat 
dat de auto van de zaak toch wel 
privé wordt gebruikt. Alleen als 

Belastingdienst jaagt gemeente op kosten
de werknemer minder dan 500 
kilometer per jaar privé rijdt hoeft 
geen extra belasting te worden be-
taald. Met een GPS-systeem kan de 
belastingdienst een uitdraai krijgen 
van het aantal gereden kilometers. 

Waarna die dienst dan zelf maar 
moet uitzoeken welke ritten voor de 
zaak waren en welke ritten privé. In 
totaal zullen zo’n 60 voertuigen van 
een GPS-systeem worden voorzien.

HARDENBERG - Burgemeester Meulman van Hardenberg, belast met 
de openbare orde, kan gerust zijn: op Hemelvaartsdag speelt hoofdklasser 
HHC geen thuiswedstrijd. De burgemeester had via HHC de KNVB laten 
weten, dat 17 mei geen geschikte dag is voor een thuiswedstrijd om het 
zaterdagkampioenschap, aangezien de politie de handen vol heeft aan de 
toestroom van toeristen, het WK dammen en de tijdrit van Olympia’s Tour. 
Uit de loting die vorige week donderdag is gehouden blijkt, dat HHC op 
Hemelvaartsdag op bezoek moet bij Rijnsburges Boys, de kampioen van de 
Hoofdklasse A. Twee dagen later, zaterdag 19 mei, ontvangen de Harden-
bergers IJsselmeervogels uit Spakenburg, de kampioen van de Hoofdklasse 
B. Maandag 28 mei en zaterdag 2 juni zijn de returns.

HHC begint met uitwedstrijd

redactie@sallander.nl
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Sinds anderhalve week heb ik een 
abonnement op een landelijke 
krant. Een proefabonnement, want 
langer dan drie weken hoef ik 
hem niet te lezen. Het dagblad is 
aangeschaft om alles, maar dan 
ook werkelijk alles rond het WK 
dammen in Hardenberg tot mij te 
kunnen nemen. Verder heb ik tijde-
lijk een extra snelle internetverbin-

ding aangeschaft, om maar niets te 
hoeven missen van de beelden die 
gemaakt zijn van de dampartijen 
in theater De Voorveghter. Al die 
berichten en al die beelden, zo is 
de bedoeling, maken mij trots op 
Hardenberg. Dat moet namelijk 
van het gemeentebestuur, als Har-
denberger moet je trots zijn op je 
gemeente en op je dorp. Om dat 
vervolgens overal te verkondigen 
waar je maar komt, zodat iedereen 
in Nederland weet hoe geweldig 
het is om in Hardenberg te wonen, 
te werken, te recreëren en wat je al-
lemaal nog maar meer kunt beden-
ken. Waardoor makkelijker zaken 
gedaan kunnen worden, meer be-
drijven naar Hardenberg komen en 
woningzoekenden in sneltreinvaart 
naar Noordoost-Overijssel afreizen 
voor een woning.

Als trotse Hardenberger bevind ik 
mij overigens in goed gezelschap. 
Burgemeester Meulman is name-
lijk ook een trotse burgervader, zo 
lees ik in een gemeentelijk pers-
bericht. Boven dat bericht, over 
de komst van Erik Hulzebosch en 
Sascha Visser naar de feesttent op 
het Stephanusplein tijdens Olym-
pia’s Tour op Hemelvaartsdag, 
stond de zin: “Hardenberg trots op 
zangtalenten Edwin Evers en Erik 
Hulzebosch.” En volgens de ma-
ker van het bericht had Meulman 
gezegd “dat we in de gemeente 
Hardenberg trots zijn op onze be-
roemde inwoner Erik Hulzebosch, 
maar ook op Edwin Evers, die 
eerder al die andere talentenjacht 
‘Just the two of us’ op Talpa heeft 
gewonnen.” Die burgemeester 
toch, die weet wel erg veel af van 

programma’s op SBS6 en Talpa 
(dat overigens al weer een poosje 
Tien heet). Maar goed, hij zegt dat 
we trots zijn en dan zijn we dat 
natuurlijk ook, je kunt die beste 
man niet voor schut zetten. En dus 
heb ik vrijdagavond ook 60 cent 
besteed aan een sms-stem op Erik.

Erg vervelend echter, dat ik nog 
geen letter in dat dagblad heb gele-
zen over het WK dammen. En ook 
via die snelle internetverbinding 
heb ik nog geen flitsende video-
beelden kunnen vinden. Ook mijn 
zoektocht via gratis bladen als De 
Pers, Spits en Metro, die ik minu-
tieus heb afgestruind op zoek naar 
een paar regels over het dammen, 
heeft niets opgeleverd. Misschien 
toch niet zo erg aansprekend, een 
WK dammen. Van het plan om bij 

alle zakenrelaties, familieleden, 
vrienden en bekenden eens flink 
op te scheppen over ‘Hardenberg, 
damstad aan de Vecht’ is dan ook 
niets overgebleven. Alleen op He-
melvaartsdag was er reden om trots 
te zijn. Op NOS-teletekst werd 
Hardenberg maar liefst drie keer 
genoemd. Eerst werd de klinkende 
overwinning van HHC op Rijns-
burgse Boys genoemd, vervolgens 
waren de uitslagen van de etappe 
en tijdrit in Olympia’s Tour te zien 
en daarna, toch nog, een berichtje 
over het WK dammen. Gelukkig, 
daar kun je tenminste mee voor de 
dag komen. De krant is inmiddels 
afgezegd en het internetabonne-
ment is de deur uit gedaan. Drie 
keer op één dag op teletekst, dat is 
voldoende om het gevoel van trots 
tot de rand te vullen.

HARDENBERG - De organisatoren van de Har-
denberger etappe van Olympia’s Tour konden in 
hun nopjes zijn: een stralende Hemelvaartsdag, 
aardig wat publiek op de been en een winnaar uit de 
eigen gemeente. De 19-jarige Coen Vermeltfoort uit 
Schuinesloot mocht van de andere renners uit zijn 
Raboploeg proberen de korte etappe Heerenveen-
Hardenberg af te maken. Hij deed dat met verve. 
Vermeltfoort: “Ik was al heel blij met de jongeren-
trui, maar winnen in je eigen gemeente, dat is toch 
niet te bevatten?”

Het gemeentebestuur was in de persoon van wethouder 
Douwe Prinsse zo tevreden over die prestatie, dat hij 
Vermeltfoort meteen maar kandideerde voor de titel 
Sportman van het Jaar. En de bedenkers van het tegel-
pad langs de Vecht (de ‘Walk of fame’ met namen van 
beroemde sporters) zullen ongetwijfeld ook hun geluk 
niet opkunnen, want er kan weer een nieuw exemplaar 
de grond in. Blijheid alom, en dus kon voorzitter Wim 
van Drunen van Olympia’s Tour niet achter blijven. 
Hij roemde de organisatoren, die voor een programma 
hadden gezorgd dat veel publiek naar het stadscentrum 

Hardenberger wint 
etappe Olympia’s Tour

had getrokken. “Twee jaar geleden waren er zo’n 20.000 
toeschouwers, vorig jaar was het natuurlijk wat minder 
omdat het geen vrije dag was, maar dit jaar gaan we 
weer aardig richting het aantal van 2005”, overdreef hij.
‘s Morgens waren er namelijk nog niet zoveel mensen 
bij de finish aan de Europaweg. Die kwamen ‘s middags, 
toen de tijdrit werd verreden (winnaar Lars Boom), de 
kindervlooienmarkt werd gehouden en enkele artiesten 
optraden in de feesttent op het Stephanusplein. Met 
als grote klapper het optreden van Erik Hulzebosch en 
Sascha Visser, de finalisten van de SBS6-wedstrijd ‘So 
you wannabe a popstar’. De muzikale hoofdrol was 
weggelegd voor de goed zingende Hulzebosch, maar 
de om zijn uiterlijk hartstochtelijk toegegilde Visser 
kreeg de meeste aandacht, hoewel hij muzikaal nogal 
wat steken liet vallen.

Ondanks dat het een succesvolle Hemelvaartsdag was 
voor sportief Hardenberg zal er komend jaar naar iets 
nieuws uitgekeken moeten worden. De organiserende 
wielervereniging HWV, de stichting Hardenberg Pro-
motie en sponsor Rabobank vinden dat het na drie jaar 
Olympia’s Tour welletjes is geweest.

Coen Vermeltfoort uit Schuinesloot won de Hardenberger etappe in Olympia’s Tour. © Roel Gritter

HARDENBERG – Het omlijstende 
programma van Olympia’s Tour 
in Hardenberg trok op Hemel-
vaartsdag nog meer mensen dan 
het wielrennen zelf. Met name 
het optreden van Sascha Visser en 
Erik Hulzebosch, finalisten van de 
SBS6-talentenjacht “So you wan-
nabe a popstar”, zorgde voor een 
enorme toeloop in het centrum van 
Hardenberg. Vele honderden gillen-
de tienermeiden bliezen de tent op 
het Stephanusplein vocaal bijna de 
lucht in, toen Visser en Hulzebosch 
het podium betraden. SBS6 maakte 
van het mini-optreden opnames die 
later die dag werden uitgezonden in 
Shownieuws. 
De finale, op vrijdagavond, leverde 
een overwinning op voor Erik Hul-
zebosch. Het kwaliteitsverschil 
tussen beiden was donderdag in 
Hardenberg al te horen.

Fans Sascha Visser en 
Erik Hulzebosch gillen 
zich de longen uit het lijf

Erik Hulzebosch (boven) en Sascha 
Visser zorgden voor wilde taferelen 
in Hardenberg.

HARDENBERG - Een 16-jarige 
jongen uit Hardenberg is vrijdag-
avond in de wijk Baalder door nog 
twee onbekenden knapen mishan-
deld. Het slachtoffer fietste over de 
Eibershof, toen hij twee jongens zag 
die met een spuitbus en een aanste-
ker enkele bosjes in brand wilden 
steken. Het slachtoffer zei hier iets 
van en wilde vervolgens een steegje 
in fietsen. Hier stonden de twee ver-
dachten ook weer. Bij het passeren 
hield één van hen de spuitbus en 

HARDENBERG - De parkeergara-
ge die momenteel wordt aangelegd 
onder het LOC aan de Parkweg in 
Hardenberg ziet er niet vriendelijk 
uit. Tenminste, dat vindt het col-

Vriendelijke parkeergarage kost een ton extra
lege van B&W.  Omdat hij niet pu-
blieksvriendelijk genoeg is, bestaat 
de kans dat straks weinig mensen 
gebruik gaan maken van de garage. 
Slecht voor het imago van de stad en 
slecht voor de portemonnee, menen 
B&W. Om hier wat aan te doen 
krijgen de wanden een kleurtje, de 
parkeervakken worden duidelijk 

aangegeven en de uitgangen worden 
beter zichtbaar gemaakt.

De kosten van de verfraaiing wor-
den geraamd op 100.000 euro, 
exclusief BTW. De leden van de 
gemeenteraad mogen 12 juni aange-
geven of het geld in hun ogen goed 
wordt besteed.

redactie@sallander.nl

Jongen met vuur mishandeld
een aansteker vlak voor het gezicht 
van de jongen, waardoor de knaap 
een steekvlam in zijn gezicht kreeg. 
Hoewel het slachtoffer nog net op 
tijd zijn hoofd kon wegtrekken om 
het ergste te voorkomen, liep hij 
toch brandplekken op in zijn hals 
en verbrandde hij een deel van zijn 
haar, wimpers en wenkbrauwen. Hij 
moest zich onder medische behan-
deling laten stellen. De politie is op 
zoek naar de twee daders.

OMMEN - Het verkeer op de N34 tussen Hardenberg en Zwolle moet er 
sinds vorige week donderdag rekening mee houden, dat er trekkers op de 
weg verschijnen. De gemeente Ommen heeft namelijk de Julianastraat en 
de Schurinkstraat in Ommen verboden voor landbouwverkeer, waardoor 
trekkers, combines en andere landbouwmachines tussen de Danteweg en 
de Slagenweg gebruik mogen maken van de N34. Protesten van onder meer 
vervoerders in de regio, ambulancediensten en de gemeente Hardenberg, 
om het veiligheidsprobleem niet te verleggen van het centrum van Ommen 
naar de N34, hebben het Ommer gemeentebestuur niet op andere gedachten 
kunnen brengen.

Trekkers op de N34 bij Ommen

HARDENBERG - De historische 
vereniging van Hardenberg maakt 
8 juni een busreis naar de geboor-
testreek van de Heemser dichteres 
Clara Feyoena van Raesfeldt. De 
excursie gaat eerst naar Winsum 
in Groningen, waar het gezelschap 
ontvangen wordt door Jacques Ter-
steeg van de plaatselijke historische 
vereniging. Hij zal vertellen over 
de relatie tussen Clara Feyoena en 

Excursie naar geboortestreek Clara Feyoena
Bellingeweer, waar de borg stond 
waar Clara Feyoena woonde. De 
tocht wordt vervolgd naar Marsum 
voor een lunch en aansluitend een 
rondleiding door het Poptaslot. Ver-
volgens bezoekt men Friens, waar 
Clara geboren werd.
Opgave voor de excursie is elke 
morgen mogelijk bij de receptie van 
de Historiekamer, Voorstraat 34 in 
Hardenberg.

© Roel Gritter



Woensdag 30 mei 2007

Eigenlijk lijkt hij wel wat op mi-
nister Rouvoet, de Hardenberger 
wethouder Jannes Janssen van 
de ChristenUnie. Niet zozeer wat 
uiterlijk betreft, hoewel hij ook 
brildrager is en nog steeds een 
jonge uitstraling heeft. Nee, meer 
in de manier van debatteren en 
het noemen van zaken die hijzelf 
belangrijk vindt. Dat laatste was 

bijvoorbeeld te merken toen hij 
vorige week certificaten uitreikte 
aan een handvol oudkomers. Dat 
zijn buitenlanders die niet allerlei 
inburge-ringsprogramma’s hoeven 
af te werken als ze een voldoende 
taaltoets hebben afgelegd. Eén 
van de geslaagden was een dame 
uit Burundi. Prima werk geleverd, 
geslaagd voor de toets maar niet 
in staat om meteen werk te zoeken 
omdat ze de zorg had voor twee 
jonge kinderen. “En dat gaat voor, 
die zijn het belangrijkste”, meende 
Janssen. “Een combinatie van werk 
en zorg zou mooi zijn, maar de kin-
deren komen op de eerste plaats.” 
Dat zou de minister voor Jeugd en 
Gezin, André Rouvoet, ook gezegd 
kunnen hebben.

Diezelfde minister staat er bekend 
om vurig te kunnen debatteren. Een 
beetje op een docerende toon zelfs. 
Geen wonder, want hij was ooit 
docent politicologie bij de Evange-
lische School voor Journalistiek in 
Amersfoort. Ook in dit opzicht lijkt 
Jannes Janssen wel wat op Rouvoet. 
Ook docent geweest en ook sterk in 
het met veel overtuiging uitdragen 
van zijn mening. Iets teveel zelfs, 
bleek vorige week donderdag tij-
dens de raadsvergadering. Hij had 
net een vraag van OPV-er Amsink 
beantwoord, maar wilde ook nog 
even enkele zaken uitleggen aan 
raadslid Jaap Perlot van de PvdA. 
“Anders zou er een verkeerd beeld 
kunnen ontstaan”, zei Janssen. Op 
de hem bekende (= wat opvliegen-

de) toon protesteerde Andy de Vos, 
partijgenoot van Perlot, tegen deze 
gang van zaken. Een wethouder 
hoort namelijk alleen iets te zeggen 
als hem wat gevraagd wordt, was 
de strekking van de opmerking. En 
dat is ook zo. Sinds het dualisme 
is ingevoerd mag een wethouder 
alleen vragen beantwoorden en op 
verzoek van de raad iets uitleggen 
of in debat gaan. Dat er dan een 
verkeerd beeld kan ontstaan is 
jammer, maar dan moeten de an-
dere raadsleden maar beter opletten. 
Een een-tweetje met de CU-fractie 
had ook gekund, hoewel wettelijk 
gezien partij en wethouder los van 
elkaar opereren. Maar de raadsleden 
van de ChristenUnie hadden het 
debat wat scherper kunnen volgen, 

om vervolgens in tweede of derde 
termijn die vragen te stellen, die 
Janssen de kans boden het scheve 
beeld dat Perlot schijnbaar had 
veroorzaakt recht te trekken.

Ik geef toe, het raadswerk is niet 
altijd even makkelijk. Vorige keer 
had iedereen binnen tien minuten 
weer de raadszaal verlaten, zodat de 
raadsleden dit keer waarschijnlijk 
niet helemaal op scherp stonden. 
Maar elke voetbaltrainer weet dat 
je net zo scherp speelt als je traint. 
Misschien moet de CU-fractie in 
het vervolg voor aanvang van een 
raadsvergadering maar even droog-
oefenen. Met Jannes Janssen in haar 
midden, dat scheelt toch een slok op 
een borrel.

Tien 
voor
HARDENBERG - Ze hebben tien 
maanden lang twee ochtenden per 
week taalles gevolgd, één ochtend 
per week huiswerk gemaakt, en tien 
weken lang een ochtend per week 
stage gelopen bij onder meer de bi-
bliotheek in Bergentheim en basis-
school De Kastanjehof in Harden-
berg. Een tiental allochtone mannen 
en vrouwen die al langere tijd in 
Nederland wonen (zogenoemde 
‘oudkomers’) kregen woensdag 23 
mei door wethouder Jannes Janssen 
een certificaat uitgereikt, dat van 
belang is voor hun naturalisatiepro-
cedure of voor de verplichting om in 
te burgeren. “En dat doe ik met trots 
en bewondering”, vertelde Janssen. 
“Taal is nodig om te kunnen inbur-
geren, het geeft je zelfvertrouwen 
en is goed voor sociale contacten. 
Je hebt meer kans op een baan of 
vrijwilligerswerk. Dat jullie bin-
nen korte tijd dit hebben bereikt is 
bijzonder.”

Toch wilde de PvdA bij monde 
van Jaap Perlot het plan het liefst 
in de ijskast zetten. “We twijfelen 
aan de uitvoering, en zelfs aan de 
noodzaak”, vertelde Perlot. Kees 
Slingerland (GroenLinks) had ook 
zo zijn bedenkingen. “Onderzoek 
eens of het verkeer niet via de Lage 
Gaardenstraat afgewikkeld kan 
worden. De flats aan die straat gaan 
misschien weg, zodat er ruimte voor 
een nieuwe weg is.” Verbazing-
wekkend, die opmerking, vonden 
Meulink en ook wethouder Jannes 
Janssen. Die mogelijkheid was al 
eerder onderzocht en afgewezen, 
omdat het verkeer dan te ver van het 
centrum wordt geleid en automobi-
listen gebruik gaan maken van de 
Burgemeester Schuitestraat om via 
de Bruchterweg naar het centrum 
te rijden. “En daar staan wel een 
paar grote scholen, met veel fiets-
verkeer. Te gevaarlijk en dus niet 
wenselijk”, meende Janssen. De 
VVD (Petra Baarslag) bracht nog 
een ander argument tegen de nieuwe 

Taal

Raad steunt B&W in keuze nieuwe centrumweg
HARDENBERG - Waarom waren ‘slechts’ 17 raadsleden voor het voorstel van B&W om een nieuwe 
weg aan te leggen van de Gramsbergerweg naar de Parkweg, en ‘maar liefst’ 14 tegen? Dat vroeg CDA-
fractievoorzitter Henk Meulink zich donderdag na afloop van de raadsvergadering af. Enkele jaren geleden 
had de raad unaniem gekozen voor een nieuwe weg, zonder het exacte tracé vast te stellen. Die keuze was 
gebaseerd op verkeerscijfers, die duidelijk maakten dat de huidige weg naar het centrum (de Stationsstraat) 
de groei van het verkeer niet zou kunnen verwerken. Sindsdien zijn de cijfers alleen maar ongunstiger 
geworden, zodat de noodzaak voor een nieuwe weg nog groter is geworden.

weg naar voren. Door het voorstel 
van B&W aan te nemen zou een 
stukje historie verdwijnen (de 
woning Gramsbergerweg 8 wordt 
afgebroken), terwijl Hardenberg 
al zo weinig historische gebouwen 
bezit. CU-raadslid Mulder vond 
de discussie een vreemde kant op-
gaan. “Het is toch merkwaardig dat 
opnieuw naar andere opties moet 
worden gekeken, terwijl we weten 
dat er geen betere oplossingen zijn. 
En niets doen kan ook niet, want de 
Stationsstraat kan het verkeer niet 
aan en bovendien sluit je het nieuwe 
LOC van het centrum af.”

Henk Meulink (CDA) begreep de 
tegenstand van de PvdA, Groen-
Links, OpKoers.nu, VVD en OPV 
niet. In 2002 was al gekozen voor 
een doorbraak van de Gramsber-
gerweg naar de Parkweg. “Omdat 
er geen nieuwe ontwikkelingen zijn 
is het vreemd die keus nu weer ter 
discussie te stellen.”Perlot: “Maar 
we weten ook nog niet wat het 

kost. Door nu ‘ja’ te zeggen geef je 
de wethouder een blanco cheque.” 
“Nonsens”, vond Meulink, “want 
we weten hoeveel we voor de hui-
zen moeten betalen, we weten wat 
de aankoop van de grond ongeveer 
zal kosten en ook van de aanleg 
van een stuk weg kun je berekenen 
hoeveel geld je hiervoor moet re-
serveren. Natuurlijk, in alles wat je 
doet zit een risico, maar dit risico is 
wel erg klein.”

Een raadsmeerderheid was het met 
hem eens, zodat over een jaar of 
twee de woningen Gramsbergerweg 
8 en 12 zijn verdwenen, de woning 
van Breukelman op de hoek Sta-
tionsstraat/Gramsbergerweg een 
stuk tuin mist, modezaak Veurink 
nieuwe parkeerplaatsen krijgt en 
de bewoners van de Bisschopshof 
(achter het LOC) vanaf hun balkon 
kunnen kijken naar de automobi-
listen en fietsers die van de Grams-
bergerweg naar de Parkweg rijden. 
Of omgekeerd.

HARDENBERG - De opening 
van de brede school De Matrix 
in Hardenberg-Marslanden door 
staatssecretaris Sharon Dijksma 
is donderdag niet doorgaan. Om-
dat de politica andere dringende 
zaken moest afwerken werd de 
opening verricht door wethouder 
Joost Liese. Hij mocht daarna ook 
het eerste interactieve speeltoestel 
van Nederland in gebruik nemen, 
ontwikkeld door studenten van de 
Hogeschool Windesheim in Zwolle. 
Het interactieve speeltoestel bestaat 
uit een kleine klimvoorziening met 

HARDENBERG - Burgemeester 
Meulman heeft vorige week don-
derdag tijdens de raadsvergadering 
persoonlijk het boetekleed aange-
trokken. CU-raadslid Mulder had 
volgens hem volkomen gelijk met 
zijn opmerking dat de feesttent op 
het Stephanusplein veel te lang 
was blijven staan. Meer dan een 
week kon geen gebruik worden 
gemaakt van de parkeerplaatsen op 
het plein, terwijl Hardenberg door 
alle bouwwerkzaamheden toch al 
een parkeerprobleem kent, meende 
Mulder. Klopt, vertelde Meulman. 
“En de fout ligt bij de gemeente. 
Wij hebben verzuimd in het contract 

Tent te lang op Stephanusplein

Interactief speeltoestel bij De Matrix
daarin gebouwd een computer-
scherm dat via een aanraakscherm 
kan worden bediend. Kinderen 
kunnen op die computer spelletjes 
opzoeken, die ze direct buiten kun-
nen spelen. Bij elk gekozen spelletje 
is een korte videofilm te zien over 
hoe het spelletje in z’n werk gaat. 
Ook wordt het in tekst uitgelegd en 
worden de spelregels weergegeven. 
Op dit moment zitten 52 spelletjes 
in de computer. Studenten van 
Windesheim doen de komende vijf 
weken onderzoek, hoe het toestel 
wordt gebruikt.

met de tentenbouwer een regel op te 
nemen, wanneer de tent weer afge-
broken zou moeten zijn. Tot nu toe 
is dat altijd goed gegaan, je werkt 
op basis van vertrouwen. Maar dit 
bedrijf kon die luxe blijkbaar niet 
aan.” In het vervolg zal de gemeente 
die voorwaarde wel in de overeen-
komsten opnemen, met eventueel 
daarbij een dwangsom genoemd. 
“Of we leggen een zwarte lijst aan 
van bedrijven die geen feesttenten 
meer mogen plaatsen”, meende 
Meulman.

redactie@sallander.nl

Helemaal zo vloeiend als hun moedertaal Irakees of Kurundi spreken de ‘oudkomers’ nog niet, maar nadat ze zich tien maanden suf geleerd hebben 
kunnen ze goed Nederlands verstaan en het ook best aardig spreken. © Roel Gritter
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Mijn pogingen om mijn grote idool, 
AZ-trainer Louis van Gaal, in alles 
te volgen zijn helaas niet helemaal 
succesvol. Ik kan mij namelijk 
vergissen, heb ik gemerkt. Nederig 

HARDENBERG - Alexander 
Schwarzman heeft in Harden-
berg de wereldtitel dammen in 
de wacht gesleept. In de laatste 
speelronde kwam de Rus remise 
overeen met de Wit-Rus Ihar Mi-
chaltsjenka en eindigde daarmee 
op 25 punten.

Schwarzman, die ook in 1998 
wereldkampioen was, behaalde 
evenveel punten als de Duitser 
Mark Podolski, die zaterdag ook 
remise speelde. Maar dankzij meer 
overwinningen dan Podolski mag 
de Rus zich wereldkampioen noe-
men. Aftredend wereldkampioen 
Alexander Georgiev werd met 24 
punten derde, tienvoudig kampioen 
Aleksei Tsjizjov vierde. Beste Ne-
derlander was Auke Scholma, die 
op de  vijfde plaats einigde.
Voor de slotdag had de organisatie 
een bijzonder evenement geregeld. 
Buiten theater De Voorveghter, 
waar het damtoernooi werd ge-
houden, kwam het publiek in grote 
getale af op de muzikale deelnemers 
aan het Festival Mundial. Binnen 
werd de kampioen gehuldigd, de 
‘dam-Oscars’ voor de mooiste par-
tijen werden uitgedeeld en er kon 
genoten worden van een optreden 
van de groep Drum Se. De orga-
nisatie had trouwens drie weken 
lang voor een aardig omlijstend 
programma gezorgd, met als één 
van de hoogtepunten de ‘show’ 
van Andreas Kuyken. Kuyken is 
een grootmeester van Nederlandse 
afkomst, die al tientallen jaren in 
Zwitserland (Basel) woont. Hij gaf 
commentaar, leverde kritiek, betrok 
de kijkers in de foyer bij het spel en 
hing af en toe de clown uit. Dam-
cabaret, zou een aardige omschrij-
ving kunnen zijn van zijn bijdrage.

moet ik erkennen dat er toch kran-
ten zijn geweest, die over het WK 
dammen in Hardenberg hebben ge-
schreven. Vorige week stond er een 
stukje in het Nederlands Dagblad, 
en ook de Volkskrant heeft enkele 
regels aan het WK gewijd. Of de 
Telegraaf aan dat rijtje kan worden 
toegevoegd weet ik niet, want al 
jaren geleden is mij op straffe van 
excommunicatie verboden dat blad 
aan te raken.

Maar goed, Hardenberg is weer 
eens genoemd. En net als twee we-
ken geleden ook op NOS-teletekst. 
Helaas dit keer niet in positieve zin. 

De overwinning van voetbalvereni-
ging HHC in Rijnsburg is jammer 
genoeg een uitschieter gebleken, 
zodat op Tweede Pinksterdag met 
grote letters was te lezen: Rijns-
burg verslaat Hardenberg. Als ik de 
denktrant van Louis van Gaal volg 
weet ik ook wel hoe dat komt. Het 
ligt natuurlijk niet aan de spelers, 
en al helemaal niet aan de trainer, 
maar aan mensen buiten het team. 
Volgens de verslaggever van Radio 
Oost mistte de ploeg de twaalfde 
man. En daarmee werd niet de 
scheidsrechter bedoeld, maar het 
publiek. Wat zijn die boeren stil 
(4x), was het hoofdnummer van de 

kleine Rijnsburgse aanhang. Dat 
waren meteen de meest intelligente 
regels die ze kenden, want de rest 
bestond uit het met veel succes na-
apen van een kolonie Bokito’s. Ze 
waren echter wel te horen, en dat 
kon je van de veel grotere aanhang 
van HHC niet zeggen. Het muziek-
onderwijs op de basisschool zit 
blijkbaar in een dip, want vroeger 
leerde je nog wel eens liedjes als 
Hup, Holland, Hup (makkelijk te 
vervangen door Hup HHC) of het 
ook immer meeslepende Piet Hein, 
zijn naam is klein, zijn daden benne 
groot. Zonder veel problemen valt 
daar een lokale versie van te ma-

ken, dunkt me. Nu het voetballoze 
seizoen is aangebroken lijkt het mij 
verstandig, dat bijvoorbeeld het 
bestuur van HHC of de fanclub een 
zangbundeltje uitgeeft, waarmee 
de Hardenberger supporters in de 
zomervakantie kunnen oefenen. 
Zodat we tevreden en met trots op 
de stranden van Alanya en Tor-
remolinos onze dorpsgenoten uit 
volle borst Hup, HHC, Hup kunnen 
horen zingen. Met als gevolg dat er 
komend seizoen wèl een twaalfde 
man langs de lijn staat en HHC het 
succes van het afgelopen jaar weet 
te prolongeren. Kleine moeite, groot 
plezier.

WK dammen 2007 sluit in stijl af

© Roel GritterGrootmeester Andreas Kuyken zorgde regelmatig voor ‘dam-cabaret’ tijdens het WK dammen in theater De Voorveghter.

 

Aanleiding voor de vraag aan Prins-
se of er ‘varkensflats’ in Hardenberg 
kunnen komen zijn de plannen 
van het Brabantse bedrijf Family 
Farmers, om in de gemeenten Hel-
lendoorn en Twenterand stallen 
voor 19.000 biggen te bouwen. De 
Brabanders willen schuren plaatsen 
van 90 meter breed, 145 meter lang 
en 10 meter hoog, waar de varkens 
in twee verdiepingen gehuisvest 
worden. Prinsse: “Maar als ze hier 

willen komen kunnen ze beter bij 
de gemeente aankloppen dan zelf 
op zoek gaan naar een locatie. Er 
zijn namelijk veel meer plekken 
waar niet dan waar wel gebouwd 
mag worden.” 
In de Visienota Buitengebied zijn 
het Westerhuizingerveld bij Balk-
brug, het gebied tussen de N377 en 
de N34 en de gebieden Slagharen-
Oost/De Krim en Bergentheim-zuid 
aangewezen als landbouwontwik-
kelingsgebied. Dat zijn de enige 
plekken in de gemeente Hardenberg 
waar nieuwe bedrijven mogen ko-
men, die gericht zijn op intensieve 
landbouw of veeteelt. Overigens 
hebben zich volgens Prinsse nog 
geen Brabanders bij de gemeente 
Hardenberg gemeld met plannen 
voor een varkensflat.

HARDENBERG - Als een Brabantse varkensboer met plannen voor 
een mega-varkensbedrijf aan de poort van Hardenberg klopt, wordt 
hem niet op voorhand de deur gewezen. “Er zijn volgens mij wel 
plekken in de gemeente Hardenberg waar zo’n bedrijf kan komen. 
Als agrarische gemeente kun je niet alle moeilijkheden naar de buren 
afschuiven, mensen willen tenslotte wel eten”, meent de Hardenberger 
wethouder Douwe Prinsse.

Hardenberg niet op voorhand 
tegen komst varkensflats

HARDENBERG - HHC-trainer Mi-
chel Jansen is genomineerd voor de 
Rinus Michels Award. Op zaterdag 
9 juni zal in het Willem II-stadion in 
Tilburg de prijs worden uitgereikt. 
De twee medegeno- mineerden zijn 
Jack van den Berg (Barendrecht) en 
Tom Heijkoop (WSC Waalwijk). 
Van den Berg won de Rinus Mi-
chels Award vorig jaar. Bij de profs 
behoren Henk ten Cate (Ajax) en 
Louis van Gaal (AZ) tot de geno-
mineerden.

HARDENBERG - Tegenover het vertrek van drie spelers van HHC uit 
Hardenberg staat de komst van drie nieuwelingen. Erik Drenthen gaat naar 
zijn oude club Kloosterhaar, keeper Marco Hollak keert terug bij OZC 
Ommen en Bart Wind gaat naar buurman Gramsbergen. De nieuwelingen 
zijn Arjan Kok van SVZW uit Wierden, de 29-jarige middenvelder Yasin 
Bayar van HSC’21 uit Haaksbergen en Patrick Jurgens, jeugdspeler van FC 
Twente. Kok was keeper bij SVZW, waar hij drie seizoen speelde (inclusief 
het jaartje hoofdklasse), en daarvoor bij Den Ham.

Drie nieuwelingen voor hoofdklasser HHC

Michel Jansen 
genomineerd voor 
Rinus Michels Award

redactie@sallander.nl

Het verminderen van de snelheid 
om minder verkeerslawaai te produ-
ceren was een idee van A. de Lange, 
inwoner van de wijk Hardenberg-
Marslanden. Hij had vorig jaar bij 
de gemeente aan de bel getrokken 
over geluidshinder. De gemeente 
liet de klacht onderzoeken en is 

“Van N34 karrenspoor 
maken is niet realistisch”

tot de conclusie gekomen dat de 
man gelijk heeft. Niet veel, vinden 
B&W, want de overschrijding van 
de norm is maar gering. Zo gering 
zelfs, dat minder lawaai juridisch 
niet valt af te dwingen, vertelde 
wethouder Jannes Janssen. Dat is 
volgens de meeste inwoners van de 
wijk ook niet nodig, dacht Janssen, 
want zij kunnen leven met enkele 
minder ingrijpende oplossingen. 

Dat was hem gebleken tijdens een 
informatieavond in de wijk. Geen 
50 km weg, geen hoge geluidscher-
men, geen waterpartijen leegpom-
pen maar stil asfalt, een groene golf, 
struiken planten en vooral controle-
ren op snelheid, had de wethouder 
als boodschap meegekregen.

HARDENBERG - Een groen 
golf zit er wel in, en ook stil-
ler asfalt zal wel lukken. Zelfs 
wat struiken zullen op verzoek 
van bewoners worden geplant, 
hoewel dat volgens deskundigen 
niet echt helpt. Maar van de N34 
van de Haardijk tot de Keller-
laan een 50 km weg maken, dat 
is een brug te ver.

HARDENBERG - Zorgcentrum 
Oostloorn is sinds 30 mei een 
tuinhuis rijker. Onder het toeziend 
oog van de bewoners ontving 
locatiemanager Jan Hamhuis de 
sleutel uit handen van Lia Kuiper, 
voorzitter van de Stichting Vrien-

Oostloorn is tuinhuis rijker den van de Saxenburgh Groep. Het 
houten tuinhuis met veranda (ruim 
3 x 4 meter) staat in de tuin van 
het zorgcentrum en is voorzien van 
elektriciteit. Zowel de bewoners 
van het zorgcentrum als bewoners 
van de aanleunwoningen aan de 
Jonkerlaan kunnen gebruik maken 
van de nieuwe aanwinst.
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De voorlichters van de gemeente 
Hardenberg moeten haast maken. 
Ze willen namelijk via de lokale 
omroep een soort gemeentelijk 
journaal maken, met beelden van 
projecten waar de gemeente mee 
bezig is. Mee scoort, beter gezegd. 
Maar het zit er dik in dat dat bin-
nenkort niet meer kan, omdat er 
dan geen lokale omroep meer is. 

De nieuwe hoofdredacteur, nog 
geen drie maanden in dienst, is 
alweer vertrokken. Ook de vorige 
twee waren binnen de kortste keren 
verdwenen. Tussendoor hebben 
allerlei programmamakers hun 
biezen gepakt en nu schijnt ook 
de afdeling ‘Bewegende beelden’ 
de stekker eruit te trekken. Of de 
medewerkers doen het zelf, of de 
gemeenteraad doet het, want die 
zal toch wel zo slim zijn de om-
roeplicentie te reserveren voor de 
nieuwe stichting Frizz van Hans 
Baksteen. Geen bewegende beelden 
meer, en dus ook geen gemeentelijk 
journaal. Waarschijnlijk hebben de 
voorlichters zoiets voorvoeld, want 
ze zijn al enige tijd bezig met het 
zoeken van nieuwe vriendjes. Bij 
RTV Oost, zo lijkt het. Die hoeven 

hun gezicht niet in Hardenberg 
te vertonen maar ontvangen alle 
aardige nieuwtjes. Bijvoorbeeld 
vorige week, over de plannen voor 
een nieuwe parkeergarage onder het 
gemeentehuis. Er is in het verleden 
een mondelinge afspraak gemaakt, 
dat degenen die de moeite nemen 
naar het gemeentelijk perscontact 
te komen tijd krijgen het nieuws 
te verwerken. Wie niet komt is een 
dag later aan de beurt. Omdat de 
gemeente (het zijn natuurlijk de 
voorlichters, maar je spreekt alle 
gemeenteambtenaren en bestuur-
ders erop aan), omdat de gemeente 
dus zo gek is op publiciteit, wordt 
die afspraak met enige regelmaat 
met voeten getreden.

Die ‘mediageilheid’ (helaas, het is 

niet anders te noemen) heeft zich 
ook meester gemaakt van enkele 
politieke partijen. Regelmatig wordt 
de pers bestookt met verslagen hoe 
goed partij A of partij B het in de 
raad heeft gedaan. En als de pers 
dat met een korreltje zout neemt 
(ze zit namelijk zelf bij de vergade-
ringen), sturen ze zelf wel stukken 
naar kabelkranten en huis-aan-huis 
bladen (pardon, naar één huis-aan-
huis blad), want daar wordt alles 
kritiekloos geplaatst.

Kijk eens hoe goed ik ben, is zo’n 
beetje de strekking van het verhaal. 
Met name de ChristenUnie is de 
laatste tijd flink bezig. Op de eigen 
website staan verslagen van wat 
de raadsfractie heeft gezegd, maar 
diezelfde stukjes worden ook rond 

gestuurd. Echter: niet alles. Een 
artikeltje waarin de PvdA ‘lichtjes 
zwart’ werd gemaakt, over de onbe-
grijpelijke move van die partij dat 
ze toch geen ringweg in het centrum 
van Hardenberg wil hebben, wordt 
wel op de site gezet maar niet naar 
de krant gestuurd. Waarschijnlijk 
bang dat er een reactie op kan ko-
men. En dan krijg je een discussie 
buiten de raad, wat nou ook weer 
niet de bedoeling is. En het gekke is: 
er staan niet eens verkiezingen voor 
de deur. Zouden ze dat wel weten? 
Of is de behoefte aan een aai over de 
bol zo sterk, dat daarvoor alle nor-
men en waarden aan de kant worden 
gezet? Mens, ga koken!, zei Pim 
Fortuyn ooit tegen een journaliste. 
Raadslid, ga aan het werk, zou een 
aardige variant kunnen zijn.

RHEEZE - Jongeren uit Rheeze, 
Diffelen en Brucht hebben er een 
aardig speelobject bij gekregen. 
En voor de oudere jeugd is er een 
nieuwe hangplek ontstaan waar ‘s 
avonds rustig een jointje gerookt 
kan worden. Volgens wethouder 
Jannes Janssen ‘een nieuw pa-
reltje aan de Vecht’. Maar dat 
was omdat hij het donderdag in 
gebruik genomen pontje over de 
Vecht zag als brug tussen Rheeze 
en Brucht, het eigenlijke doel 
waarvoor het zelfbedieningspont-
je was aangelegd. De andere ge-
bruiksdoelen zaten namelijk niet 
in het plan voor een toeristische 
fiets- en voetgangersverbinding 
tussen de noord- en zuidzijde van 
de Vecht.

Het pontje over de Vecht, genaamd 
Marskampveer, is gerealiseerd 
door de gemeente Hardenberg, 
voornamelijk onder impulsen van 
de toenmalige wethouder Arie 
Pouwels. Van en naar het pontje is 
een fietspad aangelegd. Bij Rheeze/
Diffelen wordt het fietspad vanaf 
de Marsweg 300 meter zuidwaarts 
langs de Vecht geleid, waarna de 

Bij warm 
weer is 
pontje 
nieuwe 
duikplank

fietsers met het pontje de Vecht kunnen oversteken. De aanlegsteiger aan 
de Bruchter zijde van de Vecht ligt direct ten zuiden van het natuurgebied 
De Lange Kampen. Het fietspad loopt hier langs dit natuurgebied richting 
de Hardenbergerweg. De totale kosten van het project bedragen 200.000 
euro, waarvan de helft wordt betaald door de provincie. Het pontje zal 

jaarlijks van april ot september in gebruik zijn.
De veerverbinding is de eerste in een serie, vertelde wethouder Janssen. Er 
zijn plannen gemaakt voor nog zes pontjes. De volgende wordt waarschijn-
lijk een pontje bij de Loozensche Linie tussen Hardenberg en Gramsbergen, 
waar een oude Vechtarm uitgegraven wordt.

Er is ondertussen een nieuw par-
keerplan bedacht. Volgens dat plan 
moeten er 400 parkeerplaatsen 
worden aangelegd onder het nieuwe 
gemeentehuis. Daarnaast komen 
nog eens 70 plaatsen op de plek 
waar OBS De Kern was gevestigd, 
met de mogelijkheid op die plek een 
tweede verdieping aan te leggen, 
als er in de toekomst behoefte is 
aan meer parkeerplaatsen. De extra 
kosten bedragen bijna 3 miljoen 
euro. Voor het oorspronkelijke par-
keerplan was al meer dan 7 miljoen 
euro uitgetrokken.
Hoe het extra bedrag op tafel moet 

Parkeerbult wordt te duur

komen is nog niet bekend. B&W 
van Hardenberg hebben wel en-
kele ideeën aangedragen. Zo zou 
de OZB verhoogd kunnen worden, 
maar een dergelijk voorstel zorgt 
meestal voor allergische reacties 
bij de raadsleden. Een ander idee 
is alvast geld gaan gebruiken, dat 
eigenlijk door de volgende raad 
geïnvesteerd zou worden. Verhogen 
van de parkeertarieven behoort 
niet tot de mogelijkheden, zeggen 
B&W. De gemeenteraad zal 3 juli 
een besluit over het voorstel nemen.

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - De groene bult bij het nieuw te bouwen gemeentehuis 
in Hardenberg wordt te duur. Het was de bedoeling dat het ‘groene 
gevaarte’ van tien meter hoog een parkeergarage zou bevatten, zodat 
het parkachtige landschap rond het nieuwe gemeentehuis niet teveel 
ontsierd zou worden door blik, maar dat er aan de andere kant toch 
veel parkeerplaatsen zouden komen voor bezoekers van het stadscen-
trum. “Het wordt een dure grap, en bovendien hebben we van diverse 
kanten te horen gekregen dat de bult toch wel erg hoog wordt”, zegt 
een gemeentelijke woordvoerder.

Het pontje in de Vecht was nog geen dag officieel in gebruik, of het was al in beslag genomen door jongeren die er een speelobject in zagen.
© Roel Gritter

HARDENBERG - Er wordt onder-
zocht of er twee of drie topklassen 
moeten komen in het amateurvoet-
bal met ingang van het seizoen 
2009-2010. Dat is zaterdag besloten 
tijdens de algemene vergadering 
amateurvoetbal van de KNVB. 
Deze ‘eliteklasse’ moet de door-
stroming tussen het prof- en ama-
teurvoetbal bevorderen. Vreemd 
genoeg zijn maar liefst 45 van de 84 
zaterdag- en zondaghoofdklassers 
tegen de invoering. Toch heeft de 
KNVB - grote voorstander van het 
plan - een onderzoek doorgedrukt. 
De meeste tegenstanders van het 
plan zijn zaterdagclubs, bijna 70 
procent. Volgens een verslag van de 
bijeenkomst is HHC uit Hardenberg 
één van de weinige voorstanders, 
maar HHC-voorzitter Bert Nijboer 
ontkent dit. “Er wordt gewerkt aan 
een rectificatie. HHC is absoluut 
tegen een topklasse en heeft zelfs 
geweigerd aan het onderzoek mee te 
doen. Waar dit nieuwsfeit vandaan 

Gratis spaarlamp voor huurders
HARDENBERG - Huurders van 
Beter Wonen hebben begin deze 
week een medewerker van de wo-
ningcorporatie aan de deur gehad, 
die hen een spaarlamp cadeau heeft 
gedaan. “Wij zijn een maatschap-
pelijk betrokken onderneming”, 
zegt Beter Wonen van zichzelf, “die 
haar huurders wil stimuleren om 
energiezuinig te leven. Het weg-
geven van een spaarlamp draagt 
hieraan bij. Spaarlampen verbrui-
ken vijf keer minder energie dan 
gewone gloeilampen en ze gaan tien 
keer langer mee. Ze zijn daardoor 

HHC tegen topklasse
komt is mij op dit moment ondui-
delijk”, zo reageerde Nijboer. De 
komende maanden wordt in overleg 
met alle betrokkenen bekeken, hoe 
het onderzoek uitgevoerd zal wor-
den. Volgend voorjaar wordt een 
definitief besluit genomen.

HARDENBERG - HHC-trainer Mi-
chel Jansen heeft zaterdag de Rinus 
Michels Award gewonnen voor de 
beste voetbaltrainer bij de amateurs. 
Zijn collega’s verkozen hem boven 
Jack van den Berg (trainer van Ba-
rendrecht) en Tom Heijkoop (WSC 
Waalwijk). 

Jansen beste trainer

milieuvriendelijker en kostenbe-
sparend.” De spaarlamp die de 
huurders ontvingen is een nieuw 
model. Het gaat namelijk om een 
spaarlamp die men kan dimmen. 
Door eenvoudig de aan- en uitknop 
te bedienen kan de lamp in vier 
verschillende lichtstanden worden 
gezet. Wie niet thuis was krijgt 
een afhaalbewijs waarmee de lamp 
vóór 7 juli opgehaald kan worden 
bij Beter Wonen. Mensen met een 
huurachterstand en huurders die 
overlast hebben veroorzaakt krijgen 
geen lamp.
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SLAGHAREN - De gemeente Hardenberg moet het bestem-
mingsplan Moeshoek in Slagharen opnieuw in procedure bren-
gen. Gedeputeerde Staten hebben namelijk hun goedkeuring aan 
het plan onthouden, waardoor er voorlopig geen woningen en 
bedrijven gebouwd kunnen worden. Dat is overigens op formele 
gronden gebeurd, de provincie staat wel achter de inhoud van de 
plannen. Dat GS formeel niet kunnen meewerken komt, doordat 
de gemeente niet heeft kunnen aantonen, dat alle benodigde 
onderzoeken ter inzage hebben gelegen. Door het besluit van 
GS ligt het bouwrijp maken van het werkgebied voorlopig stil. 
Wanneer alles volgens de planning verloopt, start de gemeente 
Hardenberg in augustus een nieuwe procedure voor de bestem-
mingsplannen. Vanaf dan kunnen ook weer bouwvergunningen 
worden aangevraagd.

Bestemmingsplan Moeshoek 
moet op herhaling

HARDENBERG - Kijk eerst eens waar je in de dorpen rond Har-
denberg nog plekken hebt voor woningen, voordat je begint met 
de wijk Marslanden-2. Die boodschap van de provincie Overijssel 
wordt nu uitgewerkt door de gemeente Hardenberg.

Er zijn nog genoeg plekken in de kernen of aan de rand ervan, 
waar woningen gebouwd kunnen worden, meent de gemeente. 
Alleen kan er volgens de huidige bestemmingsplannen niets 
ontwikkeld worden, zodat aanpassingen nodig zijn. “En er is 
natuurlijk nog een financieel probleem”, zegt een gemeentelijke 
woordvoerder. “Want als wij bepaalde plekken aanwijzen wordt 
die grond opeens veel meer geld waard. Leuk voor de eigenaar, 
maar vervelend voor anderen die een dure kavel hebben moeten 
kopen die er bij wijze van spreken net naast ligt. We moeten dus 
nog wel uitzoeken hoe uiteindelijk de winst wordt verdeeld.”

Bouwen op lege plekken

Kruistocht in spijkerbroek
Ridders en jonkvrouwen, christendom en islam, luit en schalmei: allerlei 
middeleeuwse aspecten kwamen aan bod tijdens het project Kruistocht 

in Spijkerbroek op het Vechtdal College in 
Hardenberg. Vier dagen was vakoverstijgend 
gewerkt aan een project rond het beroemde 
boek van Thea Beckman. De muziekgroep 
Datura zorgde voor middeleeuwse klanken.

© Roel Gritter

HARDENBERG - De stichting His-
torische Projecten in Hardenberg 
gaat een boek uitbrengen, waarin 
de ruim 180 rijks- en gemeentelijke 
monumenten die Hardenberg telt 
worden beschreven. In het boek 
zullen beschrijvingen staan van 
windkorenmolen De Star in Balk-
brug, boerderij Heerjansland in 

Rijks- en gemeentelijke monumenten in beeld

SLAGHAREN - In Slagharen is zaterdag met enig feestelijk vertoon de 
rondweg om het dorp geopend. De weg, die gelegen is aan de westkant van 
het dorp, vormt de verbinding tussen de Coevorderweg en de Herenstraat. 
De rondweg zorgt ervoor dat verkeer van Hardenberg naar Hoogeveen niet 
meer door het centrum van Slagharen hoeft te rijden.

Kloosterhaar, het oude schooltje in 
Holthone en de Witte- of Lamber-
tuskerk in Heemse, om maar een 
paar voorbeelden te noemen. Het 
project wordt ondersteund door 
de historische verenigingen in de 
gemeente Hardenberg. Het is de 
bedoeling dat het boek in september 
2008 in de winkel ligt.

Rondweg Slagharen in gebruik genomen

HARDENBERG - Het CDA in 
Hardenberg heeft alle fracties in de 
gemeenteraad gevraagd, de handen 
ineen te slaan bij het bedenken 
van milieuplannen. Of nog beter: 
concreet aan de slag te gaan. Door 
samen te werken voorkomt men dat 
stokpaardjes worden bereden of dat 
alleen gekeken wordt naar plannen 
waarmee een partij kan scoren, 
meent het CDA. “Laat elke partij 
eens met ideeën komen hoe we het 
gebruik van alternatieve energie in 
de gemeente Hardenberg kunnen 
stimuleren. Al deze ideeën zetten 
we op een lijst, waarna we deskun-
digen vragen commentaar te geven 

CDA wil samenwerking om milieu te verbeteren
en de kosten te berekenen. Uit 
de lijst kan vervolgens een keuze 
worden gemaakt waarna B&W aan 
het werk worden gezet om het plan 
uit te voeren”, zo schrijft het CDA. 
De raadsfracties is gevraagd of ze 
willen meewerken en of ze dit vóór 
1 september kunnen realiseren.

BERGENTHEIM - Ter voorberei-
ding op het nieuwe voetbalseizoen 
spelen FC Twente en FC Emmen 
dinsdag 24 juli tegen elkaar op 
sportpark Moscou in Bergentheim. 
De wedstrijd  begint om 19.00 uur.

Profs naar Bergentheim

Dat ging overigens niet zonder slag 
of stoot. Klaas Mulder (CU) vond 
de half verdiepte garage met veel 
verlichting ruim voldoende. “We 
kiezen voor sober en doelmatig, 
vandaar dat we geen extra ton wil-
len uitgeven voor het verfraaien van 
de parkeergarage.” Die opstelling 
begreep Jaap Perlot (PvdA) niet. 
“We hebben altijd gezegd dat we 
publieksvriendelijke garages wil-
len. Nou doen B&W dat en nou is 
het weer niet goed. Wat is hier nou 
op tegen?” Henk Meulink (CDA) 
had eveneens weinig begrip voor 

Raad geeft extra geld voor luxere parkeergarage
HARDENBERG - De parkeergarage onder het nieuwe LOC aan de 
Parkweg in Hardenberg wordt fraaier uitgevoerd dan oorspronkelijk 
de bedoeling was. Een meerderheid van de gemeenteraad heeft vorige 
week dinsdag ingestemd met het voorstel van B&W, een extra bedrag 
van 100.000 euro uit te trekken voor een luxere uitvoering.

de gereserveerde opstelling van de 
CU en ook de VVD stond bij monde 
van Petra Baarslag achter het idee 
om publieksvriendelijke garages te 
bouwen. Toch steunde deze partij 
uiteindelijk B&W niet. “Het geld 
wordt gebruikt om een slechte start 
te voorkomen. Maar die start wordt 
niet beter door een fris kleurtje. Nu 
B&W wakker worden willen ze 
de garage opleuken om voldoende 
klanten te trekken. Dat had men 
eerder moeten bedenken, vandaar 
dat de VVD tegen het voorstel is”, 
vertelde Baarslag. De kleinere par-

tijen waren verdeeld. OpKoers.nu 
had voldoende aan een sobere, func-
tionele garage, GroenLinks vond 
een duurzame coating voldoende en 
de OPV was tegen betaald parkeren 
dus ook tegen dit extra bedrag voor 
de garage.
Volgens wethouder Jannes Janssen 
waren B&W niet over één nacht ijs 
gegaan. Er was advies gevraagd of 
het ‘upgraden’ van de garage wel 
echt nodig was. “We hebben te 
horen gekregen dat het echt moet, 
anders krijg je een valse start. 
Oudere garages die ze op dezelfde 
manier bij de tijd hebben gebracht 
lopen nu weer een stuk beter.” Bij 
de stemming kregen B&W steun 
van CDA, PvdA en GroenLinks. 
De andere partijen hadden er geen 
extra geld voor over.

HARDENBERG - Op dit moment 
wordt een deel van bedrijvenpark 
Haardijk I woonrijp gemaakt. In 
verband met de werkzaamheden 
zijn delen van de Kollergang, de 
Korte Spruit, de Koningsspil en de 
Polenweg op woensdag 27 juni en 
donderdag 12 juli afgesloten voor 
het verkeer. Het woonrijp maken 
houdt in dat de afwateringsgoten 
worden aangebracht, dat de put-

Rest Haardijk wordt bouwrijp gemaakt
deksels op de juiste hoogte worden 
gesteld en dat werkzaamheden 
aan verhardingen en bermen zul-
len  plaatsvinden. Daarna wordt de 
asfaltdeklaag aangebracht. Voor het 
grootste deel van de werkzaamhe-
den, die nog tot en met vrijdag 6 
juli duren, hoeven de wegen niet 
afgesloten te worden voor het ver-
keer. Plaatselijk verkeer blijft dan, 
met enige hinder, mogelijk. redactie@sallander.nl

OMMEN - Vanwege ‘het Jaar van 
de molen’ wordt zaterdag 23 juni 
in Ommen de film ‘De Illusionist’ 
vertoond, met in de hoofdrol Freek 
de Jonge. Dat gebeurt in de open 
lucht bijj de Besthmermolen aan de 
Hammerweg in Ommen.
De film begint om 22.15 uur. De 
toegang is gratis.

Film in open lucht

De OPV is geen ‘tegenpartij’ zei 
reserveraadslid Jeroen Spoor tijdens 
de raadsvergadering van vorige 
week dinsdag. “Let maar op, wij 
hebben in 2002 al gezegd dat par-
keergarages publieksvriendelijk 
moeten zijn. En nu er 100.000 euro 
wordt gevraagd om de parkeerga-
rage onder het nieuwe LOC aan 
de Parkweg ‘op te leuken’ zijn we 
natuurlijk voor.” Toen er gestemd 

moest worden was de OPV.... tegen. 
Verkeerd gesouffleerd waarschijn-
lijk, of onenigheid in de fractie, of 
gewoon eigenwijs gedrag, wie het 
weet mag het zeggen. Wel weer een 
komische noot, dat moet gezegd. Er 
waren trouwens veel van die noten, 
zoveel zelfs, dat de perstribune 
balorig werd. Ik geef het zelf maar 
toe, voordat burgemeester Meul-
man ons tot de orde roept. Mea 
culpa. Maar het wordt ons ook niet 
makkelijk gemaakt. Wat te denken 
bijvoorbeeld van de opmerking 
van VVD-raadslid Baarslag over 
diezelfde parkeergarage. De VVD 
vindt dat de garage aan de normen 
van 2007 moet voldoen, vertelde 
ze. Eigenlijk had in de plannen al 
lang moeten staan dat de garage 
publieksvriendelijk wordt. Nou ja, 

beter laat dan nooit, zou je denken, 
dus de VVD zal het voorstel na-
tuurlijk volledig omarmen. Mis! 
De partij stemde tegen de plannen, 
omdat B&W te laat wakker waren 
geworden. En dan zeggen ze ook 
nog dat raadsvergaderingen saai 
zijn!
Het bleef trouwens niet bij deze 
twee zaken. Zo was er ook nog een 
ietwat knorrige actie van burge-
meester Meulman, die gewoon de 
microfoon van VVD-er Schipper 
dichtdraaide omdat die zich weer 
eens bemoeide met zaken die hem 
niets aangingen. In het vragen-
rondje had PvdA-raadslid Peters 
namelijk een vraag gesteld aan 
een wethouder, die had de vraag 
beantwoord en daarmee was de 
kous af. Totdat Schipper daar weer 

op reageerde. “U doet dat vaker, dit 
kan zo niet langer”, zei Meulman en 
van Schippers woorden bleef alleen 
maar zacht gebrabbel over.
En dan was er nog dat mooie initi-
atiefvoorstel van de Christen-Unie, 
om van Hardenberg een millen-
niumgemeente te maken. Daartoe 
moest, natuurlijk, een comité ge-
vormd worden. Overbodig, vond 
CDA-er Bosch. Geen woorden 
maar daden, we doen al van alles, 
weer een comité erbij is zinloos. 
Maar ja, als andere partijen vervol-
gens een klemmend beroep op je 
doen om dit nobele plan toch maar 
te steunen moet je wel overstag 
gaan, anders zou het lijken alsof je 
onze gekleurde, minder fortuinlijke 
medemensen niet wilt steunen. Toch 
vraag ik mij af of iedereen het voor-

stel wel goed heeft gelezen. Er werd 
namelijk gevraagd in te stemmen 
met onder meer de volgende tekst: 
De leden van het comité kunnen 
door zitting te nemen de inzet van 
de Harden-berger bevolking voor 
deelname in de Millenniumdoelstel-
lingen bevorderen. Zo stond het er 
letterlijk. Dus alleen al door met 
je luie achterste in een comitézetel 
te ploffen krijg je de bevolking in 
beweging. Wat een toonbeeld van 
optimisme, tranen van ontroering 
schieten mij tekort. Aan de ene kant 
hoop ik dat we nog vaak van dit 
soort raadsvergaderingen krijgen, 
maar of het allemaal gezond is voor 
de toehoorders betwijfel ik. Teveel 
lachen is immers ook niet goed.



Wat hebben we nodig: een nieuwe naam voor 
het enige museum dat Hardenberg telt, of een 
nieuw museum? Door oude wijn in nieuwe 
zakken te verpakken krijg je een moderne 
uitstraling, denkt het bestuur van de histo-
rische vereniging Hardenberg. Verander de 
naam Oudheidkamer in Stadsmuseum en je 
bent weer bij de tijd. Daarbij vergetend dat 
Hardenberg dan misschien wel stad genoemd 
mag worden vanwege een document van 
bijna 700 jaar oud, maar dat in het echte le-
ven de plaats niet meer dan een groot dorp is, een dorp dat zich met enige 
regelmaat groter wil voordoen dan het is. Maar hebben we niet meer aan 
een nieuw museum, althans, een museum met een nieuwe inhoud? De 
rommelige indeling van het huidige pand aan de Voorstraat zorgt voor een 
rommelige uitstraling, passend bij een Oudheidkamer. Een paar stenen, 
wat spulletjes uit de 19e eeuw, een pop in klederdracht, precies zoals je in 
elke Oudheidkamer elders tegenkomt. Daaraan verandert een nieuwe naam 
niets. Een aantrekkelijk, eigentijds museum of geen museum, daar zou het 
bestuur eens over moeten nadenken. Je druk maken over een cosmetische 
ingreep als een nieuwe naam is verspilde energie.

Woensdag 27 juni 2007

Dat ging overigens niet zonder slag 
of stoot. Klaas Mulder (CU) vond 
de half verdiepte garage met veel 
verlichting ruim voldoende. “We 
kiezen voor sober en doelmatig, 
vandaar dat we geen extra ton wil-
len uitgeven voor het verfraaien van 
de parkeergarage.” Die opstelling 
begreep Jaap Perlot (PvdA) niet. 
“We hebben altijd gezegd dat we 
publieksvriendelijke garages wil-
len. Nou doen B&W dat en nou is 

Raad geeft extra geld voor luxere LOC-garage
HARDENBERG - De parkeergarage onder het nieuwe LOC aan de 
Parkweg in Hardenberg wordt fraaier uitgevoerd dan oorspronkelijk 
de bedoeling was. Een meerderheid van de gemeenteraad heeft onlangs 
ingestemd met het voorstel van B&W, een extra bedrag van 100.000 
euro uit te trekken voor een luxere uitvoering.

het weer niet goed. Wat is hier nou 
op tegen?” Henk Meulink (CDA) 
had eveneens weinig begrip voor 
de gereserveerde opstelling van de 
CU en ook de VVD stond bij monde 
van Petra Baarslag achter het idee 
om publieksvriendelijke garages te 
bouwen. Toch steunde deze partij 
uiteindelijk B&W niet. “Het geld 
wordt gebruikt om een slechte start 
te voorkomen. Maar die start wordt 
niet beter door een fris kleurtje. Nu 
B&W wakker worden willen ze 
de garage opleuken om voldoende 
klanten te trekken. Dat had men 
eerder moeten bedenken, vandaar 
dat de VVD tegen het voorstel is”, 

vertelde Baarslag. De kleinere par-
tijen waren verdeeld. OpKoers.nu 
had voldoende aan een sobere, func-
tionele garage, GroenLinks vond 
een duurzame coating voldoende en 
de OPV was tegen betaald parkeren 
dus ook tegen dit extra bedrag voor 
de garage.

Volgens wethouder Jannes Janssen 
waren B&W niet over één nacht ijs 
gegaan. Er was advies gevraagd of 
het ‘upgraden’ van de garage wel 
echt nodig was. “We hebben te 
horen gekregen dat het echt moet, 
anders krijg je een valse start. 
Oudere garages die ze op dezelfde 
manier bij de tijd hebben gebracht 
lopen nu weer een stuk beter.” Bij 
de stemming kregen B&W steun 
van CDA, PvdA en GroenLinks. 
De andere partijen hadden er geen 
extra geld voor over.

HARDENBERG - Deelnemers aan 
de vierdaagse in Hardenberg en ral-
lyrijders zullen elkaar voortaan niet 
meer op dezelfde route ontmoeten. 
De organisatoren van beide evene-
menten hebben dat afgesproken. 
Ook de gemeente Hardenberg zal 
nog eens goed naar de vergunningen 
kijken wanneer de evenementen 
volgend jaar opnieuw gelijktijdig 
worden gehouden, zo reageerde 
burgemeester Meulman op vragen 
van CDA-raadslid Henk Meulink. 
Die had vragen gesteld over de 
vergunningen, omdat rallyrijders en 
wandelaars tijdens de slotdag van de 
Hardenberger Avondvierdaagse van 
hetzelfde stuk weg gebruik hadden 
gemaakt.
Dat dit kon gebeuren heeft te maken 
met de manier waarop vergun-

Wandelen en racen gescheiden
ningen worden aangevraagd en 
verleend, vertelde Meulman. De 
organisatoren van de vierdaagse 
krijgen altijd een vergunning zon-
der routebeschrijving, omdat ze de 
mogelijkheid willen openhouden 
op het laatste moment iets te wij-
zigen. De beide organisaties heb-
ben maatregelen genomen toen ze 
ontdekten, dat beide evenementen 
over hetzelfde parcours zouden 
gaan. Gedacht was dat de wande-
laars al weg zouden zijn voordat de 
rallyrijders zouden arriveren, maar 
dat bleek niet het geval. Volgens 
Meulink (zelf één van de wande-
laars) was de situatie erg gevaarlijk. 
Voordat de volgende vierdaagse 
wordt gehouden zal burgemeester 
Meulman op de zaak terugkomen, 
zegde hij de raad toe.

HARDENBERG - Wijn die veran-
dert in bloed. Volgens de leer van 
de katholieke kerk niet zo vreemd, 
omdat al zo’n 800 jaar geleden als 
dogma is vastgesteld, dat tijdens 
de mis die herinnert aan het laat-
ste avondmaal van Christus, het 
brood verandert in het lichaam van 
Christus en de wijn in zijn bloed. 
Maar dat dan ook daadwerkelijk de 
samenstelling van de wijn zichtbaar 
verandert, dat is zeldzaam. Het ge-
beurde wel in Nijenstede, de voor-
loper van Hardenberg. Rond het 

Mirakel in Hardenberg
jaar 1220 zag priester Hildebrand 
tijdens de mis de wijn veranderen in 
bloed. Van zo’n groot wonder wilde 
hij wel een paar getuigen hebben, 
en dus riep hij meteen twee ridders 
naar voren die de mis bijwoonden. 
Toen die ook zagen dat de wijn 
was veranderd in bloed kon het 
grote nieuws naar buiten worden 
gebracht.

Dit mirakelverhaal is te lezen in de 
nieuwste uitgave van Rondom den 
Herdenbergh, het tijdschrift van de 

historische vereniging Hardenberg. 
In het tijdschrift wordt verder onder 
meer aandacht besteed aan gebou-
wen met de naam Oostloorn, de 
geschiedenis van de familie Olthof 
in Kloosterhaar en de predikanten 
in Heemse. In het gedeelte waarin 
het verenigingsbestuur van zich 
laat horen, wordt een nieuwe naam 
voor het museum aan de Voorstraat 
voorgesteld. Om de Oudheidkamer 
een meer eigentijdse uitstraling te 
geven wil het bestuur de naam van 
het gebouw veranderen in Stadsmu-
seum. Leden van de vereniging die 
beter ideeën hebben kunnen die aan 
het bestuur doorgeven.

De ontboezeming van Kerssies had 
te maken met de bouw van een par-
keergarage bij het nieuwe gemeen-
tehuis. Die zou half verdiept onder 
een ‘groene bult’ verrijzen, maar nu 
blijkt dat die oplossing niet genoeg 
parkeerplaatsen oplevert. Eén van 
de oorzaken is de gebrekkige com-
municatie met de architect. Die was 
ervan uitgegaan dat de parkeerplaat-
sen op het Spindeplein als overloop 

Parkeren blijft ‘hot item’
HARDENBERG - De gemeenteraadsleden zouden het schaamrood op 
de kaken mogen krijgen. In elk geval de leden van de ChristenUnie, 
vertelde CU-raadslid Bertus Kerssies vorige week tijdens de oriënte-
rende raadsvergadering. “we hebben gekozen voor een architect die 
het nieuwe gemeentehuis bouwt, een architect die veel groen in het 
plan verwerkt. Maar we hebben niet goed nagedacht over het aantal 
parkeerplaatsen. Het spijt ons dat we niet beter hebben opgelet.”

gebruikt zou worden, maar de 
verwachting van B&W is dat het 
plein volop gebruikt zal worden. 
Ook had de architect gedacht dat de 
Witte de Withstraat op korte termijn 
gesloten zou worden, om daaronder 
parkeerplaatsen aan te leggen, maar 
B&W willen die straat zo lang mo-
gelijk openhouden. In het nieuwe 
voorstel van B&W wordt nu een 
parkeergarage van 400 plaatsen 

onder het nieuwe gemeentehuis 
gebouwd en op de plek van basis-
school De Kern komt ruimte voor 
70 plaatsen. Die plaatsen worden 
net buiten de ring rond het centrum 
aangelegd, wat eigenlijk tegen het 
zere been van de raad is. Vrijwel 
alle partijen stelden kritische vragen 
over de kosten, over de ruimtelijke 
kwaliteit die verslechtert en over het 
verlies van de grond waar De Kern 
was gevestigd. 

CDA-raadslid Henk Meulink vatte 
de problemen samen in twee vra-
gen: hebben we extra geld over voor 
ondergronds parkeren, en hebben 
we extra geld over voor een groen 
park rond het gemeentehuis? Op 3 
juli volgt het debat waarna meteen 
daarna een besluit over de plannen 
van B&W wordt genomen.

HEEMSE - Het voormalige dorp 
Heemse krijgt 1 september een 
Clara-monument. Dat gebeurt 
tijdens de zogenoemde Clara-dag. 
Dit gedenkteken voor Clara Fey-
oena van Raesfelt wordt momenteel 
vervaardigd door Kees Huigen uit 
Den Ham. Hij heeft in het recente 
verleden ook het Indiëmonument in 
Hardenberg en het Molengootmo-
nument in Collendoorn gemaakt. 
Opdrachtgever is de stichting Oud 
Heemse, die 1 september heeft 
uitgeroepen tot Clara-dag omdat 
het dan 200 jaar geleden is dat de 
Vrouwe van Heemse is overleden. 
Tijdens de Clara-dag is onder meer 

Monument voor Clara Feyoena
zang en orgelspel te horen in de 
Witte- of Lambertuskerk, er worden 
presentaties gehouden over het le-
ven van Clara Feyoena en er wordt 
een gedenkboekje gepresenteerd. 
De activiteiten worden gehouden 
in een tent nabij Huize Welgelegen. 
De onthulling van het monument 
vindt plaats op het terrein van het 
verpleeghuis Clara Feyoena Heem. 
Aan het eind van de dag staat een 
Clara-diner op het programma. 
Maximaal 150 personen kunnen 
dan genieten van gerechten die door 
Clara Feyoena zelf zijn beschreven 
in een van haar kookboeken.

HARDENBERG - De OPV vraagt tijdens de raadsvergadering van 3 juli 
een bedrag van 250.000 aan B&W, om het centrum van Hardenberg mooier 
te maken. Het geld ervoor is er al, meent de OPV, omdat er maar iets 
minder aan de reserves toegevoegd moet worden. Voor dat bedrag kun  je 
de geplande bomen dikker maken, ledverlichting in de straten aanleggen, 
speeltoestellen plaatsen (dat voorkomt zeurende kinderen, maakt winkelen 
leuker waardoor ouders meer geld uitgeven, denkt de OPV), een fontein, 
bankjes beelden en bloembakken.

HARDENBERG - Sinds zondag 24 juni beschikken de 400 leden van de 
gereformeerd vrijgemaakte kerk in Hardenberg-Marslanden over een eigen 
kerkgebouw, genaamd De Levensbron. Als de woonwijk Marslanden over 
ongeveer 15 jaar is volgebouwd zullen er volgens de prognoses circa 1400 
kerkleden wonen. Tegen die tijd zal de kerkelijke gemeente worden gesplitst 
en zullen dubbele diensten in De Levensbron worden gehouden. Om het 
markante gebouw aan de binnenkant te kunnen bekijken wordt zaterdag 
30 juni Open Huis gehouden, van 10.00 tot 16.00 uur.

OPV wil centrum ‘oppimpen’

Open Huis kerk Marslanden

HARDENBERG - In een tent op de 
uiterwaarden van de Vecht wordt 
zaterdag 30 juni een feest gehouden 
voor mensen met een verstandelijke 

G-feest langs de Vecht beperking. Van 15.00 tot 17.30 uur 
wordt feestmuziek gedraaid en er 
komt een ‘geheime’ bekende Ne-
derlandse artiest.

redactie@sallander.nl

Het ene jaar smelt het asfalt bijna onder de banden, 
het andere jaar vallen er netzoveel buien als er races 
worden gehouden. Zaterdag was dat laatste het geval. 
Het belette de liefhebbers van de geur van Castrol of het 

Classic-TT elk jaar weer anders © Roel Gritter

donkere geluid van een MV Augusta niet om naar Ane 
te komen voor de 4e Classic-TT. Net als voorgaande 
jaren werd de organisatie geroemd door de rijders en 
bezoekers.



HARDENBERG - Drie dagen lang zouden zo’n 35 luchtbal-
lonnen vanaf de uiterwaarden van de Vecht in Hardenberg het 
luchtruim kiezen. Het werden er uiteindelijk twee, met als 
hoogtepunt de donderdagavond. Vrijdag werd in verband met 
de weersomstandigheden helemaal niet gestart, zaterdag was er 

Woensdag 4 juli 2007

Op recreatiepark De Vlegge in Sib-
culo bevinden zich illegale bewo-
ners. Drie tuinkabouters van amper 
een turf hoog moeten uit de tuin van 
een bewoner verwijderd worden. 

In haar advies is de commissie 
niet mals over het gemeentelijk 
handelen. Geen deugdelijke belan-
gen-afweging, geen deugdelijke 
motivering en het schenden van de 
ongeschreven regel van fair play, 
zijn enkele van de conclusies. De 
indieners van een bezwaar tegen 
de kapvergunning, de Vereniging 
Behoud Natuurwaarden Vechtdal 
en ‘buurman’ Albert Boessenkool, 
kunnen tevreden zijn. Zij vechten 
al jaren tegen het verwijderen van 
enkele monumentale bomen op de 
hoek Van Oldenburgstraat/Euro-
paweg. De bomen moeten plaats 
maken voor een gebouw met elf 
appartementen en een villa. In het 
verleden is al een paar keer een 
bouwplan voor die plek door de 

Kapvergunning Europaweg ingetrokken

Gevoelige tik voor gemeentebestuur

gemeenteraad afgeschoten, maar de 
huidige raad heeft zich in meerder-
heid neergelegd bij het nieuwste 
voorstel van B&W. De buurtbewo-
ners waren echter niet zo toegeeflijk 
en zij hebben de strijd dan ook met 
volle overgave voortgezet. Met suc-
ces, want de Commissie Bezwaar-
schriften heeft weinig heel gelaten 
van de kapvergunning. Eén van 
de bezwaren was dat de gemeente 
de schijn van partijdigheid heeft 
gewekt, door eerst een kapvergun-
ning aan te vragen en vervolgens de 
eigen bomendeskundige om advies 
te vragen. Wat de commissie ook in 
het verkeerde keelgat is geschoten 
is de publicatie van de kapvergun-
ning. “Het was niet netjes dat er 
gekapt kon worden op dezelfde 
dag dat bekend werd gemaakt, dat 
de vergunning was verleend. Be-
langhebbenden hadden daardoor 
vrijwel geen kans te reageren. De 

ongeschreven regel van fair play 
is hiermee geschonden”, meent de 
commissie.

Bezwaren
Het intrekken van de kapvergun-
ning houdt in dat de bouw van de 
appartementen en de naastgelegen 
villa voorlopig niet doorgaat. Of 
uitstel ook afstel betekent is nog 
maar de vraag. De gemeente kan 
een nieuwe kapvergunning aan-
vragen en daar zorgvuldiger mee 
omgaan, zodat aan alle juridische 
voorwaarden wordt voldaan. De te-
genstanders hebben echter nog meer 
ijzers in het vuur. Ook al wordt een 
kapvergunning verleend dan zullen 
alsnog bezwaren worden ingediend 
tegen de bouw van de appartemen-
ten. “Het bouwplan strookt niet met 
het Masterplan van de gemeente 
en het is ook niet in overeenstem-
ming met het beeldkwaliteitplan”, 
zo schrijven de tegenstanders. De 
beproefde gemeentelijke tactiek van 
wachten tot alle stof is neergedaald 
om vervolgens met succes de draad 
weer op te pakken, heeft dit keer 
dan ook weinig kans van slagen.

HARDENBERG - Er komt voorlopig geen appartementengebouw 
aan de Willebrandt van Oldenburgestraat in Hardenberg, pal naast 
de prins Bernhardbrug. De Commissie Bezwaarschriften van de ge-
meente heeft geadviseerd het plan om bomen op die plek te kappen in 
te trekken. B&W hebben het advies overgenomen.

HARDENBERG - Sabine 
Gleinig, werkzaam als 
bode bij de gemeente Har-
denberg, en Kees Slinger-
land, raadslid in dezelfde 
gemeente, gaan zich dit 
jaar tijdens het lopen van 
de Nijmeegse Vierdaagse 
laten sponsoren voor de 
stichting Karibu. Deze 
stichting is werkzaam voor 
de allerarmsten in Rwanda. 
Kortgeleden hield TV Oost 
een succesvolle guldenin-
zamelingsactie voor deze 

Wandelen voor Karibu
stichting. De opbrengst 
daarvan wordt binnenkort 
besteed aan de bouw van 
een school voor kansarme 
kinderen in Rwanda.

De beide loper uit Harden-
berg hebben een speciaal 
banknummer opengesteld, 
waarop iedereen een spon-
sorgift kan storten. Meer 
informatie is verkrijgbaar 
bij Kees Slingerland (tel. 
262731) en Sabine Gleinig 
(tel. 06-52086934).

redactie@sallander.nl

Geen generaal pardon voor deze 
kabouters, meent het bestuur van 
de Vereniging van Eigenaren, het is 
een schande voor het nette park en 
dus moet er een ‘Endlösung’ komen 
voor dit ‘Gartenzwergproblem’. 
Binnen vier maanden weg anders 
volgt een boete van 75 euro per dag.
Eerlijk gezegd kan ik mij wel iets 
voorstellen bij die maatregel. Want 
wat krijg je anders? Overal van die 
rare mannetjes met een schepje of 
kruiwagen in de tuin, of misschien 
wel plastic reigers bij een vijver-
tje en zelfs bestaat de kans dat er 

van die namaakkleutertjes op een 
laddertje voor de ramen worden 
geplaatst. Je moet er toch niet aan 
denken. Het oprichten van een 
plaatselijke afdeling van de Kul-
turpolizei, een soort culturele Stasi, 
lijkt mij dan ook een goede zaak. 
Je medemens beschermen tegen 
zijn slechte smaak is een eervolle 
opdracht.
Gelukkig zijn de bestuursleden zo 
verstandig geweest elke vorm van 
discriminatie tegen te gaan. Dus 
moeten niet alleen tuinkabouters 
verdwijnen, ook hekjes, carports 

Klepperman tijdens ballonnenfestival 
voor laatste keer geïnstalleerd

en lampjes die niet voldoen aan de 
eisen van de KP-ers dienen het veld 
te ruimen. En zo hoort dat. Want 
wees nou eerlijk, er is toch nie-
mand in Sibculo met goede smaak, 
behalve de bestuursleden van de 
bewonersvereniging? Bikkels zijn 
het. Zij vechten tegen de teloorgang 
van hun park en zijn niet te beroerd 
vuil werk op te knappen. Daarom 
durf ik gerust te zeggen dat deze 
mensen respect verdienen, in hun 
eenzame strijd tegen de gevreesde 
tuinkabouters!

LEMELE - Landschap Overijs-
sel verzorgt woensdag 4 juli een 
excursie door het Park 1813 en 
over de Archemerberg bij Lemele. 
Natuurgids Herman Hijink  voert 
de deelnemers langs heidevelden, 
de Dikke steen, bronnetjes en fraaie 
uitzichtpunten. De excursie start 
om 18.30 uur bij restaurant De 
Lemelerberg in Lemele en duurt 
ongeveer 2 uur.

Excursie over de 
Archemerberg

HARDENBERG - De wervingscampagne ‘Samen sterk 
in afwisselend werk’ heeft de gemeentelijke vrijwillige 
brandweer 17 nieuwelingen opgeleverd, waaronder 5 
vrouwen. Een werkgroep van de brandweer heeft de afge-
lopen maanden enkele informatieavonden verzorgd door 
de hele gemeente Hardenberg, met als doel minimaal 9 
nieuwe vrijwilligers te kunnen verwelkomen van verschil-
lende pluimage. Omdat bijna het dubbele is bereikt noemt 
brandweercommandant Cuperus de actie dan ook ‘meer 
dan geslaagd’. Door deze actie zijn alle brandweergroepen 
van de gemeente Hardenberg voorlopig weer op sterkte.

Brandweer tevreden 
over wervingscampagne

Buurtvereniging Barghaar in Kloosterhaar houdt zater-
dag 14 juli haar jaarlijkse Boer’n Pröttelmarkt. Aan de 
Verlengde Broekdijk in Kloosterhaar kan men van 12.00 
tot 17.00 uur terecht voor onder meer oude boer’n pröt-
tel, huisgemaakte advocaat en jam en diverse soorten 
meel, rechtstreeks van de molenaar. Verder wordt er een 
demonstratie stoelenmatten gegeven. Voor de kinderen 
zijn er aaibare boerderijdieren en er kan een ritje worden 
gemaakt op een pony. De entree is gratis.

Boer’n Pröttelmarkt

GRAMSBERGEN - De provincie 
Overijssel begint in juli met de 
bouw van de nieuwe brug over de 
Vecht bij De Haandrik, ten noor-
den van Gramsbergen. Deze brug 
vervangt de oude (spoor)brug.

De wegen rond de nieuw te bouwen 
brug blijven tijdens de werkzaamhe-
den gewoon open. Nadat de nieuwe 
brug is gebouwd, legt de gemeente 

Nieuwe brug voor De Haandrik

© Roel Gritter

een beperkt programma. Voorafgaand aan de start op donderdag 
werd voor het zomerseizoen 2007 Gerrit Pullen als klepperman 
geïnstalleerd. Voor de laatste keer, vertelde secretaris Roelie 
Brink van de stichting Hardenberg Promotie. Niet, omdat Pul-
len na twee seizoenen ermee stopt, maar omdat de klepperman 
voortaan het hele jaar in dienst is.

De toeschouwers konden voor het eerst het opstijgen bewonderen vanaf de nieuwe brug naar de Marslanden.

Hardenberg de wegen van en naar 
de brug aan. De nieuwe brug over 
de Vecht komt op 30 meter afstand 
van de huidige spoorbrug te liggen 
en krijgt een rijbaanbreedte van 6 
meter. De rijbaan van de huidige 
brug is 3,30 meter. Aan beide zijden 
van de nieuwe brug wordt een voet-
pad van 1,20 meter aangelegd. Naar 
verwachting wordt de nieuwe brug 
nog dit jaar in gebruik genomen.

SLAGHAREN - Het nieuwe gezondheidscentrum in Slagharen moet nog 
zo’n drie maanden wachten voordat het helemaal operationeel is. De voor-
malige Rabobank aan het Anton Geerdesplein biedt straks onderdak aan 
een apotheekhoudend huisarts, een verloskundigenpraktijk, aan logopedie 
en cesartherapie. Daarnaast zullen een psychologiepraktijk, een diëtiste, 
een ergotherapeut en een thuiszorgorganisatie het pand betrekken. De 
verbouwing loopt volgens schema, de deelnemers verwachten dat ze in 
oktober van dit jaar kunnen beginnen met de zorgverlening.

Slagharen krijgt gezondheidscentrum

SLAGHAREN - De in Slagharen 
geboren wielrenster Chantal Belt-
man (tegenwoordig woonachtig 
in Den Haag) is zaterdagmiddag 
zevende geworden bij het Neder-
lands kampioenschap op de weg. In 

Maastricht was tot ieders verrassing 
Marlijn Binnendijk de snelste over 
de 121,5 kilometer. Zij finishte voor 
Marianne Vos, de winnares van 
vorig jaar. Suzanne de Goede uit 
Zoeterwoude werd derde.

Chantal Beltman zevende op NK
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De VVD is geen liberale partij 
meer, vindt het gemeenteraadslid 
Petra Baarslag. Of beter: de VVD-
fractie in Hardenberg weet niet wat 
liberaal is. Baarslag weet dat wel. 
En dus is ze uit de fractie gestapt en 
heeft ze een eigen partij opgericht: 
Liberaal Hardenberg. Met spijt 

Kunstmarkt in 
Gramsbergen
GRAMSBERGEN - Het dorps-
centrum van Gramsbergen wordt 
zaterdag 14 juli veranderd in een 
waar kunststadje. Een flink aantal 
keramisten, schilders, sieraden-
maaksters en andere kunstenaars is 
van 13.00 tot 18.00 uur aanwezig 
om te werken in dit openlucht-
atelier. Voor de kinderen is er een 
kraam waar ze hun handen vuil 
kunnen maken in de klei.

Op stap in het 
Beerzerveld
BEERZERVELD - Landschap 
Overijssel verzorgt donderdag 12 
juli 2007 een excursie door het 
Beerzerveld. Samen met natuurgids 
Herman Hijink wandelen de deelne-
mers over de Beerzerbelten, door 
zandverstuivingen, heideterreintjes 
en bos. Daarbij vangen zij ook nog 
een glimp op van het statige land-
huis van Beerze. De excursie start 
om 18.30 uur bij de oprijlaan Beerze 
aan de Beerzerpoort en zal ongeveer 
twee uur duren. Beschermers van 
Landschap Overijssel mogen gratis 
deelnemen, anderen betalen een 
kleine bijdrage.

Petra Baarslag 
uit VVD-fractie
HARDENBERG - Raadslid Petra 
Baarslag-de Mönnink is uit de 
VVD-fractie gestapt. Ze gaat als 
zelfstandig raadslid verder onder 
de naam Liberaal Hardenberg. 
Baarslag heeft haar vertrek vorige 
week dinsdag meegedeeld aan de 
Hardenberger gemeenteraad. Bij de 
toelichting op haar besluit vertelde 
ze dat volgens haar het liberale 
gedachtegoed onvoldoende tot zijn 
recht komt bij de VVD-fractie. Dit 
is voor haar de belangrijkste reden 
om zelfstandig verder te gaan. 
Baarslag is raadslid sinds de ver-
kiezingen van maart 2006.

Het zogenoemde ‘koningsnum-
mer’, de tien kilometer voor heren 
senioren, was dit keer inderdaad 
het hoogtepunt van de dag. De 
drie sterkste atleten bleven lang bij 
elkaar, maar uiteindelijk wist Leon 
Sanderman van atletiekvereniging 

in het hart, natuurlijk, natuurlijk, 
maar wat moet dat moet. Grappig 
is dat, in de landelijke VVD zie je 
iets dergelijks: de ouderwets rechtse 
Rita Verdonk die stoere, populaire 
uitspraken niet schuwt en de wat 
bedeesder, milder opererende Mark 
Rutte, die misschien meer midden 
dan rechts is. Beiden strijden om 
de macht. En precies datzelfde is 
ook plaatselijk aan de hand, ver-
telde VVD-fractievoorzitter Albert 
Schipper. “Er zijn landelijk en 
lokaal voldoende overeenkomsten 
als het om dit thema gaat”, vertelde 
hij. Dus niks ‘verdwijnend liberaal 
gedachtegoed’, het is gewoon een 
ordinaire machtsstrijd. Baarslag/

Verdonk die nogal stevig en direct 
reageert, tegenover Schipper/Rutte, 
die volgens Hardenberg.nu gere-
geld met andermans ideeën aan de 
haal gaat en zijn ex-fractiegenote te 
weinig waardering gaf.

Dat laatste was natuurlijk niet zo 
handig. Vrouwen moeten af en toe 
een aai over de bol hebben, of ze 
het nou verdiend hebben of niet, 
want anders stoppen ze ermee. Of 
ze gaan huilen, wat ook geen prettig 
gezicht is. Schipper had dat moeten 
weten, maar misschien is omgaan 
met vrouwelijke politici geen on-
derdeel geweest van de raadscursus 
van de VVD. Het blijkt echter dat 

niet alleen Schipper anders is dan 
de norm, ook Baarslag reageert niet 
zoals het hoort. Ze gaat niet jam-
merend in een hoekje zitten maar 
begint een eigen fractie. Liberaal 
Hardenberg is de naam, daarmee 
de VVD-ers een sneer gevend, want 
die horen dus duidelijk niet bij het 
liberale gedeelte van Hardenberg. 
Het is inmiddels de vierde eenmans-
fractie (m/v) in de raad. Na het CDA 
(Jan Odink) en de PvdA (Annie 
Kelder) de derde iets grotere partij 
die een raadslid kwijtraakt. Nu de 
ChristenUnie nog. Iemand die zich 
vrijwillig meldt?

Regen deert lopers niet

Petra Baarslag-de Mönnink

HARDENBERG - De elfde Klepperstadloop in Hardenberg werd 
voor de eerste keer op een woensdag gehouden en meteen was het 
mis. Niet wat de deelname betreft, want die was met 370 deelnemers 
meer dan goed te noemen, maar meer met het weer. Stortbuien 
afgewisseld met droge perioden zorgden voor een grillig verloop 
van het programma.

Rijssen zijn medekoplopers Udo 
Zwijnenberg en Lamko Hulzebos 
voor te blijven. Hij finishte op het 
Pothofparcours (ten zuiden van het 
centrum) in een tijd van 32 minuten 
en 57 seconden. Voor een groot deel 
van de lopers was echter meedoen 

belangrijker dan winnen. Zo waren 
bijvoorbeeld Harrie Stempher van 
PSV Eindhoven en zijn echtgenote 
‘s middags om vier uur uit Eindho-
ven vertrokken om in Hardenberg 
te lopen. Zij bij de 5 kilometerloop 
en hij op de dubbele afstand. “We 
trekken het hele land door om aan 
dit soort wedstrijden mee te doen. 
Vermoeiend, maar prachtig om 
mee te maken”, vertelde Stempher. 
De Klepperloop komt volgend jaar 
weer in zijn agenda te staan.

PB Gouden Ploeg 
bestaat 60 jaar
BERGENTHEIM - De vereniging 
voor plaatselijk belang De Gouden 
Ploeg in Bergentheim viert zaterdag 
8 september het 60-jarig bestaan. 
De voorbereidingen voor dit feest 
zijn inmiddels in volle gang. Op het 
feestprogramma staan een middag-
programma voor de kinderen, een 
officieel gedeelte met genodigden 
en een avondprogramma met mu-
ziek, eten en drinken. Daarnaast is 
het bestuur van de vereniging bezig 
om een informatiebord bij de brug 
te laten maken, dat deze dag onthuld 
zal worden.

HARDENBERG - “We hebben 
wel woningen, maar ze komen 
niet!” Die ‘we’ staat voor de ge-
meente Hardenberg, die ‘ze’ voor 
asielzoekers die in Nederland 
mogen blijven.

Volgens wethouder Jannes Janssen 
kan Hardenberg aan zijn wettelijke 
verplichtingen voldoen en zijn er 
voldoende huizen beschikbaar, 
maar willen de meeste statushou-
ders (asielzoekers met een perma-
nente verblijfsvergunning) liever 
in de grote steden wonen, omdat 
ze daar meer landgenoten kunnen 
tegenkomen en omdat ze denken 
dat daar meer kans is op werk. De 
gemeente Hardenberg heeft Ge-
deputeerde Staten van Overijssel 
onlangs nog eens weer in een brief  
uitgelegd hoe de vork aan de steel 
zit. “We hebben enkele keren kritiek 
gekregen omdat we niet genoeg 
asielzoekers opvangen, maar dat is 
niet terecht. Er zijn goede afspraken 
gemaakt met de woningcorporaties 
Beter Wonen en De Veste. Zij hou-
den woningen beschikbaar voor 
statushouders, ook al duurt het even 
voordat die woningen bewoond zul-
len worden”, vertelt Janssen.

Behalve dat asielzoekers liever 
in grote steden willen wonen is 
er nog een probleem waardoor de 
huizen voor deze groep in Har-
denberg soms lange tijd leegstaan. 
“Statushouders zonder papieren 
krijgen geen woning. Daar zijn we 
streng in, anders zitten wij met de 
administratieve problemen. Eerst 
papieren en dan een woning. Dat 
weten de ‘leverende’ instanties 
als het COA en AZC’s wel, maar 
zij gaan daar nog niet goed mee 
om. Als de communicatie van hun 
kant beter verloopt zullen we onze 
achterstand snel kunnen inlopen”, 
denkt wethouder Janssen.

Vluchtelingen 
willen niet naar 
Hardenberg

Stapelen en hijsen
HARDENBERG - De jaarlijkse 
wedstrijd bierkratstapelen vindt dit 
jaar plaats op een andere locatie. 
Vanwege de bouwwerkzaamheden 
in het centrum van Hardenberg is 
het evenement verplaatst naar het 
Stephanusplein. Het stapelen begint 
zaterdag 14 juli om 13.00 uur. Rond 
een uur of vijf wordt de wedstrijd 
onderbroken door een optreden van 
de Bierefluiters. Na deze muzikale 
bijdrage volgt de finalewedstrijd 
tussen de twee beste teams. Om 
20.00 uur start in de feesttent op het 
plein een Tirolerfest met bijdragen 
van onder meer Heino & Heino en 
de Limburger Buben.

redactie@sallander.nl

Studio 100 wil met het Nederlandse 
pretpark de bekendheid van zijn 
figuurtjes nog vergroten. Samson 
& Gert, Kabouter Plop en Piet Pi-
raat zijn de afgelopen jaren enorm 
populair geworden in Nederland. 
In België lokte Studio 100 met zijn 
drie Plopsa-pretparken vorig jaar 
bijna 1,5 miljoen bezoekers.
Het is de bedoeling dat het park bij 
Coevorden een overdekt themapark 
wordt, met een oppervlakte van 
15.000 m2, waarvan 2/3 over-

Plopsa-pretpark bij Coevorden

dekt en 1/3 in de openlucht. Het 
indoorpark zal 3.500 bezoekers 
tegelijkertijd kunnen ontvangen. 
Op jaarbasis verwacht de directie 
300.000 bezoekers. Het park biedt 
minimaal 50 mensen werk. Met 
de bouw van het themapark is een 
investering van vijftien miljoen 
euro gemoeid. Het is het streven 
om in januari 2008 met de bouw 
te beginnen. Naar verwachting kan 
het park dan rond Kerstmis 2008 
worden geopend.

COEVODEN - De Vlaamse tv-producent Studio 100 opent een eigen 
pretpark in Nederland. De Nederlandse Plopsa-vestiging komt naast 
Center Parcs De Huttenheugte bij Coevorden. In België zijn al drie 
Plopsa-pretparken: één in De Panne, één bij de Watervallen van Coo 
en een overdekt pretpark in Hasselt.

HARDENBERG - Een houthandel 
aan de Handelsstraat in Harden-
berg is vrijdagnacht gedeeltelijk 

Brand in 
houthandel

afgebrand. De brand werd even na 
middernacht gemeld. Vanwege de 
aanzienlijke rookontwikkeling werd 
bewoners van bedrijventerrein de 
Nieuwe Haven verzocht ramen en 
deuren gesloten te houden om rook-
overlast te voorkomen. De brand 
woedde in één van de gesegmen-

teerde ruimten in het grote pand. 
Hierdoor breidde de brand niet 
verder uit naar andere gedeelten. 
Rond drie uur kon het sein ‘brand 
meester’ worden gegeven. De brand 
werd met groot materieel bestreden 
door eenheden uit de gemeenten 
Hardenberg en Ommen.

HARDENBERG - De flats aan de 
Parkweg in Hardenberg worden, na 
een opknapbeurt aan het verwar-
mingsysteem, nu ook aan de buiten-
kant onder handen genomen.  Het 
meest zichtbaar voor buitenstaan-
ders is de nieuwe kleur die de flats 
krijgen. Verder worden de algemene 
toegangsdeuren vervangen, net als 
de garagedeuren.
Voor de bewoners verandert veel 
meer. Kozijnen en vensterbanken 
worden vernieuwd, er worden 
nieuwe voordeuren geplaatst en de 
betonnen balkonmuurtjes worden 
vervangen door stalen hekwerken. 
Huurverhoging leveren de moder-
niseringen niet op.

Flats Parkweg 
weer bij de tijd

© Roel Gritter
De Klepperstadloop telde meer deelnemers dan was verwacht. De regen was voor de lopers geen spelbreker.
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Bij TV Oost zullen ze er vast blij 
mee zijn, met die nominatie als 
‘Mediabedrijf van het jaar’. Tijdens 
het Nationaal Omroepcongres op 6 
september wordt bekend gemaakt of 
de oosterse tv-makers of de produc-
tiebedrijven Endemol en het amper 
een jaar bestaande Tuvalu Media de 
prijs mee naar huis mag nemen. U 
kent TV Oost waarschijnlijk van het 
nieuws, de serie Van jonge leu en 
oale groond, van Willy Oosterhuis 
en van de steeds vaker vertoonde 
piratenparty’s. Maar daarmee win 
je geen prijs. Nee, de regionale 
zender is genomineerd vanwege de 

constante hang naar vernieuwing 
en verbreding, zegt de redactie van 
Broadcast Magazine dat de verkie-
zing organiseert. Die vernieuwing is 
komend seizoen opnieuw merkbaar: 
de honderd jaar oude Fabeltjeskrant 
wordt weer van stal gehaald, maar 
dit keer praten juffrouw Ooievaar 
en Ed en Willem Bever onvervalst 
tukkers. En nog zo’n opzienbarende 
vernieuwing: in oktober wordt een 
serie Oostenrijkse muziekfeesten 
uitgezonden. Dus nog meer piraten-
prut, hoempapa en tiroler gejodel.
In een poging commerciële lande-
lijke zenders in platvloersheid te 
overtreffen timmert de regionale 
zender ook flink aan de weg met 
haar programma’s over ‘bekende 
Overijsselaars’. Eerst is bij zo’n 
beetje alle burgemeesters naar 
binnen geloerd en nu is weer een 
serie te zien over Overijsselse 
topvrouwen. Petra Baarslag uit 
Har-denberg was de eerste. En wat 
ben je nu wijzer geworden over haar 

werk? Niet veel. Maar we weten 
nu wel waar haar ouders vandaan 
komen, hoe haar huis eruit ziet, 
welke studies haar kinderen hebben 
gevolgd, dat ze heeft geschilderd, 
wat haar omroephobby inhoudt en 
dat ze een huis in Frankrijk heeft. 
Je reinste voyeurisme, ik hoor het 
iemand nog zeggen die eigenlijk 
tegen zijn zin moest deelnemen aan 
het programma De burgemeester.

Kan het nog erger? Ja, dat kan. TV 
Oost doet namelijk vanaf 3 sep-
tember met zes andere regionale 
omroepen mee met ‘Ik op tv’. Dat is 
een televisieprogramma waarin het 
nieuws door iedereen kan worden 
gefilmd. Amateur-verslaggevers 
moeten met een mobiele telefoon 
op pad om nieuws te vergaren dat 
dezelfde dag nog kan worden uit-
gezonden. De verslaggevers van ‘Ik 
op TV’ werken op vrijwillige basis, 
maar er is wel een beloning voor 
reportages die de uitzending halen. 

Als een filmpje ‘scoort’, krijgt de 
maker spaarpunten waarmee hij 
of zij allerhande zaken via een 
webwinkel kan bestellen. U leest 
het goed, geen normale beloning 
maar spaarpunten. En dus worden 
we overspoeld met beelden van 
branden en ongelukken, van huis-
dieren die allerlei kunstjes kun-
nen doen of zogenaamd grappige 
beelden van kinderen die van een 
schommel mieteren. Want dat krijg 
je, als van de verslaggevers wordt 
verwacht dat ze wekelijks diverse 
bijdragen leveren. Hopla, weer wat 
zendtijd gevuld en het kost vrijwel 
niets, want er zijn altijd wel van 
die figuen te vinden die zich willen 
laten misbruiken voor een paar se-
conden bekendheid. Inderdaad, TV 
Oost heeft een constante hang naar 
vernieuwing en verbreding. Maar 
helaas geen hang naar verhoging 
van kwaliteit. Terwijl daar nu juist 
flinke winst is te halen.

Huize Nijenstede, ruim anderhalve 
eeuw geleden gebouwd door mr. Jan 
van Delden, burgemeester van Stad 
en Ambt Hardenberg, was vele jaren 
het particuliere museum van Gusta 
Mullers-Bast. Het pand herbergde 
haar enorme collectie historische 
kleding, ooit begonnen met enkele 
stukken Heemser kledingdracht. 
Na haar overlijden in 2004 werd 
het landhuis te koop gezet, maar 
het heeft nog zo’n drie jaar geduurd 
voor een koper werd gevonden. 
“We hebben wel contact gehad met 

Edwin Evers nieuwe eigenaar Huize Nijenstede

Stichting Oud Heemse beheert 
historische kostuums Nijenstede
HARDENBERG - De collectie van museum Huize Nijenstede is 
zaterdag overgedragen aan de stichting Oud Heemse. De tien-
tallen dozen met historische kleding moeten verhuizen, omdat 
de woning aan de Hessenweg per 1 september is verkocht aan 
Edwin Evers, diskjockey van Radio 538.

belangstellenden, maar die vielen 
telkens af omdat ze het pand niet 
wilden restaureren of omdat we het 
idee hadden dat ze niet echt ‘met 
hart en ziel’ van plan waren in dit 
gemeentelijk monument te gaan 
wonen”, zegt Jan Mullers, woord-
voerder van de erfgenamen. Dat 
laatste zit bij Edwin Evers wel goed, 
denkt Jan Hofsink van de stichting 
Oud Heemse, “want Edwin Evers 
heeft al vaker geïnformeerd of 
mevrouw Mullers het huis wilde 
verkopen. Elke keer als hij naar een 
wedstrijd van HHC op de Boshoek 
reed zag hij dit prachtige landhuis. 
Maar mevrouw Mullers heeft altijd 
gezegd dat ze alleen tussen zes 
planken Huize Nijenstede wilde 
verlaten.” Naar verwachting zal 
Evers het huis verbouwen om in te 
gaan wonen en het koetshuis gaan 
gebruiken als studio.

De collectie historische kleding 

wordt voorlopig ondergebracht in 
het depot van de oudheidkamer, 
onder de Kunstsuper aan het Wil-
helminaplein. Goed beveiligd en 
voorzien van apparatuur om het 
klimaat te beheersen. Daarna zullen 
de in klederdracht gestoken etala-
gepoppen verhuizen naar diverse 
vestigingen van de Saxenburgh-
groep, zoals het Röcpke-Zweers 
ziekenhuis, Oostloorn, Welgelegen 
en Clara Feyoena Heem. Wellicht 
dat daar zorgboerderij De Zwiese-
borg in Loozen nog bijkomt. Via 
een soort roulatiesysteem zal in elke 
locatie om de paar maanden een 
nieuw thema te zien zijn.

Volgens Jan Mullers past dat bij de 
ideeën die zijn moeder had. Zij stel-
de de spullen namelijk niet lukraak  
ten toon, maar bedacht elk jaar een 
nieuw thema. Wanneer de histori-
sche kleding weer voor het publiek 
zichtbaar wordt is nog niet bekend, 
omdat volgens de beheerders Jan en 
Diny Hofsink eerst geïnventariseerd 
moet worden wat allemaal in de 
dozen zit. Waarschijnlijk kan tijdens 
de Clara Feyoena-dag op zaterdag 1 
september al een glimp worden op-
gevangen van dit cultureel erfgoed.

OPENING DORPSHUIS - De of-
ficiële opening van het vernieuwde 
dorpshuis in Kloosterhaar staat 
gepland voor 5 oktober. Het in-
loopcafé, de dienstenruilbeurs en 
de bibliotheek zullen dan al wel 
een tijdje draaien, maar tot eind 
september kunnen nog allerlei 
bouwactiviteiten plaatsvinden.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg heeft geen zin om de 
bouw van een gezondheidspark 
naast het Röpcke-Zweers zieken-
huis exclusief te laten ontwikkelen 
door Van Dijk Bouw, de Saxen-
burgh Groep en projectontwikkelaar 
Hecom. Die hadden daar in een 
brief aan de gemeente om gevraagd. 

“We hebben niet de grond van Van 
Dijk gekocht om het bedrijf daarna 
als exclusieve partner de bouw 
te gunnen”, vertelt burgemeester 
Meulman. “Bovendien is het bou-

Op verzoek van de gemeenteraad 
hebben B&W naar een oplossing 
voor dit probleem gekeken. Uit de 
verschillende opties is een terrein 
tussen de Vecht en het Oelenveer 
(Molengoot) al meest geschikt 
gekozen. Dit terrein heeft ook de 
voorkeur van het merendeel van 
de mensen, die tijdens de voor-
lichtingsavonden aanwezig waren. 

Tegen de aanleg van het parkeerter-
rein en een opstelvak op de Europa-
weg zijn twee bezwaren ingediend. 
Eén bezwaarde denkt dat de aanleg 
niet nodig is omdat de parkeerga-
rages toch niet vol zullen raken, 
aangezien Hardenbergers niet ge-
wend zijn aan betaald parkeren. 
De andere bezwaarde denkt dat er 
tijdens ‘de Hardenberger spits’ voor 

Parkeerplaats naast 
brandweergarage

fietsers onveilige situaties zullen 
ontstaan. Aan het eind van de mid-
dag zal het helemaal een chaos zijn, 
denkt de indiener van het bezwaar, 
omdat er dan zoveel verkeer op de 
Europaweg rijdt dat alleen rechtsaf 
richting het centrum gereden kan 
worden. Verder vindt hij het een 
probleem dat bomen gekapt worden 
waar roekenkolonies nestelen. Een 
alternatief zou het volgens hem zijn, 
een parkeerplaats aan te leggen bij 
de nieuwe fietsbrug van de Mars-
landen naar het centrum.

De gemeente is het niet met de 
indieners van een bezwaar eens 
en zal dan ook bij Gedeputeerde 
Staten een aanvraag indienen, om 
af te mogen wijken van het bestem-
mingsplan.

HARDENBERG - Aan de zuidkant van de Europaweg, naast de 
brandweergarage, worden 125 parkeerplaatsen aangelegd die gratis 
gebruikt kunnen worden. Ze zijn met name bedoeld voor mensen die 
werken in het centrum van Hardenberg. Zij zouden andere betaald 
moeten parkeren in één van de nieuwe parkeergarages en om de paar 
uur hun auto moeten verplaatsen.

Jan Mullers (r) schenkt traditionele boerenjongens in, om de overdracht van de historische kleding aan Jan 
Hofsink, Diny Hofsink en Rieks Bulthuis van de stichting Oud Heemse te bezegelen. © Roel Gritter

Geen exclusiviteit voor bouwbedrijf

HARDENBERG - Panfluitiste 
Noortje van Middelkoop en or-
ganist/pianist Harm Hoeve geven 
maandag 30 juli vanaf 20.00 uur 
een zomeravondconcert in de Step-
hanuskerk aan de Voorstraat in Har-
denberg (de voormalige hervormde 
kerk). Op het programma staan 
bekende klassieke werken als Wa-
termusic van Händel en Eine Kleine 
Nachtmusik van Mozart, maar ook 
het Schotse Highland Cathedral. 
Daarnaast speelt het duo een aantal 
bewerkingen van geliefde gees-
telijke liederen. Ook solo zijn de 
beide muzikanten te horen.

Concert panfluit en 
orgel in Stephanuskerk

 

HARDENBERG - In het Overijs-
sels kanaal bij Loozen is vrijdag-
avond een 57-jarige Amsterdam-
mer verdronken.

De man was bezig met reparatie-
werkzaamheden aan zijn boot, een 
voor de pleziervaart omgebouwd 
binnenvaartschip. Hij wilde onder 
water het boegroer herstellen, maar 
kwam niet meer boven. Tegen elf 
uur werd hij, vlak bij het schip, door 
duikers van de brandweer levenloos 
uit het water gehaald, tijdens de 
laatste geplande actie van de duik-
ploeg. Eerdere pogingen van zijn 
echtgenote om hem uit het water te 
halen mislukten, waarna zij via pas-
santen de hulpverleningsdiensten 
alarmeerde.

Man verdronken bij 
reparatie van boot

BEERZERVELD - Landschap 
Overijssel verzorgt donderdag 26 
juli een excursie door het Beer-
zerveld. Samen met natuurgids 
Herman Hijink wandelen de deel-
nemers over de Beerzerbelten, door 
zandverstuivingen, heideterreintjes 
en bos. Daarbij vangen zij ook nog 
een glimp op van het statige land-
huis van Beerze. De excursie start 
om 14.00 uur bij de oprijlaan Beerze 
aan de Beerzerpoort en zal ongeveer 
twee uur duren. Beschermers van 
Landschap Overijssel kunnen gratis 
deelnemen, anderen betalen een 
kleine bijdrage.

Op stap in het 
Beerzerveld

redactie@sallander.nl

wen van een gezondheidspark iets 
meer dan stenen stapelen. We wil-
len de voorzieningen op het gebied 
van gezondheid en zorg niet alleen 
behouden, maar ook versterken. 
Met alleen lokale zorgaanbieders 
redden we dat niet, we hebben ook 
landelijk opererende partijen no-
dig.” De belangrijkste reden om niet 
op het verzoek in te gaan is volgens 
Meulman de Europese regelgeving. 
“Het project wordt zo groot dat we 
verplicht zijn Europees aan te beste-
den. En dat weten de bedrijven die 
de brief hebben gestuurd ook wel.”



Woensdag 8 augustus 2007

Zo’n 25 jaar geleden had je twee 
kranten in Hardenberg: een dagblad 
en een weekblad. Nou vooruit, 
en een blad met advertenties en 
kerkdiensten. Wilde je in een van 
die bladen iets vermeld hebben, 
dan moest je van goede huize ko-

men. Goede contacten hebben of 
een goed persbericht maken, daar 
draaide het om. Tegenwoordig 
ligt dat wat anders. Er zijn zoveel 
kolommen van zoveel bladen en 
kabelkranten te vullen, dat er altijd 
wel een te vinden is die jouw spul 
wil plaatsen. Zelfs onleesbare stuk-
ken vinden in veel gevallen nog 
wel ergens een plek. En zo kon het 
gebeuren dat een kleine twee weken 
geleden een bericht van 430 woor-
den over Country Exchange op veel 
plekken onbewerkt was te lezen. En 
wat stond er in dat bericht? “Het 
Vechtdal krijgt acht buitenstaanders 
op bezoek, die kijken wat er op het 

gebied van plattelandsontwikke-
ling in de gemeenten Hardenberg, 
Ommen en Dalfsen verbeterd kan 
worden.” Dat was de kern. Natuur-
lijk stond er nog wel meer in, zoals 
wie de sponsors van het project 
zijn (maar dat interesseert u geen 
biet), dat er een prijsvraag wordt 
uitgeschreven voor inwoners van 
het Vechtdal (maar daarover volgt 
later nog een apart bericht zodat die 
informatie ook nutteloos was) en 
met wie telefonisch of per e-mail 
contact kan worden opgenomen 
(ook zinloos, omdat de bewuste 
persoon de komende vier weken 
niet bereikbaar is). En verder na-

tuurlijk het gebruikelijke jargon 
en de eeuwige afkortingen die niet 
worden toegelicht. 
In 50 woorden had alles gezegd 
kunnen worden, maar er beschikken 
maar weinig mensen over de gave 
zich tot de kern van de zaak te be-
perken. Een tekstbureau zou won-
deren kunnen verrichten, maar daar 
is in deze regio geen droog brood 
mee te verdienen. Tenminste, niet 
met dit soort zaken. Iedereen denkt 
namelijk dat hij of zij bekwaam is, 
omdat er vroeger op school wel eens 
een leuk cijfer is behaald op een 
opstel over het jaarlijkse school-
reisje. En het is ook niet nodig een 

Het bureau heeft een analyse ge-
maakt van het bezoek van attracties 
in Gelderland en Overijssel van 
2002 tot 2006. Dat omvat meer dan 
alleen attractieparken, ook musea, 
meerdaagse evenementen, tuinen 
en recreatiegebieden worden daar-
toe gerekend. Overigens zijn in het 
rapport de cijfers van Attractiepark 
Hellendoorn niet vermeld. Dat komt 
doordat het Franse moederbedrijf 
(ook eigenaar van het Dolfinarium 
in Harderwijk) geen bezoekers-
aantallen wil verstrekken. Maar 
volgens het GOBT trekt het park 
minder bezoekers dan de concurrent 
in Slagharen.

Na Slagharen volgen drie recrea-
tiegebieden: de Wythmenerplas bij 
Zwolle, het Hulsbeek bij Zwolle en 
de Rutbeek bij Enschede. Alle drie 
worden jaarlijks, afhankelijk van 
het weer, door ongeveer 200.000 
à 300.000 personen bezocht. Het 

Attractiepark Slagharen 
grootste publiekstrekker
SLAGHAREN - Het Attractiepark Slagharen is al jarenlang de grootste 
publiekstrekker van Overijssel. Jaarlijks komen zo’n 1,4 miljoen bezoekers 
om te rijden, varen, draaien, glijden, spetteren, zweven en te zwemmen. 
Dat blijkt uit onderzoek van het Gelders Overijssels Bureau voor Toerisme 
(GOBT).

grootste meerdaagse evenement 
is het Stöppelhaenefeest in Raalte. 
Het Sallandse oogstfeest, gehouden 
in de laatste volle augustusweek, 
trekt inmiddels een kleine 200.000 
bezoekers. “Hiermee zijn we, na 
de Nijmeegse Vierdaagse, het 
grootste publieksevenement van 
Oost-Nederland”, meldt de orga-
nisatie trots. Veel publiek voor een 
klein stadje, maar nog steeds weinig 
vergeleken met het topevenement 
van Nederland, de Nijmeegse 
Vierdaagse feesten, die 1,3 miljoen 
bezoekers naar de Waalstad lok-
ken. Andere Overijsselse ‘toppers’ 
zijn de Zwolse Blauwvingerdagen 
en drie Deventer evenementen: 
het Dickens Festival, de Boeken-
markt en Deventer op stelten. In 
Noordoost-Overijssel zijn behalve 
het Attractiepark in Slagharen geen 
evenementen te vinden, die zich wat 
bezoekersaantallen betreft kunnen 
meten met de provinciale top.

bureau in te schakelen, omdat het 
artikel toch niet wordt geweigerd. 
Teveel media, weet u nog. En dus 
verandert er nooit iets. Terwijl voor 
nog geen twee tientjes de kwaliteit 
met sprongen vooruit kan. Dat kost 
namelijk de Persberichtenwijzer 
van Jeanine Mies. Een boekje van 
zo’n 150 pagina’s met veel tips en 
voorbeelden. En als zelfs die twee 
tientjes nog teveel zijn kan het boek 
worden geleend, desnoods bij mij. 
Opdat er geen zinnen meer worden 
genoteerd als “Binnen het project 
zullen ook op korte termijn acties 
gedaan worden.”

HARDENBERG - De plannen van het gemeentebestuur van Hardenberg, 
om een appartementengebouw te bouwen op de hoek Europaweg/Van Ol-
denburgstraat, hebben opnieuw een deuk opgelopen. Eerder werd met suc-
ces bezwaar gemaakt tegen het kappen van bomen op die plek, nu adviseert 
de Commissie Bezwaarschriften de bezwaren tegen de bouwvergunning 
gegrond te verklaren. Ook nu is het slordige bomenplan de oorzaak van het 
negatieve advies. Omdat de fouten niet op korte termijn hersteld kunnen 
worden, zullen B&W waarschijnlijk de bouwvergunning intrekken. Uitstel 
hoeft echter geen afstel te betekenen. In de woorden van de advocaat van 
de bezwaarmakers: “Er is een slag gewonnen, maar nog niet de oorlog.”

BERGENTHEIM - Het was duidelijk een wedstrijd 
tussen twee ploegen in de opbouwfase. FC Twente en 
Emmen maakten er 24 juli een aardig oefenpotje van 
voor ruim 2000 toeschouwers op sportpark Moscou 
in Bergentheim. Maar meer ook niet. Nog geen vloei-
ende combinaties of intelligente steekpasses, laat staan 
poeiers van afstand die als kanonskogels insloegen. 
Daarvoor waren beide ploegen nog niet lang genoeg 
bezig in de aanloop van het nieuwe seizoen. Twente won 
vrij gemakkelijk met 3-0, dat wel. Voor rust scoorden 

Nog veel werk te doen voor Twente en Emmen
Blaise N’Kufo (strafschop) en Romano Denneboom 
(een simpele intikker), en tien minuten na de pauze 
wist Wout Brama het net te vinden. Emmen kon daar 
aanvallend weinig tegenover stellen, maar gaf ook 
weinig kansen weg.
Het meest tevreden zal vv Bergentheim zijn. Dankzij de 
inzet van vele tientallen vrijwilligers liep de organisatie 
op rolletjes. En dankzij de verkoop van etenswaren 
en drinken rond het veld kon ook de penningmeester 
tevreden rondlopen.

Negatief advies over 
bouwplan Europaweg

Door technische problemen is 
het e-mail adres
redactie@sallander.nl sinds 31 
juli onbereikbaar. Alle berich-
ten die vanaf die dag naar de 
redactie zijn gestuurd, zijn dan 
ook niet ontvangen. Aan een 
oplossing wordt gewerkt.

Voorlopig kan gebruik gemaakt 
worden van het e-mail adres 
sallander@nl.nu Alle personen, 
instellingen en verenigingen 
wordt gevraagd mail die (nu 
nog) bruikbaar is, opnieuw te 
verzenden naar het tijdelijke 
adres. Zodra het normale e-mail 
adres weer beschikbaar is zal 
dat hier worden gemeld.

E-mail probleem

sallander@nl.nu

Volgens B&W is het eigenlijk 
onmogelijk dat een nieuwe zend-
gemachtigde een kans krijgt, tenzij 
de huidige er op elk gebied een 
potje van maakt. Elke nieuweling  
is onbekend en elke nieuwe zender  
heeft een opstartperiode nodig. 
Twee nadelen die eraan hebben 
bijgedragen om niet voor Frizz te 
kiezen en wel voor Reest en Vecht. 
Een andere reden om voor de geves-
tigde omroep te kiezen is volgens 
B&W het maatschappelijk belang, 

hoewel niet wordt uitgelegd welk 
belang dat is. Verder spelen de ver-
plichtingen tegenover het personeel 
en de vrijwilligers mee, schrijven 
B&W, maar ook hier wordt niet 
uitgelegd welke verplichtingen dat 
zijn. Voordelen van Reest en Vecht 
zijn volgens het gemeentebestuur 
onder meer het grote aantal vrijwil-
ligers, de gedegen programma’s, de 
vaste groep luisteraars en kijkers, 
de status en de naamsbekendheid. 
Een poging om beide stichting te 

laten samenwerken is niet gelukt, 
vandaar dat voor één van beide 
omroepen een voorkeur uitgespro-
ken moet worden. Omdat beide 
omroepen voldoen aan de wettelijke 
eisen hebben B&W gekeken naar 
de (in hun ogen) voor- en nadelen 
van beide omroepen. Op basis 
daarvan geven ze de gemeenteraad 
in overweging, voor Reest en Vecht 
te kiezen. Uiteindelijk beslist het 
Commissariaat voor de Media over 
de toewijzing van zendtijd.

B&W kiezen voor Omroep Reest en Vecht
HARDENBERG - Sinds haar ontstaan is de lokale zender Omroep Reest en Vecht bij het grote publiek vooral 
bekend geworden door de voortdurende ruzies in het bestuur en binnen het team van vrijwilligers. Het was de 
afgelopen jaren een komen en gaan van bestuursleden, hoofdredacteuren en ‘gewone’ medewerkers, maar toch 
adviseren B&W van Hardenberg het Commissariaat van de Media de komende vijf jaar zendtijd te gunnen aan 
Reest en Vecht, en niet aan nieuwkomer stichting Frizz. 

Schoten op doel, zoals dit van de 18-jarige Twentespeler Marko Arnoutovic, waren zeldzaam. © Roel Gritter

HARDENBERG - De stichting In-
diëmonument vraagt alle Indië- en 
Nieuw-Guineaveteranen woensdag 
15 augustus aanwezig te zijn bij 
de jaarlijkse Indiëherdenking. Die 
herdenking vindt plaats in het In-
diëplantsoen in Hardenberg (nabij 
theater De Voorveghter), vanaf 
19.30 uur. Ook veteranen die aan 
vredesmissies hebben deelgenomen 
worden uitgenodigd.

Het bestuur van de stichting ver-
zoekt de deelnemers hun decoraties 
of veteranenspeld te dragen. De ere-
wacht wordt dit jaar gevormd door 
leden van de Nationale Reserve en 
door oud-mariniers. Voor het eerst 
zullen ook enkele militairen aan de 
plechtigheid deelnemen die gestati-
oneerd waren in Afghanistan.

Indiëherdenking 
in Hardenberg
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